


# ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងការរៀបចំ បែបសាសនា

 សូមអរគុណបងប្រុស នេវីល។

សូមអង្គុយចុះ។ ជាដំបូង ខ្ញុំរស់ខ្លាំងណាស់ថ្ងៃនេះ រហូតដល់ខ្ញុំខកខាន ការហៅតាមទូរស័ព្ទរបស់អ្នកឈឺមួយចំនួន។ មានមនុស្សមួយចំនួននៅលើករណី ឯកជនដែលត្រូវការអធិស្ឋានឱ្យ ដែលខ្ញុំត្រូវតែជួប។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះមួយចំនួន... ភាគីម្ខាង ខ្ញុំជឿថាប៊ីលីបាននិយាយ មកពីប្រទេសកាណាដា ពីរបូប៊ីកន្លែង ផ្សេងគ្នា។ ឥឡូវនេះ ពួកគេចូលមកទីនេះ អ្នកដឹងទេ ហើយស្នាក់នៅក្នុងសណ្ឋាគារ និងផ្ទះសំណាក់ឥតឈប់ឈរគ្រប់ពេលវេលា។ ហើយខ្ញុំទៅជួបពួកគេ ជួបពួកគេ ហើយអធិស្ឋានឱ្យពួកគេចូលមកពីគ្រប់ទីកន្លែងពីជុំវិញពិភពលោក ទាំងអាស៊ី អឺរ៉ុប និងគ្រប់ទីកន្លែង។ ពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ នៅពេលដែលយើងនៅទីនេះ មាន មនុស្សចូលមក។ មានជាងប្រាំមួយរយក្នុងបញ្ជី កំពុងរង់ចាំ...សម្រាប់ការសំភាសន៍ ឯកជន ហើយដូច្នោះវាធ្វើអោយវាពិបាកណាស់។ ប៉ុន្តែមនុស្សដែលឈឺនិង សង្គ្រោះបន្ទាន់ត្រូវការសេចក្តីអធិស្ឋាន ហេតុអ្វី ខ្ញុំព្យាយាមជួបពួកគេ។

2 បាទ មែនហើយ ចាប់តាំងពីខ្ញុំបាននៅទីនោះជាមួយនឹងក្រុមប្រឹក្សាភិបាល នៅស្តាប់បន្តិចជាមួយនឹងគណៈកម្មាធិការរបស់ខ្ញុំនៅព្រះវិហារ យើងត្រូវជួបគ្នា មួយភ្លែតកន្លងមកនេះ។ ហើយក្នុងអំឡុងពេលនោះវាបានបោះខ្ញុំចោលប្រហែល មួយម៉ោងកន្លះ ហើយមានមនុស្សមួយចំនួននៅពេលនោះមកដើម្បីសម្រាប់ ការអធិស្ឋាន។ ប្រសិនបើពួកគេនៅទីនេះ ខ្ញុំចង់អធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេនៅពេល នេះ។ ដូច្នេះ ប្រសិនបើពួកគេចង់ មនុស្សទាំងនោះត្រូវតែអធិស្ឋានឱ្យ មែនហើយ ប្រសិនបើពួកគេទើបតែមកឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងលេងព្យាណូ មិនថាវា ជានរណាទេ នឹងមក—ហើយផ្តល់ឱ្យយើងនូវបទភ្លេងខ្លីមួយ “ឥឡូវនេះ គ្រូពេទ្យដ៏ អស្ចារ្យគឺនៅជិតនេះ គឺជាព្រះយេស៊ូវដែលមានសេចក្តីអាណិតអាសូរ។” ឥឡូវនេះ អ្នកដែលត្រូវអធិស្ឋាន បើគេចង់ តើមានប៉ុន្មានដែលខ្ញុំអត់ស្គាល់។ ហើយ អ្នកជាបងប្អូនខ្ញុំ។ បងប្អូនអើយ ខ្ញុំបានរងទុក្ខជាច្រើននៅក្នុងរូបកាយរបស់ខ្ញុំ។

ព្រះយេស៊ូវបានឃុំកងក្នុងព្រះកាយទ្រង់ ដោយរងទុក្ខ ដើម្បីឱ្យទ្រង់អាចជាអ្នកសម្រុះសម្រួលដ៏ត្រឹមត្រូវ ពីព្រោះទ្រង់ជាព្រះដែលក្លាយជាសាច់ឈាម ដូច្នោះទ្រង់អាចរងទុក្ខ។ ទ្រង់អាចមានអារម្មណ៍ឈឺចាប់នៃភាពទន់ខ្សោយ។ ហើយនោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់យាងមកធ្វើដង្វាយធួននឹងបាប។ ហើយនៅក្នុងនេះទ្រង់បានបង្គាប់ឲ្យក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់បន្តកិច្ចការរបស់ទ្រង់។

3 ហើយខ្ញុំមាន—ខ្ញុំមានការគោរពចំពោះវិជ្ជាជីវៈវេជ្ជសាស្ត្រ ការវះកាត់ និងផ្សេងៗទៀត ជា—ជាអ្នកដែលមានទេពកោសល្យដែលព្រះបានប្រទានឲ្យគេដើម្បីធ្វើអ្វីខ្លះដល់រូបកាយ ដើម្បីដំណើរការនិងដកធ្មេញដែលខូច ជាដើម។ ខ្ញុំសូមកោតសរសើរ។ ប៉ុន្តែមានពេលមួយដែលពួកគេធ្វើហួសពី—ចំណេះដឹងរបស់ពួកគេ ពួកគេ—គេមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ។ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំគិតថា យើង មានសិទ្ធិពេញលេញ ដូចជាធម្មជាតិដែរ បើយើងទៅជួបគ្រូពេទ្យគ្រួសារ ប្រហែលជា—គ្រូពេទ្យនៅស្រុកស្រែ គ្រូចំណាស់ជំនាញដែលអុចចង្កៀង ហើយដើរកាត់វាលស្រែយប់មួយ ដើម្បីស្វែងរកអ្នក ទៅរកគ្រូពេទ្យជាមួយអ្នក។ ហើយបើគាត់មិនដឹងពីស្ថានភាពជំងឺ គាត់នឹងទៅរកអ្នកណាម្នាក់ដែលជំនាញខ្ពស់ជាងគាត់បន្តិច។ គាត់នឹងបញ្ជូនអ្នកទៅអ្នកឯកទេស។ ហើយឥឡូវនេះបើអ្នកជំនាញមិនដឹងទៀត ខ្ញុំ—ខ្ញុំរីករាយដែលយើងមានធនធានមួយទៀត គឺគ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ។

4 ហើយទ្រង់មិនដែលបរាជ័យទេ ព្រះអង្គនេះមិនដែលព្យាបាលខុសទេ ព្រោះទ្រង់ជាអ្នកដែលបង្កើតគឺទ្រង់ផ្ទាល់។ ហើយទ្រង់បានបង្កើតវិធីសម្រាប់យើង។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមានអំណាចព្យាបាលណាមួយនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំដើម្បីធ្វើវា ខ្ញុំបាន—ខ្ញុំនឹងមកទីនោះហើយធ្វើវា។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែនឹងរីករាយ។ ប៉ុន្តែ អំណាចព្យាបាលខ្ញុំគ្មានទេ គ្មានអ្នកណាម្នាក់មានអំណាចនៃការព្យាបាលទេ។ ប៉ុន្តែយើងត្រូវបានចាត់មក ឲ្យឃើញពីព្រះគ្រីស្ទ ឲ្យអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ ដែលបានដាក់អំណាចព្យាបាលរួចហើយ។ ឃើញទេ? ហើយយើងគ្រាន់តែមក ដូចដែលវាមករួចហើយ គឺដើម្បីត្រួតពិនិត្យលើរឿងនោះ។ “ហើយអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកទូលសូមដល់ព្រះវរបិតាក្នុងនាមខ្ញុំ” នោះជាការត្រួតពិនិត្យទទេស្អាត “អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកសុំព្រះវរបិតាក្នុងនាមខ្ញុំ នោះខ្ញុំនឹងសម្រេចឱ្យ។” ក្តីសន្យា! មិនអាចបរាជ័យបានឡើយ។ ហើយខ្ញុំបានជួយបងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំ នៅជុំវិញពិភពលោក ធ្វើឱ្យប្រាក់បញ្ញើ

ទាំងនេះ... ឬធ្វើឱ្យគំនូរទាំងនេះនៅលើក្រដាសប្រាក់ទាំងនេះនៅក្នុងធនាគាររបស់  
ព្រះ លើព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយវាបានទទួលជោគជ័យយ៉ាង  
ខ្លាំង។ ទ្រង់តែងតែបានលោះ ហើយដោយសារតែប្រាក់បញ្ញើមានរួចហើយ អ្នក  
ឃើញទេ? “ទ្រង់—ទ្រង់—ទ្រង់បានងរហូសដោយសារការរំលងរបស់យើង ដោយ  
ស្មារតីពាក់របស់ទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។” ឃើញទេ វាចប់ហើយ។ ហើយ  
យើងសប្បាយចិត្តនៅយប់នេះសម្រាប់ជំនឿរបស់អ្នក។

5 ខ្ញុំជឿថាបើលីកំពុងតែប្រាប់ខ្ញុំថា មានបងប្រុសម្នាក់មកពីប្រទេសកាណាដា ឬ  
កន្លែងណាមួយ។ ហើយតើវាត្រូវទេ? តើអ្នកជាបងប្រុសមកពីប្រទេសកាណាដា  
មែនទេ? ហើយ—ហើយតើអ្នកមកពីណា បងប្រុស? [បងប្រុសនិយាយថា “នៅ  
ភាគខាងជើងនៃ ហូតឆ័ន ក្នុង ខេត្តដាល់វិល។”—អេដ។] ខេត្តដាល់វិល ឥណ្ឌា  
អាណា ពីហូតឆ័ន។ ខ្ញុំបានរៀបការនៅហូតឆ័ន។ ខ្ញុំចាំបានល្អណាស់។ មានការ  
ប្រជុំជាច្រើននៅទីនោះនៅឯ រោងឧបោសថ ធរដឹកហ្នើ។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកដឹងថាវា  
នៅឯណា។ ហើយខ្ញុំចាំថា កាលនៅក្មេង អង្គុយនៅទាមជើងលោក ប៉ុល វ៉ាខ័  
ក្នុងរោងឧបោសថ ធរដឹកហ្នើ គ្រាន់តែជានិស្សិតវ័យក្មេងម្នាក់។ គាត់ជាបុរសដ៏  
អស្ចារ្យ គឺបងប្រុសប៉ុល ក៏ជាបងប្រុសធរដឹកហ្នើ ជាបុរសនៃជំនឿដែរ។ យប់នេះ  
ព្រលឹងរបស់ពួកគេបានសម្រាក។ ហើយឥឡូវនេះ កាលខ្ញុំនៅក្មេង ខ្ញុំព្យាយាមបន្ត  
នូវអ្វីដែលគេបានបន្ទូលទុក អ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានបន្ទូលទុកសម្រាប់ក្រុមជំនុំ  
របស់ទ្រង់រហូតដល់ជាន់ក្រោយ។

6 ឥឡូវនេះ ដោយអស់ពីសេចក្តីជំនឿដែលខ្ញុំមាន ខ្ញុំនឹងមកអធិស្ឋានសម្រាប់  
អ្នក។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមកដោយចៃដន្យទេ។ យើងមិនដែលចង់ទៅជិតវាបែបនោះ  
ទេ។ អត់ទេ វាមិនត្រឹមត្រូវទេ។ យើងកំពុងមក ដោយជឿថាយើងនឹងទទួលនូវអ្វី  
ដែលយើងបានសុំ ឃើញទេ ដោយដឹងថាព្រះបានសន្យា។ ហើយយើងនឹងមក  
ដោយការធានាក្នុងចិត្តរបស់យើងថា ព្រះគ្រីស្ទបានធ្វើការសន្យា ហើយបងប្អូន  
បានព្យាយាមដាក់ជំនឿរបស់អ្នកនៅលើអាសនៈ ធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព ខ្ញុំនឹង  
មកដាក់វាជាមួយអ្នកយប់នេះ។ ឃើញទេ?

7 ហើយឥឡូវនេះ យើងមានអាសនៈដ៏ធំមួយដែលលាតសន្ធឹងលើមេឃ ហើយ  
អាសនៈនោះដាក់គ្រឿងបូជារបស់យើង ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ឃើញទេ? វាគឺជា  
ជង្វាយបង្ហូរឈាម។ ព្រះមិនអាចមើលលើវាដោយមិនគោរពវាទេ ឃើញទេ ដ្បិត

នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ “នេះជាកូនជាទីស្រឡាញ់របស់អញ ចូរស្តាប់ទ្រង់ ចុះ។”

8 ខ្ញុំនឹងសួរបងប្រុស នេវិល ដែលជាអ្នកចាស់ទុំរបស់យើងថា តើគាត់នឹងមក មុខជាមួយខ្ញុំបានទេនៅពេលដែលយើងទៅ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យក្រុមជំនុំទាំងអស់... ចុះបើ នេះជាបងប្រុស ប្តីរបស់អ្នក ឬកូនប្រុស ឬជាឪពុករបស់អ្នក? វាជារបស់នរណា ម្នាក់ សូមចងចាំ។ សូមឲ្យយើងមានចិត្តស្មោះអស់ពីចិត្តទៅរកព្រះឥឡូវនេះ សម្រាប់បងប្អូនទាំងនេះ។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

9 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា យើងខ្ញុំកំពុងនាំចូល ទៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះអង្គឥឡូវនេះ តាមអាសនៈនៃព្រះគុណ ទោះបីជាយើង ឈរនៅកៅអីរុញឈើតូចមួយ ដូចវានេះក៏ដោយ នៅលើផែនដីនេះ ប៉ុន្តែជំនឿរបស់ យើងបានលើកឡើងដល់អាសនៈដ៏ធំដែលកំពុងឆេះនៅទីនោះ ដែលជាកន្លែង ដែលព្រះយេស៊ូវ (គ្លីនផ្តុមនៅចំពោះព្រះ ការបូជាព្រះលោហិតពីកាល់រ៉ាវី) ព្រះអង្គ ដែលមានជ័យជំនះលើគ្រប់ជំងឺ គ្រប់រោគ និងសេចក្តីស្លាប់ នរក និងផ្លូវ ហើយបាន រស់ឡើងវិញ ហើយឡើងទៅស្ថានសួគ៌ អង្គុយនៅខាងស្តាំព្រះហស្តរបស់ព្រះអង្គ។ ហើយដោយសារសេចក្តីជំនឿ យើងមកលើកខ្លួនយើងនៅទីនោះ ក្នុងព្រះគុណនៃ ព្រះ ដើម្បីនិយាយនៅលើអាសនៈនេះ ចំពោះអ្នកបង្កើតនៃស្ថានសួគ៌និងផែនដីដ៏ អស្ចារ្យថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទទួលពួកយើង នៅពេលយើងចូលទៅជិតក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។”

10 នេះជាបងប្អូនរបស់យើង ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេមកពីលើ ហូត ដីន នៅទីនេះនៅក្នុងរដ្ឋ និងផ្សេងទៀតពីប្រទេសកាណាដាចុះមកទីនេះ មក សម្រាប់ពេលវេលាដ៏ឧឡារិកបំផុត។ វាស្ថិតនៅចន្លោះសេចក្តីស្លាប់និងជីវិត ព្រះអម្ចាស់អើយ។ នេះជាបុរសពីរនាក់ ដែលនៅក្មេង ប៉ុន្តែការបម្រើជាច្រើន បានបន្សល់ទុកសម្រាប់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទាហានពីរនាក់ ជាគ្រិស្តានដែល ជឿលើទ្រង់។ ហើយខ្មាំងសត្រូវបានបាញ់ព្រួញមួយ ហើយព្រួញពុលនោះបាន វាយចូលកន្លែងណាមួយក្នុងខ្លួនពួកគេ ហើយពួកគេបានត្រឡប់មកវិញ បាន ដកថយត្រឡប់ទៅមន្ទីរពេទ្យនៃព្រះគុណរបស់ព្រះសម្រាប់ការផ្សះផ្សា សម្រាប់ការ ព្យាបាល ដើម្បីឲ្យគេចូលទៅខាងមុខម្តងទៀត ដោយមានខែលឡើងទៅច្បាំង។

ពួកគេបានមកចូលរួមកម្លាំងនៃការអធិស្ឋានជាមួយយើងព្រះអម្ចាស់អើយ។  
ហើយយើងទៅជួបសត្រូវ។

11 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមបង្វែរពួកគេឱ្យចាញ់។ យើងទូល  
នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឱ្យពួកគេទៅ។

12 ពួកគេគឺជាអ្នកចម្បាំងនៃសមរក្សមិ។ ហើយក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់  
ទូលបង្គំទៅមុខឥឡូវនេះ ដើម្បីដាក់ដៃលើពួកគេ ដោយជំនឿ ជឿថា “ទីសំគាល់  
ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ” ព្រះអម្ចាស់នៃយើងមានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ  
មេទ័ពកំពូលនៃសមរក្សមិរបស់យើង “ប្រសិនបើគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ នោះគេនឹង  
បានជាឡើងវិញ។”

13 នេះខ្ញុំធ្វើក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមឱ្យអំណាចនៃជំងឺដែលចង  
រូបកាយរបស់បងប្អូននេះ បង្វែរវាចេញ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

អំណាចនៃជំងឺដែលចងរូបកាយរបស់បងប្រុសនេះ បង្វែរវាចេញ។ នៅក្នុង  
ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឱ្យវាចាកចេញ។

14 ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា ជាអ្នកបង្កើតស្ថានសួគ៌ និងផែនដី អ្នកនិពន្ធនៃជីវិតអស់  
កល្បជានិច្ច និងជាអ្នកផ្តល់អំណោយទានល្អគ្រប់បែបយ៉ាង សូមនាំយកពរជ័យ  
របស់ព្រះអង្គមកលើអ្នកដែលយើងបានប្រទានពរ។ ហើយវាត្រូវបានសរសេរ  
នៅក្នុងបទគម្ពីរថា “បើអ្នកនិយាយទៅភ្នំនេះ ‘ចូររើចេញទៅ’ ដោយមិនសង្ស័យ  
ក្នុងចិត្ត ប៉ុន្តែជឿថាអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយនឹងកើតឡើង អ្នកអាចទទួលអ្វីដែល  
អ្នកបានសូម។” ខ្ញុំជឿថាជំងឺរបស់គេបានបាត់ពីខ្លួនគេហើយ។ ឥឡូវនេះវាត្រូវបាន  
គេនិយាយថា ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យវាសម្រេច។ អាម៉ែន។

15 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ខ្ញុំជឿថាអ្នកមានសេរីភាព។ នៅក្នុង  
ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំជឿថាអ្នកមានសេរីភាព។ អាម៉ែន។

តើក្រុមជំនុំក៏ជឿដែរឬទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។]  
បន្ទាប់មកអនុញ្ញាតឱ្យវាសម្រេច។

16 ឥឡូវនេះ តើមានអ្នកផ្សេងទៀតនៅទីនេះ ចង់ឱ្យគេចងចាំនៅក្នុងការអធិស្ឋាន  
ទេ តើអ្នកលើកដៃឡើងបានទេ? មិនអីទេ ចូរយើងចូលទៅជិតទ្រង់ឥឡូវនេះ ពេល

អ្នកដាក់ដៃលើគ្នាទៅវិញទៅមកនៅទីនោះ។ "ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹង ធ្វើតាមពួកគេ ដែលជឿ។"

17 ព្រះដ៏បរិសុទ្ធបំផុត ដោយសេចក្តីជំនឿ យើងឃើញព្រះយេស៊ូវ យើងជឿ ថាទ្រង់មានវត្តមានគង់នៅ។ ទ្រង់មើលតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយទ្រង់ មានបន្ទូលថា "កន្លែងណាដែលមានមនុស្សពីរនាក់ឬច្រើនជាងនេះប្រមូលផ្តុំគ្នា ក្នុងនាមខ្ញុំ នោះខ្ញុំនៅកណ្តាលពួកគេ។" ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ សូមឲ្យ ព្រះចេស្ដានៃព្រះប៉ះពាល់ប្រជាជនទាំងនេះ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ដូចជាពួកគេបាន ចាប់ដៃគ្នា ដាក់លើគ្នាទៅវិញទៅមក។ បេសកកម្មចុងក្រោយដែលទ្រង់មានបន្ទូល ទៅកាន់ក្រុមជំនុំថា "ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមពួកអ្នកជឿ។ បើគេដាក់ដៃលើ អ្នកជំងឺ នោះគេនឹង...ពួកគេនឹងជាឡើងវិញ។" ទ្រង់បានសន្យាវា ហើយយើងជឿ វា។ ឥឡូវនេះវាបានសម្រេចហើយ ហើយយើងខ្ញុំសរសើរតម្កើងទ្រង់ក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

18 ហើយនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យព្រះចេស្ដានៃព្រះចាក់ប្រេង តាំងលើកន្លែងដៃទាំងនេះដល់អ្នកជំងឺ និងអ្នកខ្វះខាត។ ហើយនៅពេលដែល ពួកគេត្រូវបានបញ្ជូនចេញទៅដាក់លើអ្នកជំងឺ សូមឲ្យវាបានកើតឡើងថាពួកគេ នឹងបានជាសះស្បើយ។ យើងអាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរថាពួកគេបានយកពីសាវ័ក ប៉ុល កន្លែងដៃ អាវឆាយ វិញ្ញាណអាក្រក់បានចាកចេញពីមនុស្ស ហើយជំងឺបាន ជាសះស្បើយ។ ហើយព្រះបិតាអើយ យើងដឹងថាយើងមិនមែនជាសាវ័កប៉ុលទេ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាទ្រង់នៅតែជាព្រះយេស៊ូវដដែល។ ហើយយើងអធិស្ឋានថាទ្រង់ នឹងផ្តល់សំណើនេះសម្រាប់ជាសិរីល្អរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

19 ខ្ញុំមិនដឹងថាតើ...ខ្សែអាត់កំពុងបើកឬអត់? តើពួកគេបើកឬនៅ? បើមិនបើក ទេ ខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេបើកវានៅពេលនេះ។ ខ្ញុំជឿថាកុងតាមគឺឡើងលើ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនធ្វើឱ្យអ្នកនឿយហត់ពេកនៅយប់នេះទេ។ ខ្ញុំចាប់ផ្តើមប្រហែល កន្លះម៉ោង ឬសមស្របប្រាំនាទីមុន។ ហើយខ្ញុំ...វាជាមេរៀនសាលារៀនអាទិត្យ ហើយខ្ញុំបានគិតថាប្រហែលជារ៉ានឹងធ្វើបានល្អប្រសិនបើខ្ញុំមានខ្សែអាត់នេះ នៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ហើយយើងកំពុងជួសជុលដើម្បីចូលទៅក្នុង—ដំណាក់កាល ថ្មី រោងឧបោសថថ្មី ថ្មីទាំងអស់។

20 ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំចង់អានបទគម្ពីរមួយចំនួន។ បើអ្នករាល់គ្នាចង់អានជាមួយខ្ញុំ ខ្ញុំចង់អានពីសំយុងអែលទី១ ជំពូកទី៨ ហើយយើងចង់ចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងខទី៤ដល់១០ ហើយបន្ទាប់មក ដើម្បីសន្សំពេលវេលា ខទី១៩ដល់ខទី២០។ ហើយខ្ញុំមានសន្លឹកគម្ពីរនិងឯកសារយោងជាច្រើនដែលបានសរសេរនៅទីនេះ ប្រសិនបើអ្នកមានប៊ិច និងខ្មៅដៃ ឬក្រដាសអ្វីមួយ ដែលអ្នកចង់សំដៅទៅលើរឿងទាំងនេះ ឬកត់វាទុក អ្នកអាចកត់វា ឬលោកម៉ាហ្គីនីនីមាន—នេះ—កាសែតនេះ។

21 ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យខ្សែអាត់នេះបានដល់អ្នកបម្រើព្រះ បងប្អូនរបស់ខ្ញុំ ជាអ្នកបម្រើព្រះដែលបានយល់ខុសពីខ្ញុំ ជាពិសេសបងប្អូននៃក្រុមជំនុំនិកាយ។ ហើយភាគច្រើនសុទ្ធតែជានិកាយ។

22 ហើយប្រធានបទរបស់ខ្ញុំនៅយប់នេះគឺ: *ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងការរៀបចំបែបសាសនា*។ ហើយខ្ញុំនឹងអានឥឡូវនេះសម្រាប់ប្រវត្តិ ឬការអានបទគម្ពីរ ដើម្បីធ្វើឱ្យវាច្បាស់ពីបទគម្ពីរ ខ្ញុំចង់អានពីសំយុងអែលទី១ ជំពូក៨:៤-១០ បន្ទាប់មក ១៩-២០។ ចំពោះទស្សនិកជនដែលមើលឃើញរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំជឿជាក់ថា ពេលអ្នកត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ អ្នកនឹងសរសេរបទគម្ពីរទាំងនេះចុះ ហើយអានដោយប្រុងប្រយ័ត្ន។ ហើយចំពោះបងប្អូនដែលនឹងស្តាប់ខ្សែអាត់នោះ ខ្ញុំជឿជាក់ថាអ្នកនឹងមិនគ្រាន់តែបញ្ឈប់ខ្សែអាត់នោះទេ នៅពេលដែលព្យាបាលអ្វីដែលប្រហែលជាអ្នកមិនយល់ស្របជាមួយ ប៉ុន្តែសូមស្វែងរកព្រះនៅក្នុងវា មើលថាតើវាជាបទគម្ពីរមែនអត់។ ខ្ញុំគិតថាយើងជំពាក់វាចំពោះខ្លួនយើងនិងសារនៃសម័យកាល។

23 ខ្ញុំជឿថាក្រុមជំនុំទាំងអស់មានគ្រិស្តាននៅក្នុងពួកគេ ហើយខ្ញុំពិតជាមិននិយាយប្រឆាំងនឹងពួកគ្រិស្តានទេ។ ប៉ុន្តែហេតុផលដែលខ្ញុំបានធ្វើ ហើយនិយាយតាមពាក្យដែលខ្ញុំបាននិយាយ គឺដោយសារតែការបើកសម្តែងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅលើព្រះបន្ទូល។

24 ឥឡូវនេះ សូមឲ្យយើងអាននៅក្នុងសំយុងអែលទី១ ជំពូកទី៨ ចាប់ផ្តើមដោយខទី៤ហើយអានទី១០ រួមបញ្ចូលគ្នា ជាមុនសិន។

*នៅគ្រានោះ ពួកចាស់ទុំនៃសាសន៍អ៊ីស្រាអែលទាំងប៉ុន្មាន ក៏ប្រជុំគ្នាមកឯសំយុងអែលទៅត្រង់រ៉ាម៉ា*

គេជំរាបថា មើល ឥឡូវលោកចាស់ហើយ ឯពួកកូនលោក គេមិន ប្រព្រឹត្តតាម...គន្លងរបស់លោកទេ: ដូច្នោះ សូមលោកតាំងឲ្យមាន ស្តេច១អង្គ សំរាប់នឹងគ្រប់គ្រងលើយើងរាល់គ្នា ដូចជាសាសន៍ឯទៀត ដែរ។

តែដំណើរដែលគេសូមឲ្យតាំងស្តេចឡើងសំរាប់គ្រប់គ្រងលើគេ នោះមិនគាប់ចិត្តដល់សាំយូអែលទេ ហើយលោកក៏អធិស្ឋានដល់ ព្រះយេហូវ៉ា។

ព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលនឹងលោកថា ចូរស្តាប់តាមគ្រប់ ទាំងសេចក្តី ដែលពួកបណ្តាជនសូមដល់ឯងចុះ: ដ្បិតគេមិនបាន បោះបង់ចោលឯងទេ គឺបោះបង់ចោលអញវិញ ដើម្បីមិនឲ្យអញធ្វើជា ស្តេចលើគេទៀត។

គេប្រព្រឹត្តនឹងឯង ដូចជាបានប្រព្រឹត្តនឹងអញ ចាប់តាំងពីថ្ងៃដែល អញបាននាំគេឡើងចេញពីស្រុកអេស៊ីធូមក ដរាបដល់សព្វថ្ងៃនេះដែរ គឺគេបានបោះបង់ចោលអញ បែរទៅគោរពប្រតិបត្តិដល់ព្រះដទៃវិញ។

ដូច្នោះ ចូរឯងស្តាប់តាមគេឥឡូវនេះចុះ ប៉ុន្តែ ត្រូវឲ្យឯងប្រកែកនឹងគេ យ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់ដែរ ដោយពន្យល់បង្ហាញដល់គេ ពីសណ្ឋានដែលមាន ស្តេចសោយរាជ្យលើគេនោះយ៉ាងណា។

សាំយូអែលក៏ប្រាប់គ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល នៃព្រះយេហូវ៉ា ដល់ពួក បណ្តាជន ដែលបានសូមឲ្យលោកតាំងស្តេចឡើងឲ្យគេនោះ។

25 ឥឡូវនេះ ខទី១៩និងទី២០ សម្រាប់ការសរុប។

ប៉ុន្តែ ពួកបណ្តាជនមិនព្រមស្តាប់តាមសាំយូអែលឡើយ ដោយ ប្រកែកថា ទេ ត្រូវតែមានស្តេចលើយើងរាល់គ្នាវិញ

ដើម្បីឲ្យយើងបានដូចសាសន៍ឯទៀតដែរ ហើយឲ្យស្តេចនៃយើងបាន គ្រប់គ្រងលើយើង ព្រមទាំងនាំមុខយើងចេញទៅច្បាំងក្នុងចំបាំងយើង ផង។



26 ព្រះអម្ចាស់បន្ថែមពរជ័យរបស់ទ្រង់ដល់ការអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះជាថ្នាក់រៀនថ្ងៃអាទិត្យ ខ្ញុំចង់និយាយថាយើងចង់ឱ្យ—យកចិត្តទុកដាក់ តាមដែលយើងអាចធ្វើបានចំពោះព្រះបន្ទូល។

27 ហើយយើងដឹងថា—ថាពេលខ្លះអ្វីៗត្រូវបាននិយាយ (និងព្រះវិហារខ្លះ) ដែល ធ្វើឱ្យអ្នកជំពប់ដួល ដែលបានទទួលការបង្រៀន ផ្ទុយពីអ្វីដែលពួកគេមាន...និង កំពុងស្តាប់។ ជាឧទាហរណ៍ បុរសម្នាក់បានប្រាប់ខ្ញុំកាលពីថ្ងៃមុន ដែលជាមិត្ត របស់ខ្ញុំកំពុងអង្គុយទីនេះឥឡូវនេះ គាត់បាននិយាយថា “ពេលអ្នកនិយាយថា បងប្រុសប្រាណាហាំ មានជំនឿច្រើនដូចដែលខ្ញុំមានក្នុងអ្នក ហើយជឿ នៅពេល អ្នកនិយាយថាមិនមាន ‘គ្មាននរកដ៏អស់កល្បជានិច្ច’” បាននិយាយថា “ខ្ញុំដូចជា ចង់ធ្លាក់ចេញពីកន្លែងអង្គុយ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា ‘បុរសនោះប្រាកដជា ខុស។’” ហើយបន្ទាប់មកបាននិយាយថា “អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យយើងឈរស្ងាត់ មួយសន្ទុះ។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកបាននិយាយថា ‘មានទម្រង់មួយនៃជីវិតអស់ កល្បជានិច្ច ដែលមកពីព្រះ។’” ហើយនោះជាអ្វីដែលយើងទាំងអស់គ្នាស្វែងរក ឃើញទេ។

28 ហើយគ្មានបទគម្ពីរណាដែលចែងថាមាននរកដ៏អស់កល្បនោះទេ។ ពីព្រោះ ភាពអស់កល្បជានិច្ចមិនដែលបានចាប់ផ្តើម ហើយក៏មិនមានទីបញ្ចប់ដែរ។ ដូច្នេះ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយ “ឋាននរកត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់អារក្សនិងទេវតា របស់វា” ដូច្នេះវាមិនមែនជាការអស់កល្បជានិច្ចទេ។ មានពេលមួយដែលវាមិន មាន ហើយនឹងមានពេលវេលាដែលវាគ្មាន ជាថ្មីម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែ គេអាចនឹង ត្រូវទទួលទោសនៅទីនោះ ដោយភ្លើង និងស្ពាន់ និងរណ្តៅភ្លើង អស់រយៈពេល ជាយូរមកហើយ ប៉ុន្តែទីបំផុតវានឹងបញ្ចប់ដោយព្រះឋាននរកមិនមែនជាអស់ កល្បជានិច្ចទេ។ ហើយប្រសិនបើមាននរកដ៏អស់កល្ប នោះអ្នកត្រូវតែមានជីវិត អស់កល្បជានិច្ច ដើម្បីរស់នៅក្នុងនរកដ៏អស់កល្បដែរ។ ហើយប្រសិនបើវាជាអស់ កល្បជានិច្ច វាតែងតែមាន ហើយអ្នកតែងតែនៅក្នុងនរក ហើយអ្នកនឹងនៅក្នុងនរក ជានិច្ច។ ឃើញទេ ដូច្នេះគ្មានរឿងបែបនេះទេ។

29 ដូច្នេះ អ្នកឃើញហើយ *អស់កល្បជានិច្ច* គឺ “មិនដែលមានការចាប់ផ្តើម ឬ ទីបញ្ចប់ឡើយ។” ហើយមានទម្រង់មួយនៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយដែល មាននៅក្នុងព្រះ គឺមកពីពាក្យក្រិក *ស្វី* ដែលមានន័យថា “ជីវិតរបស់ព្រះផ្ទាល់។”

ហើយនៅពេលដែលយើងកើតជាថ្មីនៃព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ នោះយើងក្លាយជាអស់ កល្យាណមួយនឹងព្រះ ពីព្រោះយើងមានចំណែកនៃជីវិតរបស់ទ្រង់ ដែលធ្វើឲ្យយើង ក្លាយជាកូនប្រុសកូនស្រីដល់ព្រះ បន្ទាប់មកយើងមានជីវិតអស់កល្យាណនិច្ច។ ហើយជីវិតដែលមាននៅក្នុងយើង ព្រះនឹងលើករូបកាយឡើងជាមួយនឹងជីវិតនៅ ថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់ ប៉ុន្តែវាជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដែលគង់នៅក្នុងយើងរាល់គ្នា ដែលរស់ឡើងវិញ ពីព្រោះវាជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទ ដែលគង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដែលធ្វើឱ្យរូបកាយរបស់យើងរស់ឡើងវិញ ហើយលើកយើងឡើងជាមួយទ្រង់ផង ដែរ ដើម្បីអង្គុយនៅក្នុង—ក្នុង—នៅក្នុងសិរីល្អ និងសោយរាជ្យជាមួយទ្រង់។

30 ឥឡូវនេះចំពោះប្រធានបទ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ឆ្នាំទាំងនេះ ហើយរោង ខរបោសចំនេះបានឈរ។ ទោះបីជាខ្ញុំ ត្រូវបានតែងតាំងនៅក្នុងក្រុមជំនុំបេសកជន ដំណឹងល្អបាទីស្ទ ដោយលោកបណ្ឌិត វ៉ែយអ៊ី.ដារីស ប្រហែលសាមសិបបីឆ្នាំមុន នៅទីនេះនៅ ជេហ្វីសាន់វិល។ ឥឡូវនេះខ្ញុំ ចាប់តាំងពីពេលនោះមក ខ្ញុំនៅក្នុង អង្គការមួយរយៈខ្លី ពីរបីខែ រហូតទាល់តែមានអ្វីមួយកើតឡើង ដែលមិនមែនជាបទ គម្ពីរដោយក្រុមជំនុំ ហើយខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ថា ខ្ញុំមិនអាចទៅនោះទេ។ ដូច្នេះហើយ ខ្ញុំបានសួរ ទៅថា “ធ្វើវាឬធ្វើរឿងផ្សេងទៀត” ហើយខ្ញុំបានធ្វើអ្វីផ្សេងទៀត។ ដូច្នេះ នោះជារឿងមួយដែលខ្ញុំជឿ នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយទៅ កាន់បុរសដែលជា—គ្រូជំ “ប្រសិនបើអ្នកនឹងបង្ហាញខ្ញុំថាវានៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ!”

“ប៉ុន្តែវាក៏អត់” គាត់បាននិយាយថា “នោះគឺជាការបង្រៀនរបស់យើង។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឱ្យវាចេញពីព្រះបន្ទូល ឃើញទេ ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ។”

31 ហើយមិនមែនដោយសារខ្ញុំមិនមែនជាសមាជិករបស់អង្គការទើបខ្ញុំប្រឆាំង នឹងអង្គការនោះទេ ដោយសារខ្ញុំមានអំណរគុណចំពោះបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំ កំពុងនិយាយនៅថ្ងៃនេះ ដែលខ្ញុំមានការអញ្ជើញ ខ្ញុំគិតថា ស្ទើរតែគ្រប់និកាយ ជាពិសេសនៅក្នុងជួរនៃដំណឹងល្អពេញលេញ និងសូម្បីតែនៅក្នុងព្រះវិហារ ផ្សេងទៀតជាច្រើន។ ខ្ញុំត្រូវបានគេសុំឱ្យចូលរួមជាមួយពួកគេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែ ឯករាជ្យ។ ព្រោះថាឥទ្ធិពលអ្វីដែលខ្ញុំមាន ខ្ញុំមិនចង់ដាក់លើមនុស្សមួយក្រុម ទេ។ ខ្ញុំចង់ដាក់លើអ្វីដែលព្រះបានប្រទានមកខ្ញុំ ការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ

ដើម្បីទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពីកូនចៅរបស់ព្រះនៅគ្រប់ស្ថាប័ន។ ទ្រង់មិនដែលស្តាប់ខ្ញុំថាមិនឱ្យអធិស្ឋាន ឬសម្រាប់មួយនេះដោយសារតែពួកគេជាកម្មសិទ្ធិរបស់បែបនេះនិងបែបនេះទេ ព្រះវិនិច្ឆ័យលើចិត្តមនុស្ស។

32 ហើយឥឡូវនេះ ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងហេតុផលដែលខ្ញុំមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេ ហើយបាននិយាយប្រឆាំងនឹងវា ទីមួយ គឺដោយសារតែខ្ញុំមិនជឿថាអង្គការនៃគ្រីស្ទានគឺជាបទគម្ពីរ។ ខ្ញុំជឿថាវាជាការខុសពីបទគម្ពីរ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលខ្ញុំនឹងព្យាយាម នៅយប់នេះ ព្យាយាមដោយព្រះគុណនៃព្រះដើម្បីបញ្ជាក់ដល់អ្នកថា វាមិនមែនជាបទគម្ពីរ ផ្ទុយទៅនឹងអ្វីដែលធម្មតាដែលមានអង្គការណាមួយ។

33 ឥឡូវនេះ កន្លែងដំបូង យើងហៅវាថា “សាសនា” ពាក្យថាសាសនា “ការគ្របដណ្តប់” មានន័យថាគ្របដណ្តប់អ្វីមួយ។ ឥឡូវនេះ អំជាមមានសាសនាមួយ ប៉ុន្តែគាត់ប្រាកដជាបង្កើតវាដោយខ្លួនឯង ចេញពីស្លឹកល្ងា ហើយវាគ្មានប្រសិទ្ធភាពទេ។ គាត់បានបង្កើតទ្រឹស្តីរបស់គាត់ ហើយព្យាយាមបង្កើតផ្លូវគេចខ្លួន ដើម្បីស្វែងរកសេចក្តីសង្គ្រោះក្នុងអ្វីមួយដែលគាត់បានធ្វើដោយខ្លួនឯង ហើយព្រះជាម្ចាស់បានបដិសេធជា ចាប់ពីអំជាមហេតុដល់លំដាប់នៃអង្គការចុងក្រោយ។ មិនធ្លាប់មាន ហើយដោយសារព្រះគុណរបស់ព្រះ យើងនឹងបង្ហាញវាទៅថ្ងៃនេះតាមរយៈព្រះគម្ពីរ។ សាសនាគឺជាការគ្របដណ្តប់មួយ។ អំជាមបានយកស្លឹកល្ងាមកគ្របដណ្តប់ខ្លួនគាត់ ធ្វើវា ដោយខ្លួនឯង ដើម្បីព្យាយាមធ្វើអ្វីមួយដោយខ្លួនឯង។

34 ប៉ុន្តែ ព្រះតម្រូវឲ្យមានសេចក្តីស្លាប់ ជាដង្វាយធួនបាប។ ឥឡូវនេះ មានភាពខុសគ្នាយ៉ាងធំធេងរវាងសាសនានិងសេចក្តីសង្គ្រោះ ឃើញទេ សេចក្តីសង្គ្រោះ។ សាសនាគឺជាការគ្របបាំង។ ឃើញទេ? សេចក្តីសង្គ្រោះគឺជាកំណើត ជាអំណោយទានរបស់ព្រះ។ សេចក្តីសង្គ្រោះគឺជាកំណើត ដែលជាអំណោយទានរបស់ព្រះ ហើយវាមិនអាចសម្រេចបានដោយមនុស្សណាម្នាក់ ឬក្រុមណាមួយឡើយ។ វាជាបុគ្គលដែលព្រះនាំយកអំណោយនេះទៅឱ្យ។ ហើយអំណោយទាននៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ចទាំងនេះត្រូវបានតែងតាំងពីព្រះដល់បុគ្គលម្នាក់ៗ មុនពេលយើងមានពិភពលោកមួយ នេះបើយោងតាមបទគម្ពីរ។ ព្រះគម្ពីរបានចែង នៅក្នុងវិវរណៈថា មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្តដែលនឹងមកលើផែនដី នឹងបញ្ជាក់អស់អ្នកដែល

រស់នៅលើផែនដី ឈ្មោះរបស់ពួកគេមិនត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅជីវិត របស់កូនចៀមមុនការចាប់កំណើតនៃពិភពលោកទេ។ ឃើញទេ? ព្រះជាម្ចាស់ ដោយការដឹងជាមុនរបស់ទ្រង់ បានទតឃើញអ្នកណានឹងមកហើយអ្នកណាមិន មក ព្រះគ្រីស្ទបានយាងចុះមកដើម្បីធ្វើជាផ្លូវសម្រាប់អ្នកដែលនឹងមក។ ឃើញទេ ស្គាល់អ្នកដទៃ។

35 ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះ នោះទ្រង់ត្រូវតែគ្មានដែនកំណត់។ ហើយប្រសិនបើ ទ្រង់គ្មានដែនកំណត់ នោះទ្រង់មិនអាចគ្មានដែនកំណត់ដោយគ្មានគ្រប់អំណាច ឡើយ។ ទ្រង់មិនអាចមានគ្រប់អំណាចដោយគ្មានវត្ថុមាន។ ទ្រង់មិនអាចមាន គ្រប់លក្ខណ៍ដោយមិនមានគ្រប់គ្រងដោយនោះទេ។ ដូច្នេះ អ្នកឃើញហើយ ទាំងអស់នោះធ្វើឱ្យទ្រង់ជាព្រះ។

36 ដូច្នេះ ទ្រង់ជ្រាបពីទីបញ្ចប់តាំងពីដើមមក។ ទ្រង់បានដឹងថាអ្នកណានឹង មកនរណាមិនមក ហើយទ្រង់ជ្រាបថាមានមនុស្សជាច្រើនដែលនឹង ដូច្នេះទ្រង់ បានចាត់ព្រះគ្រីស្ទឱ្យធ្វើដង្ហោយធូនបាបសម្រាប់អ្នកដែលនឹងមក។ ឥឡូវនេះ គ្មានអ្វីដែលយើងធ្វើបានពាក់ព័ន្ធជាមួយវាបានទេ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល ថា “ព្រះវរបិតាបានប្រទានដល់ខ្ញុំ” អតីតកាល “នឹងមករកខ្ញុំ។ ហើយគ្មាននរណា អាចមកបានឡើយ លុះត្រាតែព្រះវរបិតាខ្ញុំទាញគាត់មក។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ឃើញទេ វាទាំងអស់នៅក្នុងចំណេះដឹងរបស់ព្រះ។

37 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើមានខ្ញុំទេ?” ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំ សង្ឃឹមថាខ្ញុំអាច។ យើងធ្វើកិច្ចការនៃសេចក្តីសង្គ្រោះដោយការភ័យខ្លាចនិង ញាប់ញ័រ។ ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំត្រូវបានកំណត់ទុកជាមុនដើម្បីជួបព្រះដោយមិន មានស្នាមជ្រើរផ្លូវ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងនៅក្នុងក្រុមជំនុំនោះ យើងត្រូវបាន កំណត់ទុកជាមុនជាមួយនិងក្រុមជំនុំនោះ។ ឥឡូវនេះ សូមពិនិត្យមើលខ្លួនអ្នក ដោយព្រះបន្ទូល នោះអ្នកអាចពិនិត្យមើលថាតើយើងនៅឆ្ងាយប៉ុណ្ណា

38 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ អង្គការបែបសាសនាគ្រីស្ទមិនអាចផ្តល់ការធានានោះ ទេ។ អត់ទេ។ ពួកគេខ្លះបាននិយាយថា “អ្នកឡើងមកសារភាពថាព្រះយេស៊ូវគឺជា ព្រះគ្រីស្ទ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងក្រុមជំនុំ។” អារក្សក៏ធ្វើដូចគ្នាដែរ។ គាត់ ជឿខ្លួនគាត់ថាព្រះយេស៊ូវជាព្រះគ្រីស្ទ ហើយញ័ររន្ធត់។ ឃើញទេ ត្រូវហើយ។

39 ព្រះមិនដែលបានបញ្ជា គ្មានកន្លែងណានៅក្នុងបទគម្ពីរឡើយ ត្បិតមិនធ្លាប់ មានអង្គការណាមួយទេ។ គ្មានកន្លែងណានៅក្នុងព្រះគម្ពីរសម្រាប់រឿងនោះទេ។ អ័ដាមបានចាប់ផ្តើមមួយ ហើយវាបរាជ័យ។

40 ហើយបន្ទាប់មក នីម៉ុខបានព្យាយាមបង្កើតអង្គការមួយ។ ប្រសិនបើអ្នកជា អ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រ ហើយអ្នកដឹងពីប្រវត្តិនៃបាប៊ីឡូន សូមអាន *បាប៊ីឡូនពីរបស់ហ៊ី ស្តូប*។ អ្នកនឹងឃើញពន្លឺដ៏ធំ។ នោះ នីម៉ុខ ជាបុរសនៃអំពើបាបនេះ បានយកបាប៊ី ឡូននិងព្រះវិហារបងស្រីតូចៗទាំងអស់របស់វា ឬកន្លែងនៅជុំវិញ ដែលជាប្រភេទ មួយ—នៃការទាស់ទងនឹងគ្រីស្ទាននៅថ្ងៃចុងក្រោយ ហើយបានបង្កើតកន្លែងដ៏ ធំមួយ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាបានលេង...បានបង់កិត្តិយសដល់វា។ ហើយនៅ ទីនោះគាត់បានសាងសង់បំបែកមួយ ហើយព្យាយាមរៀបចំមនុស្សជាមួយគ្នា ប៉ុន្តែ មិនបានសម្រេច។ វាបរាជ័យ។ នោះបានបរាជ័យ។

41 កូរ៉ា នៅក្នុងជនគណនា១៦:១ ប្រសិនបើអ្នកចង់អាន កូរ៉ាសាកលប្បវត្តន៍ ដូចគ្នា។ គាត់បានប្រមូលពួកលើទាំងអស់ ហើយគាត់មាន...ពាក្យពីមួយចំនួន កំពូលបុរស មហាបុរស បរិសុទ្ធ ហើយគាត់និងជាបានបានជួបគ្នាហើយនិយាយ ថា “មិនត្រឹមត្រូវទេបុរសម្នាក់ចង់មកគ្រប់គ្រងលើយើងទាំងអស់គ្នា។” ដូច្នេះហើយ បានជាពួកគេព្យាយាមបង្កើតអង្គការមួយដែលបានចាប់ផ្តើមជាមួយគ្នា ហើយ ពួកគេបានមកនៅចំពោះមុខម៉ូសេ និងអេវីរ៉ុន ដែលព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើស សម្រាប់ធ្វើការ ហើយបានប្រាប់ពួកគេថាពួកគេលើកខ្លួនឯងច្រើនពេកហើយ ថា ក្រុមជំនុំទាំងមូលបានបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេមានសិទ្ធិធ្វើ... “នៅក្នុងហូងមនុស្សដ៏ ច្រើនមានសុវត្ថិភាព” ជាការពិតណាស់ពួកគេនិយាយ។ នោះមិនអនុវត្តចំពោះគ្រី ស្ទានទេ។ នោះគឺនៅក្នុងសង្គ្រាម។ សូមចំណាំ ភាពខុសគ្នាជាច្រើន។

42 អ្នកអាចយកបទគម្ពីរមួយ ហើយនិយាយថា “យូដាសទៅចងករ” ហើយ “អ្នក ទៅធ្វើដូចគ្នាចឹងចុះ” ប្រសិនបើអ្នកចង់ ប៉ុន្តែវាមិនត្រឹមត្រូវ។

43 ព្រះបានជ្រើសរើសម៉ូសេ ហើយព្រះបានជ្រើសរើសអេវីរ៉ុន ហើយវាជាសារ នៃថ្ងៃនេះ។ ហើយមិនថាផ្នែកម្ខាងទៀតមើលទៅល្អប៉ុណ្ណាទេ វាផ្ទុយនឹងការគិត របស់ព្រះ។ ហើយយើងត្រូវទុកឲ្យការគិតរបស់ព្រះជាការគិតរបស់យើង។ “ចូរ ឲ្យគំនិតដែលមានក្នុងព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងអ្នក។” ហើយព្រះគម្ពីរនេះបង្ហាញពីគំនិត របស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយសៀវភៅវិវរណៈទាំងមូល ហៅថាអាបូកាលីបគឺជាការបើក

សម្តែងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយយើងអាចមើលឃើញពីរបៀបដែលទ្រង់ ថ្កោលទោសរឿងនេះ របៀបដែលទ្រង់យកវាទៅម្ខាង ហើយយើងនឹងទៅដល់វា បន្តិចទៀត។ ត្រូវហើយ។

44 ក្នុងខ្ញុំជឿថាគាត់ស្មោះត្រង់ក្នុងទង្វើរបស់គាត់។ ខ្ញុំជឿថាបុរសនោះមិនបាន —មិនមែនមានន័យថាចង់ធ្វើខុសទេ។ ខ្ញុំជឿថាវាជាការពេញលេញរបស់មនុស្ស ដែលមិនបានឃើញព្រះហស្តរបស់ព្រះធ្វើការ ហើយស្គាល់បទគម្ពីរ ហើយនោះ ជាហេតុផលដែលគាត់យកវាមករកព្រែក។

45 ហើយនោះជាបញ្ហាកៅសិបភាគរយនៃបញ្ហាសព្វថ្ងៃនេះ ដែលយើងព្យាយាម ចាក់ចូលទៅក្នុងកម្មវិធីរបស់ព្រះ នូវការគិតរបស់យើង។ ហើយយើងមិនគួរគិត ទាល់តែសោះ។ ទ្រង់ធ្វើការគិតពីយើង។ យើងត្រូវលះបង់ការគិតរបស់យើងទៅ នឹងឆន្ទៈរបស់ទ្រង់។ តើអ្នកយល់ទេឥឡូវនេះ?

46 ក្នុងដោយចេតនាល្អ បានដើរជុំវិញដោយគោលលទ្ធិមិនពិត ប្រាប់បងប្អូន ទាំងនោះ ហើយបង្ហាញពួកគេដោយហេតុផល ថាព្រះមិនត្រឹមតែបានប្រទានពរ ដល់ម៉ូសេ ជាហោរា ជាអ្នកនាំសារ ហើយបានប្រទានពរតែគាត់ប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែ “ក្រុមជំនុំទាំងមូលបានបរិសុទ្ធ” គាត់បាននិយាយថា “ហើយឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំ ទាំងមូលមានសិទ្ធិធ្វើកិច្ចការនេះ ហើយក្រុមជំនុំទាំងមូលមានសិទ្ធិធ្វើដូច្នោះ។” ដូច្នេះហើយ ពួកគេមានបុរសល្អ ជាពួកលើវី។ ឥឡូវនេះ នោះគឺជាជម្រើសរបស់ ព្រះ ដែលនឹងត្រូវហៅនៅថ្ងៃនេះ។ “អ្នកបម្រើព្រះ” លើវីជាអ្នកបរិក្ខេបព្រះវិហារ។ តើ ម៉ូសេមិនបានហៅពួកគេឲ្យចុះមកសម្រាប់វាទេឬ? ហើយ នៅទីនេះ គាត់មិនដែល ទៅឯវាទេ...គោរព។ គាត់ប្រាប់គេឲ្យយកធុប ហើយដាក់ភ្លើងដីវិសុទ្ធនៅក្នុងនោះ ហើយដាក់ធុបពីលើវា ហើយដើម្បីត្រូវត្រៀមក្រអូបដំបូរវិសុទ្ធនេះ ដែលជាការបង្ហាប់ របស់ព្រះ។ ហើយពួកគេឡើងមកបង្កើតក្រុមមនុស្សដើម្បីគ្រប់គ្រងព្រះវិហារ ជា កន្លែងដែលព្រះបានបង្ហាប់មនុស្សម្នាក់ឲ្យធ្វើដូច្នោះ។

47 ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើដូច្នោះ ម៉ូសេក៏ក្រាបផ្តាច់មុខរបស់គាត់ ត្បិតគាត់ ដឹងថាព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាប់គាត់ឱ្យធ្វើការនោះ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “សូមឲ្យគេយកគ្រឿងក្រអូបមកដាក់នៅមុខព្រះពន្លា។” ដូច្នោះ ពេល ដែលគេចាប់ផ្តើមគ្រឿងក្រអូបពេញដោយភ្លើង ហើយគ្រឿងក្រអូបក៏ចេញទៅ ព្រះមានបន្ទូលទៅកាន់លោកម៉ូសេ និងអេរីនថា “ព្រែកខ្លួនអ្នកពីពួកគេ! ចេញពី

ក្នុងចំណោមពួកគេ!” ក្រោយមក ទ្រង់បានហៅពួកគេថា “មនុស្សមានបាប ជាអ្នកមិនជឿ។”

48 ហើយអំពើបាបគឺជាការមិនជឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អ្នកលួចព្រោះមិនជឿ។ អ្នកកុហកព្រោះមិនជឿ។ អ្នកប្រព្រឹត្តអំពើធិតក្បត់ព្រោះមិនជឿ។ ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកជឿ អ្នកនឹងមិនធ្វើបែបនេះទេ។ មានតែអារ៉ាម៉ាយ៉ាទេ នោះជាជំនឿឬការមិនជឿ អ្នកត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយមួយឬផ្សេងទៀត។

49 ឥឡូវនេះ ព្រះ កាលដើមដំបូង គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយទ្រង់ត្រូវបានបង្កើតជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។ ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល! ហើយនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់សណ្ឋិតនៅក្នុងអ្នក នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលគង់នៅក្នុងអ្នក ដែលជាកន្លែងដែលអ្នកអាចដាក់វណ្ណយុត្តិទាំងអស់ដែលទ្រង់មានបន្ទូលដោយអក្សរ “អាម៉ែន។” នោះគឺជាព្រះដែលគង់នៅក្នុងអ្នក។

50 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ បុរសស្លូតត្រង់ទាំងនេះកាន់ពែងក្នុងដៃ ភ្លើងបរិសុទ្ធនៅក្នុងដៃ។ ព្រះបានបើកផែនដីឡើង ហើយលេបពួកគេ ហើយញែកពួកគេចេញពីលោកម៉ូសេ ដោយសារលោកម៉ូសេបានញែកខ្លួនចេញពីពួកគេ។ លោកម៉ូសេបានព្រមានក្រុមជំនុំថា “កុំល្ងង់ជាមួយក្រុមបែបនេះ។ ចេញឱ្យឆ្ងាយពីពួកគេ!” ឥឡូវនេះ អ្នកស្គាល់បទគម្ពីរ អានជំពូកទី១៦ទី១៧ទី១៨ ហើយអ្នកនឹងរកឃើញវា។ “ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីមនុស្សមានបាបទាំងនេះ មនុស្សមានបាបដែលមិនជឿ។ ចូរចេញពីចំណោមពួកគេទៅ ដ្បិតគេត្រូវនាំទៅរកសេចក្តីហិនវិនាស និងអ្វីៗដែលគេមាន។” ហើយនៅពេលដែលពួកគេ... ផែនដីបានលេបបុរសទាំងនេះដែលកាន់ភ្លើងដីវិសុទ្ធនេះ។ មនុស្សស្លូតត្រង់ បោកប្រាស់ដោយមនុស្ស។

51 ថ្ងៃនេះដូចគ្នា! មានបុរសស្លូតត្រង់ជាច្រើនដែលធ្លាក់ទៅក្នុងអន្ទាក់នៃប្រពៃណី ដោយកាន់ព្រះបន្ទូលបរិសុទ្ធនៅក្នុងដៃរបស់គាត់ ហើយគិតថាកំពុងអធិប្បាយពីវា។ ខ្ញុំបានឃើញការបញ្ចេញមតិនៅលើមុខអ្នកបម្រើព្រះម្នាក់នៅពេលនោះ អ្នកដឹកនាំមេតូឌីស្ទ ជាអ្នកបម្រើព្រះខាងមេតូឌីស្ទ រហូតដល់យប់ថ្ងៃអាទិត្យមុន។ ហើយនៅពេលដែលគាត់មើល ខ្ញុំគិតថាវាមានន័យច្រើនសម្រាប់អ្នក បងប្រុស។

52 ឥឡូវនេះ ចូរមើល កាន់ភ្លើងដែលឆេះ ក្លិនឈ្ងុយនៅចំពោះព្រះ ហើយដៃទាំងនោះកាន់បែបនោះ ប៉ុន្តែត្រូវវិនាសជាមួយនឹងភ្លើងនៅក្នុងដៃ ព្រោះគេខំធ្វើអ្វីមួយដោយចិត្តស្មោះត្រង់ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ វាប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដោយព្យាយាមបង្កើតអង្គការមួយ។ បាននិយាយថា “អ្នកលើកខ្លួនឯងពេក។ តើអ្នកជានរណាដែលត្រូវនិយាយថាអ្នកមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគ្រប់ទាំងអស់?”

53 ពួកគេមិនបានឃើញថាលោកម៉ូសេជាអ្នក—អ្នកនាំសារនៃសម័យកាលនោះទេ។ ឃើញទេ គាត់មានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ នៅលើលោកនេះគ្មានអ្នកណាដូចគាត់ទេ។ គាត់មានសារ ហើយមនុស្សមិនឃើញវាទេ។ ហើយម៉ូសេគឺពិតជានៅជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ប្រាកដណាស់។ ត្រូវហើយ។

54 ឥឡូវយើងរកឃើញរឿងដូចគ្នានៅសព្វថ្ងៃនេះ បុរសល្អ មនុស្សអស្ចារ្យ បុរសដ៏មានតម្លៃព្យាយាមផ្សាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ (នៅក្នុងដែររបស់ពួកគេ) តាមរយៈប្រពៃណីមួយចំនួនដែលមនុស្សបង្កើត។ កាត់នៅទីនេះ ហើយកាត់នៅទីនេះ ហើយធ្វើវានេះ ហើយ “មកចូលរួមព្រះវិហារ ហើយផ្លាស់ប្តូរកាតសមាជិកភាពរបស់អ្នក” ហើយបានស្លាប់ខាងវិញ្ញាណជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលនោះនៅក្នុងដែររបស់ពួកគេ! ឃើញទេ?

55 ពួកគេមិនអាចជឿអ្នកនាំសាររបស់ព្រះ ឬសាររបស់ទ្រង់នៅថ្ងៃនោះបានទេ។ ពួកគេមិនអាចយល់បានថាហេតុអ្វីបានជាព្រះដ៏អស្ចារ្យមិនដំណើរការជាមួយមនុស្សក្នុងក្រុមទាំងមូល ហើយគ្រាន់តែដាក់លើមនុស្សតែម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ។

56 តើខ្ញុំនិយាយចំពោះពួកគេប៉ុន្មាននាក់នៅថ្ងៃនេះ: “តើយើងនឹងធ្វើអ្វី បងប្រុសប្រាណហាំ? យើងដឹងថាអ្នកនិយាយត្រូវ ប៉ុន្តែតើយើងនឹងធ្វើម៉េច? អង្គការនឹងដកយើងចេញ យើងនឹងគ្មានកន្លែងផ្សេងទៀតត្រូវទៅទេ។” ខ្ញុំអាណិតពួកគេ ប៉ុន្តែមានកន្លែងមួយ។ អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ យើងនឹងស្រែកឃ្លានដល់ស្លាប់។”

57 លោក ដារីឌបាននិយាយថា “កាលខ្ញុំនៅក្មេង ហើយឥឡូវខ្ញុំចាស់ហើយ ហើយខ្ញុំមិនដែលឃើញមនុស្សសុចរិតត្រូវគេបោះបង់ចោល ហើយក៏មិនដែលឃើញពូជរបស់គាត់ទៅសុំនុំប៉ុងគេដែរ។”

58 នោះគឺពិតជានៅលើមូលដ្ឋានដូចគ្នាដែលពួកគេបដិសេធព្រះយេស៊ូវ។ ពួកគេត្រូវបានគេរុំព័ទ្ធដោយនិកាយរបស់ពួកគេ ហើយពួកសង្ឃបរិសុទ្ធ និងអគារដ៏



បរិសុទ្ធ និងព្រះវិហារបរិសុទ្ធ និងក្រុមជំនុំបរិសុទ្ធ ពួកគេមិនបានឃើញព្រះនៅក្នុង ព្រះវិហាររបស់វាស្រូវទ្រង់ទេ។ “អ្នកជាមនុស្សធ្វើខ្លួនដូចជាព្រះ។” ឃើញទេ ពួកគេ ត្រូវបានរុំនៅក្នុងវា! បុរសទាំងនេះត្រូវបានរុំព័ទ្ធយ៉ាងខ្លាំង ដែលជាថាននិងពួកគេ និយាយត្រូវ។ នឹមខ្ញុំត្រូវបានរុំព័ទ្ធយ៉ាងខ្លាំងដែលគាត់អាចសម្រេចបាននូវអ្វីមួយ ដែលនឹងនាំមនុស្សឱ្យលើសពីសេចក្តីក្រោធរបស់ព្រះ។ អ័ដាមប្រាកដថាបើគាត់ អាចគ្របបាំងការអាក្រក់ខ្លួនគាត់ ព្រះមិនអាចមើលឃើញទេ។ អ្នកមិនអាច បិទបាំងវាបានទេ មានតែព្រះអ្នកគ្របបាំងវា។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? កម្មវិធីរបស់ ព្រះគ្របដណ្តប់វា មិនមែនជារបស់អ្នកទេ។ វាតែងតែជាវិធីនោះ ពួកគេមិនបាន ឃើញព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ ព្រះជាម្ចាស់បានសម្តែងជា សាច់ឈាម។

59 សព្វថ្ងៃនេះ វាធ្វើឲ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍មិនល្អ ពេលខ្ញុំឃើញថា ព្រះបន្ទូលនៃ ព្រះគម្ពីរត្រូវបានកាត់ចោលដោយទំនៀមទម្លាប់។ ហើយមនុស្សដែលមានចិត្ត ស្មោះត្រង់ដែលឈរនៅទីនោះ ហើយពួកព្រះបន្ទូលនោះ ហើយពួកគេដឹងថាវា ជាសេចក្តីពិត ប៉ុន្តែពួកគេមិនហ៊ានធ្វើសកម្មភាពទេ ព្រោះប្រពៃណីរបស់ពួកគេ បង្រៀនពួកគេខុសពីគ្នា។ លាងឆ្នាំងនិងខ្លះ រួច បងប្អូនអើយ ទៅចុះ។ ប៉ុន្តែ សម្រាប់យើង និងសម្រាប់ខ្ញុំនិងគ្រួសាររបស់ខ្ញុំ យើងយកព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ?

60 សូមមើលយ៉ូហាន៣ បន្តិចសិន នីកូដេម ជាមេនិងជាអ្នកគ្រប់គ្រងនៃនិកាយ ដ៏ធំមួយដែលហៅថា សាន់ហេឌ្រីន។ ពួកគេបានប្រជុំជាមួយគ្នា ហើយពួកគេ បានបង្កើតប្រពៃណីរបស់ខ្លួន។ នេះ—ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកជានិស្សិតនិងសាខូស៊ី ម្នាក់ ហើយពួកគេមាននិកាយរបស់ពួកគេនៅពេលនោះ ភាពខុសគ្នារបស់ពួកគេ ហើយដូច្នេះពួកគេ...បុរសម្នាក់នេះជាចៅហ្វាយម្នាក់ ជាអ្នកគ្រប់គ្រងនៃសាន់ហេ ឌ្រីនដ៏អស្ចារ្យនេះ ជាបុរសអស្ចារ្យក្នុងការបង្រៀន។ គាត់បានស្គាល់បទគម្ពីរ គាត់ បានគិត។ គាត់បានស្គាល់វាដោយប្រពៃណីរបស់ពួកគេ។ តើព្រះយេស៊ូវទ្រង់មាន បន្ទូលថា “តាមទំនៀមទម្លាប់របស់អ្នក អ្នកបានធ្វើឱ្យបទបញ្ញត្តិរបស់ព្រះគ្មាន ប្រសិទ្ធភាពមែនទេ?”

61 ឃើញទេ ព្រះទំនៀមទម្លាប់របស់គេ! តើនោះជាអ្វី? ការដាក់ការបកស្រាយ របស់ពួកគេទៅលើព្រះបន្ទូល ជំនួសឱ្យការទុកវាឱ្យនៅម្នាក់ឯង អ្វីដែលវា

និយាយ។ ពួកគេនិយាយថាវាមិនមានន័យអញ្ចឹងទេ។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់  
ទេ នោះជាសំឡេងដូចគ្នាដែលអារក្សប្រើចំពោះអេវ៉ា ដើម្បីចាប់ផ្តើមអង្គការដំបូង  
មើលឃើញទេ។ “ប្រាកដណាស់ វានឹងក្លាយជាវិធីនេះ។ ព្រះនឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេ  
អ្នកដឹងទេ។” ឃើញទេ វាជារឿងដូចគ្នា។ វាជារឿងដដែលនៅថ្ងៃនេះ។

62 ឥឡូវនេះ យើងកត់សម្គាល់ឃើញថា អ្នកគ្រប់គ្រងរូបនេះបានមកឯ  
ព្រះយេស៊ូវ។ រឿងដំបូង ឥឡូវនេះ គាត់មកស្វែងរកជីវិតអស់កល្បជានិច្ច គាត់មក  
ស្វែងរកសេចក្តីសង្គ្រោះ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ បុរសម្នាក់ដែលឈរ ឈ្មោះ  
ជាមេនៅអ៊ីស្រាអែល ប៉ុន្តែមេម្នាក់នៅប្រទេសអ៊ីស្រាអែលមកជួបបុរសម្នាក់ដែល  
យើងមិនធ្លាប់មានការសិក្សានៅក្នុងថ្ងៃនោះ។ បុរសមានវ័យចំណាស់ សង្ឃដ៏មាន  
អាយុច្រើន បូជាចារ្យចាស់ ចូលទៅឯមិត្តវ័យក្មេង។ ពួកអភិជន ជាអ្នកមានមករ  
កអ្នកសុំទានដែលគ្មានកន្លែងកើយក្បាលផង ដើម្បីសុំទ្រង់ពីផ្លូវទៅកាន់សេចក្តី  
សង្គ្រោះនិងជីវិត។ កន្លែងទីមួយ ពួកគេនៃសាន់ហេខ្រីននោះ ការសារភាពរបស់នី  
កូដេម ពួកគេបានឃើញអ្វីមួយនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ ដែលបុរសផ្សេងទៀតនៃអង្គការ  
របស់ពួកគេមិនមាន។ ពួកគេបានឃើញថាមានអ្វីមួយនៅក្នុងទ្រង់ ព្រោះគាត់ថា  
“លោកគ្រូ យើងដឹងថា...” “យើង” មែនហើយ ពួកគេនឹងមិនសារភាពទេ ព្រោះ  
ពួកគេនឹងត្រូវបណ្តេញចេញ។ ឃើញទេ? “យើងដឹងថាទ្រង់ជាគ្រូមកពីព្រះ ត្បិត  
គ្មានអ្នកណាអាចធ្វើការទាំងនេះដែលទ្រង់ធ្វើបានឡើយ លើកលែងតែព្រះគង់នៅ  
ជាមួយគាត់។ យើងដឹងហើយ!” អូ ខ្ញុំអើយ! អង្គការ!

63 ឥឡូវនេះ យើងសង្កេតឃើញថា ព្រះយេស៊ូវគឺជាការបើកសម្តែងរបស់ព្រះ។  
ឥឡូវនេះ “គ្មានអ្នកណាអាចធ្វើការទាំងនេះបានឡើយ លើកលែងតែព្រះនៅជា  
មួយគាត់។” ពួកគេបានដឹងថាមានអ្វីដែលខុសប្លែកពីបុរសនោះ។ ទ្រង់គឺជាពន្លឺនៃ  
ថ្ងៃនោះ។ ទ្រង់ជាសាក្សីរបស់ព្រះ។

64 ដូច្នោះក្នុងកំឡុងឃើញដូចគ្នានៅក្នុងម៉ូសេដែរ។ ពួកគេមិនមានបុរសដូច  
លោកម៉ូសេទេនៅថ្ងៃនោះ។ គាត់គឺជាសាក្សីដ៏ទៃវាភាពរបស់ព្រះនៅថ្ងៃនោះ ចំពោះ  
អំណាចនៃព្រះ។ ក្នុងនិងក្រុមរបស់គាត់បានឃើញវានៅក្នុងលោកម៉ូសេ។ ពួកគេ  
យល់ថាវាមិនអាចជាលោកម៉ូសេឡើយ ម៉ូសេមិនអាចបើកសមុទ្រក្រហមបានទេ  
ម៉ូសេមិនអាចបញ្ជូនគ្រោះកាចមកលើផែនដីបានទេ។ វាគឺជាព្រះនៅក្នុងលោក

ម៉ូសេ ហើយដោយសារព្រះដែលតំណាងអង្គទ្រង់ក្នុងសាក្សីឬពន្លឺនៃថ្ងៃ នោះពួកគេ  
មិនបានឃើញវាទេ។ ក្នុងចុងបង្កើតក្រុមបុរសទាំងមូល នាំយកអ្វីក៏បាន។

65 នោះហើយជាអ្វីដែលអង្គការមើលទៅល្អ នាំយកនូវរាល់រឿងនេះ-រឿងនោះនៅ  
ទីនោះ ហើយហៅវាថា “គ្រិស្តសាសនា។” បញ្ជូនក្មេងប្រុសម្នាក់ទៅសាលាមួយ  
ដែលមិនស្គាល់អំពីព្រះក្រៅពីក្រុមកុលសម្ព័ន្ធស្គាល់អំពីព្រះត្រីអប្ស៊ីប បញ្ជូនគាត់  
ទៅទីនោះ ហើយផ្តល់ការអប់រំដល់គាត់ និងបង្រៀនចិត្តសាស្ត្រឱ្យគាត់ ហើយឱ្យ  
គាត់នូវសញ្ញាបត្រថ្នាក់បណ្ឌិត។ និងសញ្ញាបត្របណ្ឌិតឬបរិញ្ញាបត្រសិល្បៈ ឬអ្វី  
មួយឬផ្សេងទៀតដូចនោះ។ ហើយបញ្ជូនគាត់ទៅផ្សាយដំណឹងល្អ នោះមិនដែល  
បានសង្គ្រោះឡើយ ដែលនឹងបដិសេធកំណើតព្រហ្មចារីនិងការរស់ឡើងវិញ  
បដិសេធការព្យាបាលដ៏ទេវភាព បដិសេធអំណាចនៃព្រះ បដិសេធគោលការណ៍  
ដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគតសម្រាប់ បដិសេធយ៉ាកុស១៦ចំពោះការបើកសម្តែង  
បដិសេធថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ” នៅពេលដែល  
ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដោយទ្រង់ផ្ទាល់ បដិសេធកិច្ចការ ២:៣៨ បដិសេធបទគម្ពីរណាមួយដែលនៅសល់ដែលបានបំផុសគំនិត។ ហើយព្យាយាមយក  
ទំនៀមទម្លាប់របស់មនុស្សដែលគេមិនដឹងសោះ ហើយលេងពិណលើវា។ ហើយ  
នៅពេលដែលអ្នកប្រាប់ពួកគេពីការពិត ហើយបង្ហាញការពិតដល់ពួកគេ នោះពួក  
គេខ្មាស់រៀនក្នុងការផ្លាស់ប្តូរ ដោយសារតែអង្គការរបស់ពួកគេ។

66 ក្នុងក៏បានធ្វើដូចគ្នា។ គាត់បានឃើញព្រះនៅក្នុងម៉ូសេ។ គាត់បានឃើញ  
ថាវាជាភ្នាក់ងាររបស់ព្រះដែលធ្វើការតាមរយៈគាត់។ ហើយនីកូដេមបានឃើញ  
ព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ “គ្មានអ្នកណាអាចធ្វើការទាំងនេះបានឡើយ  
លើកលែងតែព្រះនៅជាមួយគាត់។” នីកូដេមបាននៅក្នុងអង្គការរួចហើយ ដោយ  
ព្យាយាមចេញ។ ក្នុងបានចេញមកក្រៅ ដោយព្យាយាមបង្កើតមួយដើម្បីចូល។  
នោះគឺជាភាពខុសគ្នា។ នីកូដេមកំពុងព្យាយាមស្វែងរកសេចក្តីសង្គ្រោះ ដើម្បី  
ចេញពីរឿងនោះ គាត់ធ្លាប់នៅក្នុងវាតាំងពីក្មេង គាត់ជឿទ្រាន់នឹងវា។ គាត់ចង់  
ទទួលបានការសង្គ្រោះ។ ប៉ុន្តែក្នុងកំពុងព្យាយាមធ្វើឱ្យខ្លួនគាត់ក្លាយជា—កន្លែង  
ដែលគាត់អាចជាអ្នកបាញ់កាំភ្លើងធំ។

67 នោះជាវិធីដូចគ្នាជាមួយមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះ។ នោះជាបញ្ហាជាមួយគ្រិស្តាន  
យើងមានការក្លែងបន្លំច្រើនណាស់។ ហើយពួកពេនទីកុស្តរបស់យើង លេស

នៃការបញ្ចេញមតិ គឺធ្ងន់ធ្ងរជាមួយវា ការប្រៀបធៀបខាងផ្នែកសាច់ឈាម! សូម ឱ្យព្រះទ្រង់លើកបុរសម្នាក់ឡើងមកហើយប្រទានអ្វីមួយដល់គាត់ ហើយគ្រប់គ្នា នៅក្នុងប្រទេសនឹងព្យាយាមក្លែងបន្លំពីអ្នកនោះ។ អ្នកមិនដឹងថាអ្នកកំពុងសម្លាប់ ក្រុមរបស់អ្នកទេ? នៅពេលអ្នកលេងបាល់ទាត់...“ហើយព្រះគុណ” ដូចដែល ប៉ុលនឹងដាក់វា “អនុញ្ញាតឱ្យយើងធ្វើការតំប្រណាំងនេះដោយចិត្តអត់ធ្មត់។” បុរស ដែលបានបាល់ កុំយកវាចេញពីដៃរបស់គាត់ ព្យាយាមការពារគាត់។ ប៉ុន្តែជំនួស មកវិញ ដោយសារគាត់មិនមែនជាសមាជិករបស់ស្ថាប័នអ្នក អ្នកព្យាយាមដកវា ចេញពីគាត់។ បុរសខ្លះល្ងង់ពេក គាត់ធ្វើមិនបាន គាត់ជំពប់លើផ្តាសាលាព្រំ ហើយបន្ទាប់មកព្យាយាមយកវាចេញពីអ្នក។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ បើការ និយាយខាងវិញ្ញាណ ខ្ញុំមានន័យអញ្ចឹង។ សូមទោស ខ្ញុំ... មែនហើយ គាត់នឹង ជំពប់ដួលលើរឿងតូចមួយ ដូចជាកិច្ចការ ២:៣៨ គាត់ប្រាកដជាដួល។ ប្រសិនបើ គាត់ធ្លាប់ជំពប់ដួលលើម៉ាកុស ១៦ តើគាត់នឹងធ្វើវាដោយរបៀបណា? ឃើញ ទេ? ហ៊ី! មេរៀនសំខាន់របស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយរឿងដែលត្រូវបានពិភាក្សានៅឯ ក្រុមប្រឹក្សានីសៀ ពួកគេនៅតែជំពប់ដួលលើវាបន្ទាប់ពីវាបញ្ជាក់ហើយ។

68 ព្យាយាម ក្នុងកំពុងព្យាយាមបង្កើតអង្គការមួយ ដើម្បីចូលទៅក្នុងវា។ ហើយ នីកូដេមបានចូលទៅក្នុងនោះ ដោយព្យាយាមចេញពីវា។ នីកូដេមត្រូវបាន ទទួលយក ហើយចេញមកវិញ។ ក្នុងវាបានវិនាសទៅក្នុងការព្យាយាមរបស់គាត់ គាត់បានវិនាសទៅក្នុងការខិតខំរបស់គាត់ផ្ទាល់។ អូ ខ្ញុំអើយ!

69 អង្គការដែលនីកូដេមនៅក្នុង បានដឹងថាព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានចាត់មកពីព្រះ បាន ចែងដូច្នោះ។ នីកូដេម នៅក្នុងជំពូកទី៣នៅទីនេះ សារភាពវាថា “លោកគ្រូ យើងខ្ញុំ ដឹងថា លោកគ្រូដែលព្រះអង្គចាត់មក ដ្បិតគ្មានអ្នកណាអាចធ្វើអព្វកហេតុ ដែលទ្រង់ធ្វើបានឡើយ លើកលែងតែព្រះដែលគង់ជាមួយនឹងគាត់។” ហើយ ក្រុមដដែលនេះ ដោយសារតែអង្គការរបស់ពួកគេ បានហៅទ្រង់ថា “បេលសេ ប៊ូល” ដោយសារអំណាចរបស់ទ្រង់ដើម្បីដេញអារក្ស ហើយបាននិយាយថា “ទ្រង់ បញ្ឆោតប្រជាជនយើងតាមគោលលទ្ធិរបស់ទ្រង់។” វាជារឿងដដែលថ្ងៃនេះ។ បញ្ឆោតអ្វី?

70 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ខ្ញុំធ្វើតែអ្វីដែលគាត់ប្រាប់ហឫទ័យព្រះវរបិតា ខ្ញុំ គ្រាន់តែរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ប៉ុណ្ណោះ” ព្រោះទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់

មិនអាចធ្វើអ្វីផ្សេងក្រៅពីព្រះបន្ទូលឡើយ។

71 ប៉ុន្តែដោយសារតែអង្គការរបស់ពួកគេ ដោយសារតែផ្លូវរបស់ពួកគេមានមនុស្សចងដៃ។ ក្នុងចិត្តពួកគេបានដឹងវា ប៉ុន្តែអង្គការរបស់ពួកគេមិនអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេរក្សាវាឡើយ។ រួចធ្វើផ្លូវគេចមិនឲ្យមនុស្សចាកចេញពីអង្គការ (“មនុស្សទាំងអស់ដើរតាមទ្រង់”) ដើម្បីរារាំងប្រជាជនមិនឲ្យចាកចេញពីអង្គការ ហើយធ្វើតាមសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ (ដែលទ្រង់ជាសេចក្តីពិត “ខ្ញុំជាសេចក្តីពិត ជាពន្លឺ”) ដើម្បីកុំឲ្យពួកគេដើរតាមរឿងនោះ ពួកគេបាននិយាយថា ទ្រង់កំពុងបញ្ឆោតប្រជាជន។ គិតមើលទៅ! បុរសម្នាក់ដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ដឹងថាទ្រង់ជាព្រះថាព្រះនៅក្នុងទ្រង់ (“គ្មាននរណាអាចនិយាយរឿងទាំងនេះ ឬធ្វើការទាំងនេះបានឡើយ លុះត្រាតែព្រះជាម្ចាស់គង់ជាមួយគាត់”) ដឹងហើយនិយាយរឿងនោះហើយសារភាពទៀត រួចងាកមកហៅទ្រង់ថា “បែលសេប៊ូល និងជាអ្នកបោកបញ្ឆោតប្រជាជន” ប្រជាជនរបស់ពួកគេ “ដោយគោលលទ្ធិរបស់ទ្រង់។” អូ ខ្ញុំអើយ!

72 នឹកូដេមបានដឹងថាទ្រង់ជាហោរា។ ឥឡូវនេះ នោះគឺជាមនុស្សម្នាក់នៅក្នុងអង្គការដែលស្រឡាញ់ព្រះគ្រប់គ្រាន់ ហើយកោតខ្លាចព្រះជាម្ចាស់គ្រប់គ្រាន់ ហើយត្រូវបានទទួលស្គាល់ដោយគម្ពីរសញ្ញាចាស់ថាបុរសនេះមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ ហើយត្រូវបានគេបង្ហាញឲ្យឃើញនិងបញ្ជាក់ថា ជាហោរាដែលបានបញ្ជូនមកពីព្រះ។ បុរសនោះ ខ្ញុំនឹងគោរពគាត់ ប្រសិនបើគាត់មកនៅពេលយប់ គាត់ទៅដល់ទីនោះ។ គាត់ពូកែជាងគ្រួសម័យយើងឆ្ងាយណាស់ គេមិនមកទាល់តែសោះ។ ទីបំផុតនឹកូដេមបានមកដល់។ ដូច្នេះកុំថ្កោលទោសគាត់ បើអ្នកមិនទាន់មកដល់។ នឹកូដេមបានដឹងថាទ្រង់ជាហោរា ដូច្នេះគាត់កោតខ្លាចព្រះ។ គាត់នឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យបុរសនោះចេញឆ្ងាយពីគាត់ទេ ពន្លឺនៃថ្ងៃនោះ។ មិនថាវាផ្ទុយប៉ុណ្ណាទេ អង្គការរបស់គាត់និយាយថាវាផ្ទុយប៉ុណ្ណាទេ។ គាត់បានឃើញព្រះបើកសម្តែងក្នុងមនុស្ស ហើយគាត់បានដឹងថាទ្រង់ជាហោរា។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់ជាហោរា នោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកដល់ហោរា ហើយទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលទ្រង់កំពុងនិយាយ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះ គាត់បានទៅឯព្រះយេស៊ូវ គាត់ចង់ដឹងពីរបៀបដើម្បីទទួលបានសេចក្តីសង្គ្រោះ។ ប្រសិនបើបុរសនេះជាហោរាមែន នោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់នៅជាមួយគាត់ ហើយគាត់នឹងស្គាល់ផ្លូវនៃសេចក្តីសង្គ្រោះ។

73 ប៉ុន្តែអ្វីដែលនឹកដេញត្រូវរៀនគឺជាអ្វីដែលមនុស្សជាច្រើននៅសម័យនេះ ក្នុងនិកាយសម័យនេះ ត្រូវរៀន។ អ្វីដែលនឹកដេញត្រូវរៀន គឺជាអ្វីដែលមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះត្រូវរៀន អំពីនិកាយទាំងនេះ។ ទ្រង់គឺលើសពីហោរា។ គាត់មករកទ្រង់ ប្រាប់ទ្រង់ឲ្យប្រាប់គាត់ថាផ្លូវមួយណាទៅកាន់ជីវិត ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់ផ្ទាល់ជាជីវិត។ អ្នកណាដែលមានព្រះរាជបុត្រាមានជីវិត។ ដូច្នោះ គាត់មិនត្រូវមករៀនសូត្រទេ គាត់ត្រូវមកទទួលជាលក្ខណៈបុគ្គល។ នោះហើយជាអ្វីដែលវាមាននៅយប់នេះ! ថ្មផ្រុងយ៉ាងឯកត្រូវបានច្រានចោលម្តងទៀត។ តើអ្វីទៅជាថ្មផ្រុងយ៉ាងឯក? វាជាព្រះបន្ទូល។ ព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។

74 គាត់ត្រូវរៀនអ្វីមួយ។ គាត់បានគិតថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ បុរសនេះគឺជាហោរា គាត់គ្រាន់តែជាហោរា។”

75 ដូច្នោះ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេថា ព្រះយេស៊ូវមិនដែលឆ្លើយនឹងសំណួររបស់គាត់ទេ ទ្រង់គ្រាន់តែបន្ទោសគាត់ដោយសារភាពខ្វាក់ភ្នែករបស់គាត់។ លើសពីហោរា ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល និងជាពន្លឺនៃព្រះបន្ទូល! ទ្រង់គឺជាព្រះដែលចាំងពន្លឺតាមរយៈឧបករណ៍មួយ ដោយបង្ហាញថាវាគឺជាព្រះនៅក្នុងមនុស្ស។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ យ៉ូហានទី១ ជំពូកទី១...លោកយ៉ូហានជំពូកទី១ និយាយថា “នៅដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ហើយបានគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” ហើយនេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលចែងចាំងតាមរយៈស៊ុមដ៏ទន់ខ្សោយរបស់បុរសម្នាក់នេះ ហើយវាបានធ្វើឱ្យអង្គការនេះខ្វាក់ភ្នែក។ ប៉ុន្តែទ្រង់យាងមកដើម្បីទទួលភាពជាបុគ្គល។ លើសពីហោរា ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល! ទ្រង់គឺជាជីវិត។ មិនមែន...ទ្រង់មិនចាំបាច់បង្រៀនអ្នកពីជីវិតខ្លះទេ ទ្រង់គឺជាជីវិតខ្លួនឯង! ទ្រង់គឺជាជីវិត។ ទ្រង់គឺជាពន្លឺ។ ទ្រង់គឺជាជីវិត។ ទ្រង់គឺជាជីវិតដ៏អស់កល្ប ទ្រង់គង់នៅក្នុងទ្រង់ ហើយទ្រង់តែមួយគត់ជាអ្នកផ្តល់ជីវិតអស់កល្ប។ “អ្នកណាដែលមានព្រះរាជបុត្រាគឺមានជីវិត។” ដូច្នោះអ្នកមាន...អ្នកមិនអាចគ្រាន់តែមានព្រះបន្ទូលដែលបង្រៀនពីទ្រង់ទេ អ្នកត្រូវតែមានទ្រង់។

76 អ្នកនិយាយថា “អូ មនុស្សអង្គុយចុះ ហើយរៀនព្រះគម្ពីរនោះ និងពាក្យក្រិកទាំងអស់ និងអ្វីជានិយមន័យ និងសញ្ញាវណ្ណយុត្តិ ជាដើម។” ហើយមិនស្គាល់ព្រះលើសជាងអ្វីឡើយ! ឃើញទេ? ទេ! ទ្រង់ដែលមាន—ទ្រង់ដែលមាន—នេះ—ទម្រង់

តើទ្រង់មានផែនការទេ? វាគឺជាគាត់ដែលមានព្រះរាជបុត្រា ដែលមានទ្រង់ ជាលក្ខណៈបុគ្គល។ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលមានជីវិត។

77 នីកូដេមបានដឹងថាទ្រង់ជ្រាបអំពីជីវិត ប៉ុន្តែគាត់មិនដែលដឹងថាទ្រង់ជាជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចទេ។ នោះហើយជាអ្វី ដែលបុរសនោះកំពុងនិយាយជាមួយអ្នកនាំសារ ពន្លឺនៃសម័យកាល ពន្លឺនៃពិភពលោក។ “ពន្លឺចែងចាំងក្នុងភាពងងឹតហើយភាពងងឹតមិនអាចយល់បានឡើយ។ ទ្រង់ត្រូវបានគេបញ្ជូនមកផែនដីរបស់ទ្រង់ ហើយគេមិនបានទទួលទ្រង់សោះ។” ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វី? ដោយសារតែគេរៀបចំយ៉ាងដូច្នោះ រៀបចំលាងឆ្នាំង និងខ្លះ និងប្រពៃណី។ ថាពួកគេមិនបានឃើញព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាមទេ។

78 វាត្រូវបានធ្វើម្តងទៀត។ វាត្រូវបានធ្វើម្តងទៀត។ ប្រវត្តិសាស្ត្រកើតឡើងម្តងហើយម្តងទៀត។ បាទ គាត់ដឹងថាទ្រង់មាន—គាត់បានដឹងអំពីជីវិត ប៉ុន្តែនីកូដេមមិនបានដឹងថាទ្រង់ជាជីវិតទេ។ នោះហើយជាអ្វីដែលវាមាននៅថ្ងៃនេះ។ មនុស្សជាច្រើនព្យាយាមធ្វើឱ្យព្រះយេស៊ូវ អូ ជាគ្រូដ៏អស្ចារ្យ ពួកគេថែមទាំងព្យាយាមនិយាយថាទ្រង់ជាហោរា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកព្យាយាមនិយាយថាទ្រង់គឺជាព្រះ នោះជាការហួសហេតុពេកហើយ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះ ហើយទ្រង់ជាព្រះហើយទ្រង់នឹងជាព្រះជានិច្ច។ ហ្នឹងហើយ។ ត្រូវហើយ។

79 ចូរកត់សម្គាល់ថា ទ្រង់មិនដែលប្រាប់នីកូដេមទេ ឥឡូវនេះ ពេលគាត់មកឯទ្រង់ ទ្រង់មិនដែលមានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ នីកូដេមអើយ ខ្ញុំមានការគោរពយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះអ្នក ដែលថាអ្នកគឺជា—មេ—មេនៅអ៊ីស្រាអែល។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលអ្នកកំពុងស្វែងរកជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ប្រហែលជាអ្នកគួរតែស្វែងរកអាហារូបករណ៍របស់អ្នក។ អ្នកនិយាយមិនត្រឹមត្រូវ។” មិនសមហេតុសមផល។ ឬ “ប្រហែលជាអ្នកគួរស្វែងរកការិយាល័យខ្ពស់ជាងក្នុងនិកាយរបស់អ្នក ដើម្បីមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។”

80 នេះជាអ្វីដែលមនុស្សជាច្រើនបានព្យាយាមធ្វើនៅថ្ងៃនេះ អូ-ហូ ការិយាល័យខ្ពស់ ពួកគេចង់ក្លាយជាពី—គ្រូគង្វាលទៅកាន់គណៈប្រធានរដ្ឋ ឬ—ឬចំពោះប៊ីស្សុព ឬអ្វីមួយដូចនោះ។ នោះគ្មានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងព្រះសោះឡើយ។

81 មើលអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើមុខមនុស្សបែបនេះ។ ទ្រង់បានស្តីបន្ទោសគាត់ ដោយគាត់មិនដឹងថាសម័យដែលគាត់កំពុងរស់នៅ “អ្នកចង់ប្រាប់ខ្ញុំថា អ្នកជា មេនៅអ៊ីស្រាអែល ហើយមិនអាចយល់ពីរឿងទាំងនេះបានទេ ពេលដែល” គាត់ និយាយថា “តើមនុស្សត្រូវកើតជាថ្មីមែនទេ?”

82 “ហេតុអ្វី” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចាស់ហើយតើឱ្យចូលក្នុងផ្ទៃម្តាយវិញឬ?”

83 គាត់បាននិយាយថា “ហើយអ្នកជាប៊ីស្ស្យា ជាខាឌីណាល់ ជាប្រធានរដ្ឋក្នុង ព្រះវិហារពេនទីកុស្ត” ឬនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត “បុរសអស្ចារ្យមួយចំនួននៅក្នុង អង្គការ ហើយអ្នកមិនស្គាល់បទគម្ពីរទេឬ?”

“អូ យើងមានម៉ូសេ។”

84 “ប្រសិនបើអ្នកបានស្គាល់លោកម៉ូសេ អ្នកនឹងស្គាល់ខ្ញុំ ព្រោះគាត់ជាអ្នក ដែលនិយាយអំពីខ្ញុំ។” ឃើញទេ? ប៉ុន្តែមិនយោងទៅតាមប្រពៃណីរបស់ពួកគេទេ —អង្គការរបស់ពួកគេគឺខុសគ្នា។ ប៉ុន្តែ ម៉ូសេបាននិយាយអំពីទ្រង់ ហើយទ្រង់គឺជា អ្នកដែលម៉ូសេបាននិយាយ ប៉ុន្តែពួកគេមិនបានដឹងវានៅឡើយទេ ។ ហេតុអ្វី? ពួកគេបានចងក្លាប់នឹងប្រពៃណីទំនៀមទម្លាប់របស់ខ្លួនយ៉ាងខ្លាំង ដោយពួកគេ មិនបានដឹង។

85 ហើយបងប្អូនរបស់ខ្ញុំអើយ ដែលបានអាននិងយកកាសែតនេះ កុំបិទវា ឥឡូវនេះ។ បន្តិចទៀត មើលរឿងនេះនៅមុខទៀត។ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក អ្នកជា អ្នកគង្វាល។ ហើយខ្ញុំមិនព្យាយាមធ្វើជាអ្នកដឹងទាំងអស់នោះទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំ ធ្វើឱ្យមានចំណាប់អារម្មណ៍នោះ អ្នកឈប់បិទកាសែត ហើយអធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំ។ ខ្ញុំ គ្រាន់តែព្យាយាមនាំមកជូនអ្នកនូវអ្វីដែលជាការពិត។ កុំឱ្យវាមកលើអ្នក។

86 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគោរពតាមបញ្ជារបស់មនុស្សជាដើម ប៉ុន្តែពេលអ្នកបង្កើតអង្គការ ទាំងនេះ... មើលទៅពួកជានិស្សិត និងគ្មានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងពួកសាឌូស៊ីទេ ព្រោះពួកសា ឌូស៊ីមិនជឿ—មិននៅក្នុងទេវតាឬ—បុរិញ្ញាណ ឬការរស់ឡើងវិញ ឬអ្វីក៏ដោយ ពួក ខាងគណៈជានិស្សិតបានកាន់កាប់ទាំងពីរ ហើយពួកគេកំពុងធ្វើសង្គ្រាមជាមួយគ្នា។ ឥឡូវនេះ ភាពតែមួយ ជឿរឿងមួយ ខាងព្រះត្រីឯក ជឿមួយទៀត ហើយមេតូ ឌីស្ត មានមួយទៀត និងព្រេសប៊ីធៀនមានមួយទៀត ហើយអ្នកគូសបន្ទាត់តូច ៗ។ ហើយតើអ្នកបានទទួលអ្វី? ការបែកគ្នានៃភាពជាបងប្អូន។ ដោយវិធីនេះ យើង



នឹងរកឃើញកន្លែងនោះនៅក្នុងព្រះគម្ពីរក្នុងពេលបន្តិចទៀត តើវាជាអ្វី និងអ្វីដែល ព្រះមានបន្ទូលថាវាគឺជា។

87 ឥឡូវនេះ អត់ទេ ទ្រង់មិនដែលប្រាប់គាត់ឱ្យខាត់វាទេ។ គ្រាន់តែបន្ទោស គាត់ថាមិនស្គាល់សេចក្តីពិត។ “តើអ្នកជាមេនៅអ៊ីស្រាអែល ហើយមិនដឹងរឿង ទាំងនេះឬ? ប្រសិនបើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នករាល់គ្នានូវរឿងនៅលើផែនដីនេះ ហើយអ្នក មិនអាចយល់វាបាន...” គិតមើល! “ចៅហ្វាយ លំដាប់ខ្ពស់នៅក្នុងព្រះវិហារគ្រិ ស្ថានអូស្សូដក់ ប៊ីស្ស្រា ខាឌីណាល់ ហើយអ្នកមិនអាចយល់ពីទម្រង់កូនក្មេង រឿងបែបធម្មជាតិដែលខ្ញុំប្រាប់អ្នកបានផង តើអ្នកនឹងយល់រឿងខាងវិញ្ញាណមកពី ស្ថានសួគ៌ដោយរបៀបណា?”

88 ប៉ុន្តែអ្នកនេសាទរ៉យចំណាស់ដែលល្ងង់ម្នាក់ដែលមិនអាចសរសេរសូម្បី ឈ្មោះខ្លួនឯងបានយល់វា ឃើញទេ ពេត្រុសត្រូវបានតែងតាំងជាប្រធានក្រុមជំនុំ នៅក្រុងយេរូសាឡឹម។ ឃើញទេ? អូ “ព្រះវរបិតាបានប្រទានដល់ខ្ញុំ គាត់នឹងមក។” ឃើញទេ? ពួកគេឃើញវា។ ពួកគេជឿវា។ ពួកគេធ្វើតាមវា ដោយដឹងថាគ្មានអ្វី អាចនឹងចាប់ពួកគេបាន។

89 ដូចកសិករអញ្ចឹង។ វាមិនរីករាយក្នុងការនិយាយលេងទេ ប៉ុន្តែដើម្បីធ្វើជា ឧទាហរណ៍។ ពួកគេបាននិយាយថា កសិករបានដាក់មេមាន់ ហើយពួកគេមិន មានពងគ្រប់គ្រាន់ គាត់បានដាក់ពងទាមួយនៅក្រោមវា។ នៅពេលដែលកូនទា តូចត្រូវបានញាស់ គាត់គឺជាសត្វដែលគួរឱ្យអស់សំណើចបំផុតដែលសត្វមាន់ ធ្លាប់បានឃើញ។ គាត់មានទឹកមុខគួរឱ្យអស់សំណើច ជាយូរមកហើយបានស្រែក កាបកាប ជំនួសឱ្យក្លាខយើង ហើយ—ហើយសត្វមាន់ទាំងអស់ស៊ី និងចឹកនៅក្នុង ចម្ការ។ ហើយនោះមិនមែនជាបឋមអាហាររបស់គាត់ទេ ពិតណាស់។ ដូច្នោះថ្ងៃមួយ មេមាន់ចំណាស់បាននាំគាត់ចេញទៅខាងក្រោយចម្ការ ដើម្បីចាប់សត្វកណ្តុប ហើយនៅលើភ្នំនោះមានសត្វកណ្តុបនិង—បឹងមួយ។ ខ្យល់ក៏បក់មកពីបឹង ហើយ វាក៏ផាត់ទឹកទៅ។ វាគ្រាន់តែជាធម្មជាតិរបស់គាត់។ មេមាន់ចាស់បាននិយាយថា “ខ្ទក ខ្ទក ខ្ទក មកវិញ!”

90 គាត់បាននិយាយថា “ខ្វែក ខ្វែក ខ្វែក” លោតហែលនៅក្នុងទឹក។ ហេតុអ្វី? គាត់គឺជាទាតាំងពីពេលចាប់ផ្តើមដំបូង។ មិនថាមេមាន់ហៅប៉ុណ្ណាក៏ដោយ ក៏វា នៅតែជាទាដដែល។

91 ហើយនោះជីវិតដែលវាមានក្នុងមនុស្សដែលបានកំណត់ទុកជាមុនសម្រាប់ ជីវិតអស់កល្បដែរ។ នៅពេលដែលគាត់ឃើញពន្លឺនៃព្រះ នោះមិនមានអង្គការ គ្រប់គ្រាន់ក្នុងពិភពលោកដើម្បីចាប់គាត់ចូលទៅក្នុងវានោះទេ។ ទេ ហេតុអ្វី? វា ជាធម្មជាតិរបស់គាត់។ គាត់ប្រហែលជាបានតមអាហារជាមួយគេយូរមកហើយ ហើយញ៉ាស់រាមនិងសង្គម ប៉ុន្តែគាត់មកដល់កន្លែងដែលគាត់បានរកឃើញអ្វី ដែលខុសពីគេ ដូច្នោះគាត់ស្គាល់វាហើយ។ “ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ជនចម្លែកដែលមកពួកគេនឹងមិនដើរតាមទេ។” ពួកគេប្រហែលជាកំពុងតែធ្វើតាមអ្វីដែលចម្លែក ប៉ុន្តែនៅក្នុងពួកគេមានអ្វីប្លែក។ សូមឲ្យពួកគេស្តាប់សេចក្តីពិតម្តង ហើយមើលពួកគេចុះ។ “អស់អ្នកដែលព្រះបិតា បានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមក។”

92 មែនហើយ ទ្រង់បានស្តីបន្ទោសគាត់ដោយព្រោះគាត់មិនដឹងខ្លួន។ “អ្នកជាមេ នៅស្រុកអ៊ីស្រាអែល ហើយមិនដឹងរឿងទាំងនេះឬ? អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី!” ឥឡូវនេះ បុរសធម្មជាតិ ខ្ញុំចង់...អ្នកសម្គាល់ឃើញអ្វីមួយនៅទីនេះ “អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី។”

93 ឥឡូវនេះ ជីវិតធម្មជាតិ បើយើងមានជីវិតធម្មជាតិ ដើម្បីឲ្យសកម្មក្នុងជីវិត ធម្មជាតិនេះ នៅក្នុងធម្មជាតិ យើងត្រូវមានកំណើតតាមធម្មជាតិ។ ពួកគេមិនគ្រាន់ តែទាញអ្នកចេញពីដើមឈើនៅកន្លែងណាមួយទេ ឃើញទេ ភ្ជាប់អ្នកចេញ តាមមធ្យោបាយណាមួយ។ ពួកគេបានព្យាយាមវា ប៉ុន្តែវាមិនបានសម្រេច។ វា ត្រូវតែជាកំណើតពិត កំណើតធម្មជាតិ ដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នកសកម្មដូច្នោះអ្នកអាចមាន ញាណទាំងប្រាំ ដើរ និងយាយ ឃើញ ភ្នក់ មានអារម្មណ៍ ជុំគ្រួសារ ឮ រំកិលទៅមុខ ព្រោះពេលនោះអ្នកជាមនុស្ស ហើយអ្នកគឺជា—អ្នកត្រូវទទួលរបស់ទាំងអស់នេះ ព្រោះវាចូលទៅក្នុងជីវិតធម្មជាតិ។

94 ហើយក្នុងកំណើតបែបនេះ ជួនកាលយើងក្លាយជាមនុស្សមានប្រាជ្ញាក្នុង លោកិយ ឬកិច្ចការក្នុងលោក ក្លាយជាប្រធានាធិបតីនិង—និងជាអ្នកប្រាជ្ញដ៏ អស្ចារ្យ មេកានិក និងអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ ជាដើម។ ហើយអ្នកតែងតែដឹងថា តាំងពី ដើមដំបូងមក វាគឺជាកូនរបស់កាអ៊ីនដែលមានប្រាជ្ញាបែបនោះ។ មិនមែនសេតទេ ពួកគេជាអ្នកគង្វាលចៀមដ៏រាបទាប។ ប៉ុន្តែកូនរបស់សេតជាមនុស្សគោរពព្រះ។ ប៉ុន្តែកូនរបស់កាអ៊ីនតែងតែឆ្លាត ខ្ពស់ អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ វេជ្ជបណ្ឌិត និងជាមនុស្ស អស្ចារ្យ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ អ្នកដឹងទេ ដែលបង្រៀន

ការនោះ។ ហើយវាបែបសាសនាខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែត្រូវវិនាសនៅទីបញ្ចប់។ យើង ក្លាយជាអ្នកប្រាជ្ញដោយការទៅសាលារៀន យកអាហាររូបករណ៍ យើងក្លាយជា មនុស្សឆ្លាតណាស់ ជាដើម។ ហើយអាចធ្វើអ្វីៗ និងនិយាយបាន ហើយពេលខ្លះ និយាយលើសពីបុរសដែលពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។ តើព្រះយេស៊ូវមិនបាន មានបន្ទូលថា “កូនចៅក្នុងលោកនេះឆ្លាតជាងកូនចៅនៃនគរទេឬ?” ប្រាកដ ណាស់ ដោយសារតែពួកគេ ដោយបញ្ញារបស់ពួកគេដែលពួកគេអាចធ្វើបាន —អាចនិយាយបាន ឆ្លាត និងពូកែនិយាយ ហើយយកបទគម្ពីរមកបង្វែរវាដើម្បី ធ្វើឲ្យវានិយាយអ្វីដែលវាមិនបានចែង។

95 “អូ វាមិនប្រាកដមានន័យចឹងទេ។” ពេលមានមនុស្សនិយាយដូច្នោះ ចូរចេញ ឲ្យឆ្ងាយពីគាត់។ ព្រះទ្រង់ទតមើលព្រះបន្ទូលទ្រង់ អ្នកដឹងទេ ព្រះគម្ពីរបានចែង។ វាត្រូវបានសរសេរតាមរបៀបដែលវាក្មេងៗ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ វាត្រូវបានគេដាក់ ក្នុងរបៀបដើម្បីបញ្ឆោត ឬធ្វើឲ្យអ្នកប្រាជ្ញធំពប់ដួល។ វាសាមញ្ញណាស់ នោះហើយ ជាមូលហេតុដែលពួកគេធំពប់ដួលលើវា។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

96 ប្រាជ្ញានិងអ្វីៗទាំងអស់នេះដែលគេអាចប្រមូលបាន ប៉ុន្តែវាមកពី...កំណើត គឺមកពីក្រោម ផែនដីនេះ។ វាមកពីផែនដី ហើយប្រឆាំងនឹងព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ កំណើតដំបូង ដើម្បីធ្វើឱ្យយើងសកម្មនៅទីនេះ ធ្វើឱ្យយើងជាមនុស្សរមែងស្លាប់ ដោយសារតែអំពើបាបប្រព្រឹត្តនៅសួនច្បារ បានធ្វើឱ្យបុរសចូលមកក្នុងលោកិយ ដោយសារស្រ្តី។ ហើយបុរសដែលកើតពីស្រ្តីមានអាយុតែពីរបីថ្ងៃ ប៉ុន្តែបុរសដែល កើតពីព្រះគ្រីស្ទគឺអស់កល្បជានិច្ច។ យ៉ូបបាននិយាយថា “បុរសដែលកើតពីស្រ្តី មានរយៈពេលប៉ុន្មានថ្ងៃហើយពោរពេញដោយបញ្ហា។” ចូរកត់សម្គាល់ ប៉ុន្តែបុរស ម្នាក់ដែលកើតពីព្រះគ្រីស្ទ ត្រូវតែកើតពីស្ថានលើ។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែបុរសម្នាក់ដែល កើតមកលើផែនដី ក្លាយជាមនុស្សមានប្រាជ្ញា ហើយស្ទើរតែអាចឆ្លាតជាង។

97 មើលថាអារក្សឆ្លាតប៉ុណ្ណា វាបានបោកបញ្ឆោតបូជាចារ្យទាំងអស់ដែលមក លើផែនដី។ គាត់ប្រាកដជាបានធ្វើ។ គាត់បោក គាត់នៅតែធ្វើវា។ បាទ ប្រាកដ ណាស់ គាត់ឆ្លាត ប៉ុន្តែគាត់ឡើងមកប៉ះនឹងការប្រកួតរបស់គាត់ ថ្ងៃណាមួយដែល ផ្តួលគាត់។ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលយើងត្រូវធ្វើគឺគ្រាន់តែប្រឆាំងនឹងវា វាបាន ចាញ់ទ្រង់ហើយ។ ឃើញទេ?

98 ប៉ុន្តែគឺមកពីខាងក្រោម ហើយវាជាប្រាជ្ញាដែលមនុស្សប្រមូលដើម្បីបញ្ជាក់ និងបង្ហាញរបស់ទាំងអស់នេះ ហេតុអ្វីបានជាមនុស្សគួរធ្វើដូច្នោះ ហើយមនុស្ស គួរធ្វើបែបនោះ គឺជាការផ្ទុយ និងជាសត្រូវ (ចិត្តខាងសាច់ឈាម) ចំពោះព្រះ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ ត្រូវហើយ។ មិនថាឆ្លាតប៉ុណ្ណា ពួកគេអាចបង្ខំលវា បាន។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកណាម្នាក់បង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលព្រះធ្លាប់មានអង្គការមួយ ឬ ធ្លាប់បានបញ្ជាឱ្យបើកមួយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលថ្កោលទោសវានៅទីនេះនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ មិនថាគេអាចឆ្លាតប៉ុណ្ណា ក៏វាផ្ទុយទៅវិញ! ប្រាជ្ញាអាចឈរនិងប្រកែកចំពោះអ្នក ដោយរបៀបណា ហើយធ្វើឱ្យអ្នកមានអារម្មណ៍ថាខ្សោយក្នុងការប្រាប់អ្នកអំពីវា ប៉ុន្តែវាផ្ទុយនឹងបទគម្ពីរ។

99 មានគេនិយាយមកខ្ញុំថា “បងប្រុសប្រាណហាំ មានរឿងមួយដែលខ្ញុំបាន ប្រឆាំងនឹងអ្នក។” បាននិយាយថា “អ្នកគឺជាព្រះយេស៊ូវតែមួយគត់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមែនទេ។ ខ្ញុំមិនស្ថិតនៅក្នុងស្ថាប័នណាមួយទេ។”

100 ប្រធានាធិបតីនៃរដ្ឋដាក់លាក់មួយបានផ្ញើមក នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ហើយបាន និយាយថា “មាននរណាម្នាក់ប្រាប់ខ្ញុំថា អ្នកគឺជាខាងព្រះយេស៊ូវតែមួយគត់ បងប្រុសប្រាណហាំ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះគឺផ្ទុយស្រឡះ។ នោះខុសហើយ។”

101 បាននិយាយថា “ពួកគេបានប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកជឿលើសេរីភាពស្នេហា ដែលបុរស គួរតែចាកចេញពីប្រពន្ធរបស់ពួកគេហើយទៅបាញ់...” ឥឡូវនេះ ឃើញទេ នោះ គ្រាន់តែជាការកុហករបស់អារក្ស។ អ្នកដឹងទេ។

102 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំប្រឆាំងនឹងអ្វីដែលមិនត្រឹមត្រូវបែបនេះ! ខ្ញុំជឿលើភាព បរិសុទ្ធនិងភាពបរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំជឿថាបុរសត្រូវចងភ្ជាប់នឹងប្រពន្ធដរាបណាគេនៅ រស់។” អ្នកមិនគួរយកនាងដោយមិនអធិស្ឋានជាមុនទេ។

103 ហើយពួកព្រះយេស៊ូវតែមួយដែលជាក្រុមព្រះយេស៊ូវតែមួយគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹង ពួកគេទេ ពួកគេក៏ល្អដូចក្រុមណាមួយដែរចំពោះខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែពួកគេជ្រមុជទឹកខុស ពួកគេជ្រមុជទឹកដើម្បីស្ដារឡើងវិញ។ ខ្ញុំជឿថាយើងត្រូវបានស្ដារឡើងវិញដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនមែនដោយទឹកទេ។ ខ្ញុំប្រើព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទក្នុង ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ហើយមិនមានបទគម្ពីរផ្សេងទៀតនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ...ដើម្បីធ្វើ

ឱ្យវាផ្ទុយឡើយ។ គ្មាននរណាម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលធ្លាប់បានជ្រមុជទឹកក្នុង ព្រះនាមរបស់ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកណា ម្នាក់មកបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងមួយដែលមនុស្សម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកបែប នោះ។ អញ្ចឹង បើវាខុសពីបទគម្ពីរ ឈប់ធ្វើវាទៅ!

អ្នកនិយាយថា “វាមិនមានភាពខុសគ្នាទេ។”

104 វាបានធ្វើចំពោះប៉ុល។ គាត់បានបង្ហាត់គេឲ្យទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយបន្ទាប់មកទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយប៉ុលបាននិយាយថា “ប្រសិនបើទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌” កាឡាទី ១:៨ “មក បង្រៀនដំណឹងល្អផ្សេងទៀត” លើសពីអ្វីដែលគាត់បានបង្រៀន “សូមឱ្យគាត់ត្រូវ បណ្តាសាចុះ។”

105 ឃើញទេ វាជាប្រពៃណី។ ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់កាលពី មិនយូរប៉ុន្មានទេ។ បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំមិនអាចទេ។ ខ្ញុំដឹងថា វាត្រូវ” គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែតើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីបានអំពីវា?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្រាន់តែស្តាប់បង្គាប់!”

គាត់បាននិយាយថា “មូលហេតុអ្វី ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានកិច្ចានុភាពក្នុងចំណោម ប្រជាជនរបស់យើង។”

106 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់បានកិច្ចានុភាពជាមួយនឹងព្រះ ដូច្នេះត្រូវស្តាប់ តាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ អ្នកត្រូវតែជ្រើសរើសរបស់អ្នក តើអ្នកនឹងបម្រើព្រះ ឬមនុស្ស?”

107 ប៉ុន្តែពួកគេមានអង្គការរបស់ពួកគេ កំណត់សេចក្តីប្រកាសទាំងនេះនៅក្នុង ពួកគេ ធ្វើតាមចុះក្រោម។ លើកដំបូងដែលធ្លាប់ប្រើគឺនៅក្នុងព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំង កាតូលិក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកណាម្នាក់ដែលនឹងបង្ហាញអ្វីដែលខុសពី ខ្ញុំ។ ខ្ញុំក៏អានប្រវត្តិសាស្ត្រ ដែរ អ្នកដឹងទេ។ ដូច្នេះ សូមចាំថា នោះជាពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹករបស់កាតូលិក ហើយអ្នកគ្រប់គ្នាដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក តាមវិធីនោះ គឺត្រូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងសមាគមកាតូលិក។ ខ្ញុំនឹង បញ្ជាក់វាមុនពេលយប់នេះបានបញ្ចប់ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ។ ត្រូវហើយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកត្រូវតែគ្រលប់មកវិញ។

108 មិនមែនខាងព្រះយេស៊ូវតែមួយទេ។ ឥឡូវនេះ មានបុរសល្អជាច្រើននៅក្នុង ក្រុមជំនុំព្រះយេស៊ូវតែមួយ។ មនុស្សល្អជាច្រើននៅក្នុងសភានៃព្រះ ក្រុមជំនុំនៃព្រះ មេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរៀន និងកាតូលិក។ ប៉ុន្តែគ្មានក្រុមជំនុំណាមួយ ក្នុងចំណោមពួកគេទេ គ្មានក្រុមជំនុំណាមួយក្នុងចំណោមពួកគេទេ។ មានបុគ្គល នៅក្នុងនោះជាកម្មសិទ្ធិនៅក្នុងព្រះវិហារ។ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជានិកាយនោះទេដែល ធ្វើឲ្យពួកគេក្លាយជាក្រុមជំនុំ ដូចជាបុរសព្យាយាមធ្វើវាតាមរបៀបនោះ។ វាខុស។ បន្តិចទៀតយើងចុះមកផ្តល់បទគម្ពីរខ្លះៗដល់លោកអ្នក។

109 ត្រូវហើយ ដើម្បីសកម្មនៅលើផែនដី អ្នកត្រូវតែកើតពីធម្មជាតិដើម្បីសកម្ម ហើយកំណើតបែបនេះធ្វើឲ្យយើងមានប្រាជ្ញាដូចខ្ញុំបាននិយាយ។ ឃើញទេ? ហើយយើងក្លាយជាមនុស្សឆ្លាត ភាពវៃឆ្លាត បញ្ញារបស់យើងផ្តល់ឱ្យយើងនូវ រឿងនោះ។ ប៉ុន្តែត្រូវចាំថាការចាប់កំណើតនោះ ជាការចាប់ផ្តើមដំបូងរបស់វា គឺ ផ្ទុយស្រឡះ។ វានៅលើផែនដីហើយផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ជាសេចក្តីល្ងង់ខ្លៅ ចំពោះព្រះ និងចំពោះផែនការរបស់ទ្រង់ ល្ងង់ខ្លៅចំពោះផែនការរបស់ព្រះ។ បើមិនដូច្នោះទេ នីតិវិធីនឹងដឹងច្រើនជាងព្រះយេស៊ូវបានដឹងអំពីវា។ ឃើញទេ? “តើអ្នកជាចៅហ្វាយនៅអ៊ីស្រាអែលមែនទេ?” ឃើញទេ? មើលថាតើនិកាយរបស់ អ្នកទៅទីណា បុរសដ៏ឆ្លាតវៃរបស់អ្នកដែលជួបប្រជុំគ្នានិងរៀបចំផែនការរបស់ ពួកគេ ហើយកំណត់ទុក?

110 ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពីរឿងនេះ។ រាល់ពេលដែលព្រះបញ្ជូនពន្លឺមកផែនដី លើ អ្វីមួយនៅក្នុងបទគម្ពីរ ពួកគេរត់ទៅជាមួយវាភ្លាមៗ។ ហើយពេលបុរសនោះចេញ បាត់ទៅ ពួកគេបង្កើតអង្គការមួយចេញពីវា។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេរៀបចំ វា ខ្ញុំចង់សួរអ្នកនូវប្រវត្តិសាស្ត្រណាមួយ (នៅទីនេះឥឡូវនេះ ឬវាមាននៅក្នុង ខ្សែអាត់) មកបង្ហាញខ្ញុំ។ នៅពេលណាមួយដែលបុរសនោះធ្លាប់រៀបចំព្រះវិហារ វាបានស្លាប់នៅទីនោះ ហើយមិនបានរស់ឡើងវិញទេ។ វាផ្ទុយពីព្រះ។ វាផ្ទុយនឹង បទគម្ពីរ។ ដូច្នេះខ្ញុំប្រឆាំងនឹងវា។ អ្វីដែលព្រះប្រឆាំង បើព្រះគង់នៅក្នុងខ្ញុំ នោះ ខ្ញុំប្រឆាំងនឹងអ្វីដែលព្រះប្រឆាំង។ សត្រូវរបស់ទ្រង់គឺជាសត្រូវរបស់ខ្ញុំ។ ក្រុមជំនុំ របស់ទ្រង់គឺជាក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។ ជីវិតរបស់ទ្រង់គឺជាជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ទ្រង់បាន ប្រទានជីវិតទ្រង់ ទ្រង់ក្លាយជាខ្ញុំ ដើម្បីឱ្យខ្ញុំតាមរយៈព្រះគុណទ្រង់អាចនឹងក្លាយ ដូចទ្រង់។ ឃើញទេ? យើងបានផ្លាស់ប្តូរកន្លែង។ ទ្រង់បានក្លាយជាមនុស្សមាន

បាបដូចខ្ញុំ ហើយបានស្លាប់ជំនួសខ្ញុំ ក្នុងកន្លែងខ្ញុំ ដើម្បីឲ្យខ្ញុំអាចក្លាយជាកូនរបស់ ព្រះដូចទ្រង់។

111 ឥឡូវអ្នកឃើញថានិកាយរបស់អ្នកត្រូវទៅដល់ណាហើយ? (យើងមិនបាន ចាប់ផ្តើមទេ។) មានប្រាជ្ញាខាងលោកិយប៉ុន្តែវាស្លាប់ចំពោះផែនការរបស់ព្រះ! ឥឡូវយើងមើលទៅក្រោយ ឈប់មួយភ្លែត។

112 អំជាមបានធ្វើផ្ទុយនឹងផែនការរបស់ព្រះ ពីព្រោះគាត់បានមិនគោរពតាម ព្រះបន្ទូល។ ព្យាយាមបង្កើតការគ្របបាំងខ្លួនបែបសាសនា។ វាបរាជ័យ ហើយ វាតែងតែបរាជ័យ អ្វីដែលមនុស្សព្យាយាមធ្វើ។ នីមួយៗបានខុស។ កុំវាបានស្លាប់។ តើពួកគេបានព្យាយាមធ្វើអ្វី? គឺបានបង្កើតអង្គការ។

113 ហើយបន្ទាប់ពីនោះ ពេលពួកគេរៀបចំខ្លួននៅទីបំផុត ព្រះយេស៊ូវបាន រកឃើញថាពួកគេបានស្លាប់! បានមានបន្ទូលថា “អ្នកមានភ្នែកហើយមើល មិនឃើញ។ អ្នកមានត្រចៀកហើយមិនអាចស្តាប់បានទេ។” ឃើញទេ? បាន មានបន្ទូលថា “អ្នកជាមនុស្សខ្វាក់ដឹកនាំមនុស្សខ្វាក់។ បើមនុស្សខ្វាក់នាំមនុស្ស ខ្វាក់ទាំងពីរមិនធ្លាក់ក្នុងប្រឡាយទេឬអី?” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកជាមេនៅ អ៊ីស្រាអែល ហើយមិនអាចយល់ថាអ្វីជាកំណើតថ្មីទេឬ? នៅពេល បើអ្នកនៅឆ្ងាយ ពីប្រពៃណី ហើយកាន់តាមព្រះបន្ទូល អ្នកបានដឹងថាខ្ញុំនឹងមកដើម្បីផ្តល់កំណើត ថ្មីដល់មនុស្ស។ អ្នកបានស្គាល់ថ្ងៃរបស់ខ្ញុំ។ បើអ្នកបានស្គាល់ម៉ូសេ អ្នកនឹងស្គាល់ ខ្ញុំ។ លោកម៉ូសេបាននិយាយអំពីខ្ញុំ ហើយគាត់បាននិយាយថា ខ្ញុំនឹងមក ហើយ ខ្ញុំនៅទីនេះ! ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើអ្វីដែលលោកម៉ូសេ និងហោរាបាននិយាយ ថាខ្ញុំនឹងធ្វើទេ នោះកុំជឿខ្ញុំឡើយ។ បើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះទេ នោះកុំជឿខ្ញុំ ឡើយ។ តែបើអ្នកមិនអាចជឿខ្ញុំជាមនុស្ស ហើយបើអ្នកមិនអាចជឿខ្ញុំបានព្រោះខ្ញុំ ជាមនុស្ស ហើយការធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះ ចូរជឿកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើព្រោះវាជាសាក្សី អំពីកិច្ចការដែលខ្ញុំកំពុងធ្វើ។” ឃើញទេ?

114 ប៉ុន្តែដូចជាសព្វថ្ងៃនេះ ប្រសិនបើទ្រង់បានគង់នៅលើផែនដីសព្វថ្ងៃនេះ សភា នៃព្រះនឹងមានមួយ ភាពតែមួយនឹងបង្កើតមួយ ហើយគ្រប់គ្នានឹងមានព្រះយេស៊ូវ។ ប្រាកដណាស់ និកាយរបស់ពួកគេត្រូវតែខ្ជាប់បាល់។ ឃើញទេ? បើមិនទៅទេ គេ អត់ទៅ។ បំបែកភាពជាបងប្អូន។

115 ខ្ញុំចាំបានក្មេងប្រុសម្នាក់ឈ្មោះ “ដាវីឌតូចៗ” គាត់ជាបុរស រៀបការហើយ ឥឡូវនេះ តាមខ្ញុំស្មានគឺមានគ្រួសារហើយ។ ខ្ញុំចាំថាគាត់ចាប់ផ្តើមដំបូង។ ខ្ញុំ បានទៅផ្លូវ។ ល្វីស។ ខ្ញុំបានលឺគ្រូអធិប្បាយជាក្មេងប្រុសតូច ដែលគាត់ក្រោក ឡើង ហើយនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវជាក្មេងប្រុសម្នាក់កើតក្នុងស្នូក។ ម៉ាកៗ តើ អ្នកដទៃទៀតជាអ្វី?” ប៉ុន្តែមិនមែនក្មេងតូចនោះទេ។ គាត់បានដោះអាវរបស់គាត់ យកជាអត្ថបទមួយ ហើយអធិប្បាយ។ ប៉ុន្តែតើគាត់ជាអ្វី? គាត់បានក្លាយជាពួក ព្រះយេស៊ូវតែមួយ។ ឪពុករបស់គាត់គឺលោក រីកឃើរ ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកខាង ព្រះយេស៊ូវតែមួយ។ ហេតុអ្វី សកានៃព្រះមិនអាចទ្រាំទ្របាន។ ពួកគេត្រូវតែប្រមូល ដាវីឌតូចមក។ ហេតុអ្វី ពួកគេដែលនៅសល់ត្រូវមានបែបដូចជាដាវីឌតូច។ ហើយ មានពេលមួយនៅពេលដែលក្មេងប្រុសតូចកំពុងរៀបចំការប្រជុំនៅរដ្ឋឆ្លូវីដា គាត់ បានអំពាវនាវឱ្យខ្ញុំចុះមកជួយគាត់។ ហើយបងប្រុស ម៉ូរីនិងខ្ញុំបានអានពីទំព័រ នៃផ្នែកខាងមុខនៃកាសែត ដោយគ្មានអ្វីក្រៅពីដាវីឌតូចទេ ព្រះវិហារនីមួយៗមាន ដាវីឌតូច។ ឱ លោកអើយ! ហេតុអ្វី ប្រសិនបើពួកចាស់ទុំនៃព្រះបានទទួលស្គាល់ អំណោយទាននៅក្នុងមិត្តតូចនោះ គាត់នឹងបានវាយលុកយកព្រលឹងរាប់ពាន់នាក់ ចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រព្រះ ឃើញទេ ប្រាប់គាត់ឱ្យភ្លេចប្រពៃណីរបស់គាត់ អំពីមនុស្សហើយបែបនេះ។ ព្រះមានអំណោយទានក្នុងជីវិតរបស់គាត់ សូមប្រើវា!

116 នៅពេលដែលការព្យាបាលដ៏ទេវភាពត្រូវបានតំណាងជាលើកដំបូង មនុស្ស គ្រប់គ្នាមានអារម្មណ៍ថាវានៅក្នុងដៃរបស់ពួកគេ ហើយអាចជុំក្លិនជំងឺបាន។ ហើយ អូ ខ្ញុំអើយ! ហេតុអ្វី? ពួកគេត្រូវតែធ្វើវា អង្គការរបស់ពួកគេស្ថិតនៅក្នុងការប្រណាំង ខាងក្រោយ។ ឃើញទេ អ្នកមានអង្គការរបស់អ្នកមុនផែនការនៃព្រះ អ្នកគិតថា វាត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែ ព្រះមានក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់បន្តដំណើរការដូចគ្នា ជារូបកាយ អាថ៌កំបាំង។ អ្នកមិនចូលរួមជាមួយវាទេ អ្នកកើតនៅក្នុងវា។

117 មានប្រាជ្ញាក្នុងលោកិយ ប៉ុន្តែស្លាប់ក្នុងផែនការរបស់ព្រះ។ ប្រាប់ខ្ញុំចុះ។ អញ្ចឹង ប្រាប់ខ្ញុំចុះ អញ្ចឹង។ អ្នកអាចប្រាប់ពួកគេ ហើយបញ្ជាក់ដល់ពួកគេ ថា ពួកគេខុសបើមើលតាមព្រះបន្ទូល និងការសន្យារបស់ព្រះ ហើយគេនៅតែ មិនឃើញវា។ ខ្ញុំអាចអង្កុយបានយ៉ាងស្រួល ហើយយកព្រះបន្ទូល ហើយបង្ហាញ អ្នកថានិកាយគឺខុស។ ខ្ញុំអាចបង្ហាញអ្នកថាគោលលទ្ធិដែលអ្នកមាននៅថ្ងៃនេះគឺ ខុស។ បង្ហាញថាវាខុស ហើយពួកគេនឹងនិយាយថា “មែនហើយ យើងត្រូវបាន



បង្រៀនឱ្យជឿវែបនេះ។” អ្នកឃើញទេ តាមគំនិតរបស់ខ្ញុំ វាជា—វាជាចំណី បើ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ គឺជាចំណីកាណុង។ បាទ ត្រូវហើយ។ ពួកគេ មើលមិនឃើញ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នក អ្នករាល់គ្នា—អ្នកមិនអាច មើលឃើញថា អ្នកអាចមករកខ្ញុំហើយមានជីវិត។”

118 មាននីកូដេម ជាបុរសដ៏មានកិត្តិយស ជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ ជាប៊ីស្ស៊ូនៅក្នុង ក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ជាបុរសដ៏ល្បីល្បាញ មនុស្សគ្រប់គ្នាស្រឡាញ់ ហើយមករក ព្រះយេស៊ូវ ហើយមិនបានដឹងអំពីជីវិតជាជាង—ជាងធ្វើអីសោះ។ គាត់មិនអើពើ នឹងរឿងនេះឡើយ ពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានបន្ទោសគាត់ ប៉ុន្តែគាត់មានចិត្តស្មោះ គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីមក។ អ្នកនៅសល់ពួកគេក៏មិនមកដែរ។ ពួកគេបានឈរចេញ ជាមួយនឹងសម្តេចសង្ឃ និងជាមួយនឹងប៊ីស្ស៊ូអ្នកនេះនិងអ្នកនោះ ហើយ អញ្ចោះ នឹងអញ្ចោះ។ ឃើញទេ? ពួកគេបានឈរជាមួយពួកគេ ជាជាងយកទំនៀមទម្លាប់ ចាស់ទុំរបស់ពួកគេ ជាជាងស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

119 ឥឡូវនេះ អ្នកអាចប្រាប់ពួកគេ ពួកគេនឹងមិនស្តាប់ទេ។ អ្នកអាច ពិតប្រាកដ...តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ...ខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីអ្វីមួយ។ ខ្ញុំមិនមានន័យថា ជាការប្រមាថទេ។ ឥឡូវនេះ បងប្អូនដែលកំពុងស្តាប់ខ្សែអាត់ ខ្ញុំមិនមានន័យថាជា ការប្រមាថទេ។ តើអ្នកអាចស្រមៃថាខ្ញុំនឹងចេញមកទីនេះ ហើយ—និងស្នាមប្រែ នៅលើដើមឈើអាចសួរខ្ញុំថា “តើអ្នកដើរជុំវិញពិភពលោកយ៉ាងម៉េចដែរ? ខ្ញុំ មានជីវិត ខ្ញុំជាចំណងលើដើមឈើនេះ។”? គាត់អាចបញ្ជាក់ថាគាត់មានជីវិត ប៉ុន្តែវាជាប្រភេទខុសគ្នា។ ប្រសិនបើគាត់ចង់ដើរជុំវិញ ផ្លូវតែមួយគត់ដែលគាត់ ធ្លាប់ដើរជុំវិញ ឃើញ ភ្នក់ មានអារម្មណ៍ ជុំភ្លិន និងឮ បើគាត់អាចនិយាយមក ខ្ញុំ ហើយសួរវែបនោះ មានផ្លូវតែមួយគត់ គាត់ត្រូវកើតដូចខ្ញុំកើតដែរ។ អាម៉ែន។ គាត់នឹងមិនយល់ពីវិធីផ្សេងទៀតទេ។ តែបើគាត់កើតមកដូចខ្ញុំកើតដែរ នោះគាត់ នឹងដឹងរឿងដែលខ្ញុំដឹង។ អាម៉ែន។ អូ! បាទ មែនហើយ។ អ្នកមិនអាចប្រាប់ពី ការចង់ខ្សែលើដើមឈើពីរបៀបដែលយើងធ្វើចលនានិងសកម្មភាពនោះទេ វា ត្រូវតែមានប្រភេទនៃជីវិតរបស់យើងដើម្បីយល់ពីវា។ ដូចគ្នាជាមួយព្រះវិញ្ញាណ! រឿងដូចគ្នាគឺនៅជាមួយព្រះវិញ្ញាណ មិនអញ្ចឹងអ្នកមិនអាចយល់ពីវាបាន។ មិន ចាំបាច់ព្យាយាមដោះស្រាយទាំងអស់នោះទេ គ្រាន់តែមករកទ្រង់ជាមុនសិន។ ដ្បិត “លើកលែងតែមនុស្សកើតជាថ្មី មិនដូច្នោះទេគាត់មិនអាចឃើញរាជាណាចក្រ

ព្រះឡើយ“ ទ្រង់មានបន្ទូលថា នោះហើយ “យល់វាទេ?” អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី ដើម្បី ដឹងពីវា។

120 “មែនហើយ” អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំកើតជាថ្មី។” ហើយត្រូវបដិសេធព្រះបន្ទូល? តើអ្នកអាចទៅយ៉ាងណា? ជីវិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការបញ្ជាក់ អំពីវា ក្រុមផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកដែលអ្នកបានចូលរួមជាមួយ សត្វស្លាប់នៃរដូវ។ ឃើញទេ? រង់ចាំរហូតដល់យើងចុះទៅក្នុងរឿងទាំងនោះក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី ឃើញទេ។

121 មកដោយព្រះវិញ្ញាណ។ តើអ្នកអាចប្រាប់មនុស្សអំពីរឿងនៃព្រះវិញ្ញាណ ដែលមិនបានកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណបានយ៉ាងដូចម្តេច? អ្នកត្រូវតែកើតមកពី ព្រះវិញ្ញាណ ដើម្បីយល់ពីរឿងនៃព្រះវិញ្ញាណ។ នេះ...ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល ថា “ខ្យល់បក់មកទីណាក៏មិនអាចប្រាប់ថាវាមកដល់ណាឬទេទីណាដែរ។” ឃើញទេ? អ្នករាល់គ្នាកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ ពួកគេក៏មិនអាចប្រាប់អ្នកបានដែរ។ បុរសដែលកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណមិនគិតអ្វីឡើយ គាត់អនុញ្ញាតឱ្យព្រះធ្វើការគិត ជំនួស។

122 តើអ្នកគិតថាខ្ញុំអាចឈរនៅលើវេទិកានៅទីនេះ បានយកគំនិតមួយហើយ ប្រាប់បុរសម្នាក់នៅខាងក្រោយនេះ “ឈ្មោះរបស់គាត់គឺ ចន ដូ ហើយគាត់មក ពីកន្លែងមួយនេះ ហើយគាត់បានធ្វើបែបនេះ។ ហើយគាត់បានរៀបការជាមួយ ស្ត្រីម្នាក់ទៀតនៅទីនោះ កាលពីម្ភៃឆ្នាំមុន ហើយគាត់បានមានកូនជាមួយស្ត្រី នេះ។ គាត់ត្រូវតែយករឿងនេះមកវិញ ហើយធ្វើវាបែបនោះ” តើអ្នកគិតអញ្ចឹង យកគំនិតមួយ តើខ្ញុំអាចធ្វើវាបានទេ? គ្មានប្រាជ្ញាបែបនេះទេក្នុងការកើតមកលើ ផែនដីនេះ។ វាលើសពីនោះ។ វាត្រូវតែមកពីខាងលើ។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែល អ្នកបានកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ ខាងលើ ជាជីវិតដែលនៅក្នុងទ្រង់ ដែលបានធ្វើការ ទាំងនោះ បានចែងថា “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។”

123 កំណើតរបស់អ្នកត្រូវតែផ្លាស់ប្តូរ។ អ្នកត្រូវបានគេបោកប្រាស់។ អ្នក ប្រហែលជាបាននិយាយភាសាដទៃ អ្នកប្រហែលជាបានលោតចុះឡើង អ្នក ប្រហែលជាបានស្រែកខ្លាំង អ្នកប្រហែលជាបានធ្វើទាំងអស់នេះហើយបែបនោះ និងអ្នកធ្វើអីរៀងទៀត ប្រហែលជាធ្លាប់ជា—សមាជិកដ៏ស្មោះត្រង់។ នីកូដេមក៏ ដូច្នោះដែរ ឃើញទេ ប៉ុន្តែគាត់ខ្វះកំណើតថ្មី។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកបដិសេធព្រះ

ព្រះបន្ទូល ហើយព្យាយាមដាក់វានៅកន្លែងផ្សេង ហើយធ្វើអ្វីមួយទៅលើវា ហើយ ខ្នាតខ្មោយវាឱ្យឆ្ងាយដូចនោះ បន្ទាប់មក...ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា "ទីសំគាល់ ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមពួកអ្នកជឿ។ ដូចម្យ៉ាងមិញ ថ្ងៃនេះ នឹងជារៀងរហូត លក្ខណៈ ពិសេសត្រូវបានសម្គាល់។" ដរាបណាដំណឹងល្អត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយ ទីសំគាល់ ទាំងនេះនឹងធ្វើតាម។ សូមប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងដែលទ្រង់ធ្លាប់យកវាចេញពីក្រុមជំនុំ។ សូមបង្ហាញខ្ញុំនូវបទគម្ពីរដែលជាកន្លែងដែលទ្រង់មានបន្ទូល ធ្លាប់មានបន្ទូលថា "យូរម៉្លេះ។" ទ្រង់មានបន្ទូលថា "ដល់ពិភពលោកទាំងមូលនិងដល់គ្រប់គ្នា!"

124 មែនហើយ អ្នកនឹងត្រូវទទួលប្រភេទនៃជីវិតដែលទ្រង់មាន ដើម្បីរស់នៅ ក្នុងជីវិតរបស់ទ្រង់។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកឃើញជីវិតរបស់ទ្រង់ នោះអ្នកនឹង ស្គាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ត្រូវហើយ។ "នៅពេលដែលទ្រង់" សព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួន មិនមែនជាការគិត មិនមែនជាការស្រមៃស្រមៃ មិនមែនជាអារម្មណ៍ ប៉ុន្តែ "នៅពេល ដែលទ្រង់ ដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក ទ្រង់នឹងទទួលយកសេចក្តី ទាំងនេះ ដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នក ហើយបើកបង្ហាញវាដល់អ្នក ហើយនឹងបង្ហាញអ្នក នូវអ្វីដែលនឹងមកដល់។" នោះជាកំណើត។ នោះជាការបញ្ជាក់ថាវាជាព្រះបន្ទូល។ ហើយនៅពេលដែលបុរសម្នាក់និយាយថាគាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយដាក់វានៅកន្លែងផ្សេង តើព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធអាចបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដោយរបៀបណា? ឥឡូវនេះសូមបង្ហាញ ខ្ញុំនូវអង្គការមួយនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

125 តើអ្នកអាចគិតពីអ្នកជំនួញ...ឥឡូវនេះ នេះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំរបស់យើង នៅពីក្រោយ។ តើអ្នកអាចគិតដល់អ្នកជំនួញម្នាក់ដែលបានចាប់ផ្តើមអាជីវកម្ម នៅទីនេះទេ វាជា...វាពិតជាអាជីវកម្មរីកចម្រើន ហើយគាត់ត្រូវទៅរកជំនួយគ្នាមៗ ហើយគាត់នឹងទៅរកក្រុមមនុស្សស្លាប់ សាកសព ហើយនិយាយថា "តើអ្នកមក ធ្វើការឱ្យខ្ញុំបានទេ?" ពួកគេនឹងមិនមានប្រយោជន៍សម្រាប់គាត់ទេ។

126 នោះហើយជាមូលហេតុដែលអង្គការមិនងើបឡើងវិញទេ។ ឃើញទេ? ហ្នឹងនៃការមិនជឿដែលស្លាប់បានប្រមូលផ្តុំគ្នាដូចជានិម្មុខ ដូច ដូចជាកូរ៉ា ចុះ តាមសម័យកាល។ ធ្វើដូចម្តេច...គឺទ្រង់មិនដែលប្រើវាទេ មិនដែលប្រើអង្គការ ឡើយ។ ទ្រង់មិនអាចធ្វើបានទេ។ វាបានចេញពីព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះរួចហើយ វា បានឆ្លងផុតទៅទៀត។ វាមិនអាចឈានដល់បាន វានៅក្រៅការស្វែងរក។

127 តើអ្នកអាចទៅរកបុរសដែលមិនអាចធ្វើចលនាបានដោយរបៀបណា? ពិភាក្សាល ដៃ និងជើង ប្រាប់គាត់ថាអ្នកចង់ឱ្យគាត់រត់ប្រណាំងដោយជើងសម្រាប់អ្នករត់ការប្រណាំងនេះដោយអត់ធុត់ ទុកមួយខ្សែក...ឃើញទេ? តើគាត់អាចធ្វើវាបានយ៉ាងដូចម្តេចនៅពេលបុរសនោះមិនអាចធ្វើចលនាបានផង បើគាត់ពិការហ្នឹង? អ្នកត្រូវដកពិការភាពចេញពីគាត់ជាមុនសិន ទើបគាត់អាចរត់បាន។

128 នោះហើយជាអ្វីដែលអង្គការត្រូវការ គឺជាការព្យាបាលដ៏ទៃវិភាព។ អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំរកមិនឃើញ...សំឡេងវិះគន់ទេ។ ឃើញទេ ខ្ញុំមិនវិះគន់ទេ តែបើក្រចកមិនជាប់វាងាយដកជាង។ ឃើញទេ? នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនអាចប្រើនិកាយបានទេ។ ភ្លាមៗ...

129 សូមចាំថា ខ្ញុំជឿថា ម៉ាទីន លូធើរ មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពិតណាស់។ ប្រហែលជាមិនមែននៅក្នុងផ្នែកនៃវាក្នុងថ្ងៃនេះទេ ព្រោះវាមិនត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ។ យើងបានឆ្លងកាត់ការនេះហើយ អ្នកជាមនុស្សនៅរោងឧបោសថ នៅលើគ្រោះខ្សែនេះ។ ប៉ុន្តែគាត់បានជឿលើព្រះ “ហើយអ្នកណាដែលជឿនោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” ខ្ញុំមិននឹកស្មានថាមានមនុស្សជឿដូចខ្ញុំ រហូតដល់ព្រឹកនេះ ខ្ញុំបានឮលោក ឆាល ហូលលើខណៈដែលខ្ញុំកំពុងតែចុះក្រោម។ គាត់ក៏ជឿដែរ ថា ការកើតជាថ្មីមិនមែនជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ កំណើតថ្មីកំពុងកើត។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

130 ឥឡូវនេះយើងឃើញថាបុរសម្នាក់នេះត្រូវតែកើតម្តងទៀតដើម្បីសកម្ម។ កើតមកជាសាច់ឈាម ទើបអ្នកមានប្រាជ្ញាក្នុងលោក។ ហើយប្រាជ្ញារបស់លោកីយ៍ក៏ស្តាប់បង្គាប់គ្រូខាងសាច់ឈាមដែរ។ ត្រូវហើយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលបុរសដែលមិនមានកំណើតថ្មី ហើយប្រាប់គាត់ពីព្រះបន្ទូលនៃព្រះពួកគេនឹងគោរពតាមបីស្សពររបស់ពួកគេ ប្រធានបូអង្គការរបស់ពួកគេ ជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូលនៃជីវិត។ ហេតុអ្វី? វាមិនដឹងអ្វីផ្សេងក្រៅពីនោះទេ។ “ហេតុអ្វី អ្នកដឹងទេ ថ្ងៃណាមួយខ្ញុំអាចជាប្រធាន។” ហេតុអ្វី នឹកដេមជាមេ។ នោះគឺហួសពីប្រធានមួយទៅទៀត គឺជា—ជា—គ្រូគង្វាលម្នាក់ ដែលលើសពីនោះ គឺជាចៅហ្វាយនៅអ៊ីស្រាអែល។ ឃើញទេ? បាទ ហើយគាត់ជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ គាត់ជាសមាជិក

នៃក្រុមនេះ ហើយមិនស្គាល់ព្រះច្រើនជាងអ្វីទាំងអស់។ ឃើញទេ? អ្វីដែលគាត់ បានដឹងគឺជាប្រវត្តិសាស្ត្រមួយចំនួន។

131 តើព្រះដែលមានប្រវត្តិល្អយ៉ាងណាបើទ្រង់មិនដូចសព្វថ្ងៃនេះ? តើព្រះរបស់ លោកម៉ូសេល្អយ៉ាងណាបើទ្រង់មិនមែនជាព្រះដូចគ្នានៅសព្វថ្ងៃនេះ? តើព្រះ ដែលអាចសង្គ្រោះមនុស្សនៅលើឈើឆ្កាងដែលមិនអាចសង្គ្រោះមនុស្សម្នាក់ក្នុង ស្ថានភាពដូចគ្នាសព្វថ្ងៃនេះមានប្រយោជន៍អ្វី? ដូចដែលខ្ញុំតែងតែនិយាយ “តើវា មានប្រយោជន៍យ៉ាងណាក្នុងការផ្តល់ឱ្យសត្វស្លាប់កាណារបស់អ្នកនូវគ្រាប់ពូជ ល្អ និងវីតាមីន ធ្វើឲ្យគាត់មានស្លាបល្អ និងរោមដ៏ល្អ ហើយដាក់ក្នុងទ្រុង?” ខ្ញុំ មិនយល់ទេ។ ព្យាយាមប្រាប់គាត់អំពីព្រះនៃអំណាចនិងអ្វីៗទាំងអស់ ហើយដាក់ គាត់ឲ្យចូលទៅក្នុងអង្គការដែលមិនជឿលើរឿងបែបនេះ។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលវាបរាជ័យ គាត់បានស្លាប់ហើយ។ អ្នកមិនអាចប្រើវា បានទេ។ ព្រះមិនដែលប្រើវាទេ។

132 សូមគិតចុះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនដែលធ្វើនៅពេលណានោះទេ ប្រើអង្គការ មួយ គ្មានកន្លែងណាដែលនៅក្នុងបទគម្ពីរ ឬគ្មានកន្លែងណាក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រទេ។ ប្រសិនបើនរណាម្នាក់ស្តាប់នៅក្នុងកាសែតនេះ ឬមានវត្តមាន អាចបង្ហាញខ្ញុំពី កន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយកអង្គការមួយ។ ហើយធ្វើកិច្ចការនៅលើ ផែនដី ចូរមកប្រាប់ខ្ញុំចុះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកប្រាប់ខ្ញុំថា សៀវភៅប្រវត្តិសាស្ត្រវាមកពីណា។ អ្នកដឹងថាវាមិនមាននៅក្នុងបទគម្ពីរទេ ដូច្នោះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកបង្ហាញខ្ញុំពីប្រវត្តិដែលវា បានមក។ ព្រះមិនដែលប្រើអ្វីដូចនោះទេ។ ទ្រង់ប្រើបុគ្គលជានិច្ច។

133 មិនអីទេ វាកើតចេញពីព្រះវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះ ដើម្បីកើតពីសាច់ឈាម ហើយមានប្រាជ្ញានៃលោកិយ នោះប្រាជ្ញានឹងស្តាប់បង្គាប់គ្រូខាងសាច់ឈាម។ ការកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ គឺត្រូវជឿ និងគោរពតាមការបង្រៀនក្នុងព្រះគម្ពីរ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយបុរសដែលកើតពីព្រះវិញ្ញាណនឹងគោរពតាម ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដោយមិនគិតពីប្រពៃណីណាមួយប្រាប់គាត់ឡើយ។ វា គ្រាន់តែជាវា។ អ្នកបានកើតជាថ្មី នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកឃើញ។ ដើម្បី ជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការ សូមដាក់ក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកទាំងអស់នៅក្នុងនោះ...

134 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិននិយាយថា មនុស្សក្នុងអង្គការមិនកើតជាថ្មីទេ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ នឹងទៅដល់ទីនោះក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទីទៀត បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។

ប្រាកដណាស់ ពួកគេមាន ប៉ុន្តែពួកគេគឺជាបុគ្គល។ មិនមែនអង្គការកើតជាថ្មីទេ បុគ្គលនៅទីនោះកើតជាថ្មី។ ប៉ុន្តែអង្គការគ្រាន់តែបំបែកគាត់ចេញពីព្រះ នោះជា អ្វីទាំងអស់ដែលវាធ្វើ៖ ការបែកគ្នា។ ត្រូវហើយ។ ដោយមិនគិតពីសាច់ឈាម និកាយបង្រៀនខាងសាច់ឈាម វាតែងតែផ្ទុយនឹងឆន្ទៈរបស់ព្រះ។

135 ដើម្បី កើតជាថ្មីមានន័យថាត្រូវ “កើតពីខាងលើ។” ជាថ្មីម្តងទៀតមានន័យថា “ពីខាងលើ។” ខ្ញុំគិតថាអ្នកដឹងរឿងនោះ ឃើញទេ? ការកើតជាថ្មីមានន័យថាជា “កើតពីខាងលើ។” ឥឡូវនេះ អ្នកនឹងឃើញ អ្នកអាចសិក្សាវាប្រសិនបើអ្នកចង់បាន វចនានុក្រម។ មើល វាមានន័យថា “កំណើតដែលមកពីខាងលើ។” ដោយសារតែ អ្នកបានកើតនៅទីនេះ ឥឡូវនេះដើម្បីកើតជាថ្មី អ្នកត្រូវតែកើតពីទីនេះ ទៅកើតជា ថ្មី។ កាលនោះវាជាណាចក្រនោះខ្ពស់ជាងនគរនេះទៅទៀត ធំជាងនគរនេះ ទៅទៀត ទាល់តែនគរនេះល្ងង់ចំពោះរឿងនោះ ហើយល្ងង់ដល់កំរិតនេះ។

136 ដូចដែលខ្ញុំធ្លាប់និយាយជាញឹកញាប់ ខ្ញុំនិងប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះមិនយូរ ប៉ុន្មានបានទៅទិញគ្រឿងទេសមួយចំនួន កាលពីប៉ុន្មានខែមុន យើងបានឃើញ ស្រ្តីម្នាក់ស្លៀកសំពត់។ ហើយវាជារឿងចម្លែកបំផុតដែលយើងមិនធ្លាប់ឃើញ ក្នុងរយៈពេលយូរមកហើយ។

137 មែនហើយ ព្រឹកនេះ ខ្ញុំមិននិយាយ ប្រមាថទេ ខ្ញុំបានលឺអង្គការល្អីមួយ។ ហើយកូនស្រីខ្ញុំនិងខ្ញុំកំពុងស្តាប់វិទ្យុ ពេលយើងទៅកម្មវិធីថ្ងាយក្រុមជំនុំ។ ហើយ បទចម្រៀងមួយបទដែលពួកគេបានច្រៀងជាប្រភេទមួយផ្សេងទៀតដោយ អញ្ចេះ និងអញ្ចេះ ការច្រៀងបុរាណមួយចំនួនដែលស្តាប់ទៅសម្រាប់ខ្ញុំវាដូចជាមនុស្ស ស្រីខ្ជាប់ដង្ហើមរហូតដល់មុខខៀវ ហើយបន្ទាប់មកគិតថាវាជាការច្រៀង។ នោះជា ការស្រែក។ ខ្ញុំចូលចិត្តការច្រៀងបទ ពេនទីកុស្តចាស់ៗ ចេញពីបេះដូងរបស់ អ្នក។ អ្នកមិនអាចយកបទភ្លេងដាក់ក្នុងធុងធុងបានទេ ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងតែច្រៀង ដោយបន្លឺសំឡេងយ៉ាងរីករាយចំពោះព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំគិតថាវាជាខាងវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ ប៉ុន្តែការសង្កត់ដង្ហើមរបស់អ្នករហូតដល់អ្នកមុខឡើងខៀវ ហើយ ដាច់សម្លេងទៅហើយត្រឡប់មកស្រែកវិញ ជាអ្នក...អ្នកមិនដឹងថាខ្លួនឯងច្រៀង អ្វីទេ? តើអ្នករំពឹងថាអ្នកណាផ្សេងទៀតនឹងដឹងដោយរបៀបណា? ហ្នឹងហើយ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “យើងនិយាយរឿងដែលយើងដឹង។” ត្រូវហើយ។

ត្រូវហើយ។ អ្វីដែលយើងគួរធ្វើគឺច្រៀងនូវអ្វីដែលយើងដឹងក្នុងចិត្តយើង នូវ អារម្មណ៍របស់យើង។

138 ហើយនៅពេលដែលពួកគេឆ្លងកាត់ កូនស្រីរបស់ខ្ញុំរៀនតន្ត្រី ហើយនាងបាន និយាយថា “បងប្រុស” នាងបាននិយាយថា “នោះពិតជាតន្ត្រីបុរាណ។”

139 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ ប៉ុន្តែតើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ក្នុងចំណោមក្រុម ចម្រៀងនោះ ប្រហែលហាសិបនាក់។ តើអ្នកគិតថាដូចមានបារីនៅលើដង្ហើម របស់ពួកគេទេ? តើក្រុមចម្រៀងនោះមានប៉ុន្មាននាក់ដែលអ្នកគិត យប់មិញជា យប់ថ្ងៃសៅរ៍ អត់បានជីកស៊ីតិចៗ? តើមានមនុស្សស្រីប៉ុន្មាននាក់ដែលមាន សក់ហាយឡាយ? តើមានប៉ុន្មាននាក់បានលាបមុខ ពេលដែលត្រួតង្វាលនៃ ព្រះវិហារបាននិយាយកាលពីប៉ុន្មានថ្ងៃមុនថា ព្រះបានបង្កើតពិភពលោកដ៏ស្រស់ ស្អាតពេលទ្រង់បង្កើតម្សៅលាបមុខ?” នៅពេលដែលយើងដឹងថាមានស្ត្រីម្នាក់ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរបានលាបមុខរបស់នាង ហើយព្រះបានប្រគល់នាងដល់សត្វឆ្កែ ស៊ី។ ហើយយើងរាល់គ្នា បានដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីក្រុមជំនុំនិងអំពីសាសន៍ដទៃ ដឹងថាការលាបមុខគឺជាលក្ខណៈរបស់ជាតិសាសន៍ ដែលតែងតែមាន។ ហើយ ទោះជាយ៉ាងណា ស្ត្រីធ្វើវា។ ហើយបុរសជក់បារី ជីកស្រា ដាក់តាមខ្លួន។ ហើយ ឈរនៅទីនោះ ហើយច្រៀង សំលេងដូចនោះ។ យើងនឹងទៅដល់វាក្នុងរយៈពេល ពីរបីនាទីនៅទីនេះ។ ត្រូវហើយ។ ជាកម្មសិទ្ធិការគិតរបស់អង្គការ នៅពេល នឹង មានការខកចិត្តនៅទីជំនុំជំរះ ក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ។

140 ការកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ គឺត្រូវជឿ ហើយប្រព្រឹត្តខ្លួនក្នុងព្រះវិញ្ញាណ គឺត្រូវ យល់ ហើយជឿដោយចិត្តថា ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ហើយនេះជាព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់ ថាគ្មានពាក្យណាផ្សេងទៀតអាចត្រូវបានបន្ថែមទៅវា ឬយកចេញ ពីវាដោយគ្មានឈ្មោះអ្នកយកចេញពីសៀវភៅជីវិត។ នោះគឺជាកម្លាំងខ្លាំង។ ប្រសិនបើអ្នកបន្ថែមរឿងមួយទៅវា តាមប្រពៃណីរបស់អ្នក ឬយករបស់មួយ ចេញពីវា ព្រះគ្រីស្ទមានបន្ទូលថា ទ្រង់ផ្ទាល់ “ឈ្មោះរបស់អ្នកនឹងត្រូវលុបចេញ ពីសៀវភៅជីវិត។” ឥឡូវនេះ សូមស្វែងរកអង្គការ និងកាយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ អ្នក នឹងរត់ចេញពីវា! ត្រូវហើយ។ ដោយមិនគិតពីសាច់ឈាម ការបង្រៀននិកាយគឺ ផ្ទុយទៅនឹងព្រះគម្ពីរ។ បាទ។ កើតជាថ្មីមានន័យថា “កំណើតថ្មីពីខាងលើ កើតពី ខាងលើ។” បន្ទាប់មក យើងសកម្មក្នុងរឿងពីខាងលើ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ដ្បិតទ្រង់ផ្ទាល់

ដែលប្រព្រឹត្តតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ តាមរយៈអ្នក ខ្មែងរបស់ទ្រង់ ចំពោះដើម ទំពាំងបាយជូរ។

141 នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “បើខ្ញុំមិនធ្វើ កិច្ចការរបស់ព្រះវរបិតាទេ កុំជឿខ្ញុំឡើយ។” ប្រាកដណាស់! ទ្រង់មានបន្ទូលថា “គ្មានអ្នកណាបានឡើងទៅស្ថានសួគ៌ទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ដែលចុះមកពីស្ថានសួគ៌។” មើលទ្រង់បន្ទោសនីកូដេមនៅទីនេះ នៅពេលដែលនីកូដេម...អ្នកដឹងទេ ពួកគេ បានគិតថា គាត់ជាបុរស គាត់មិនអាចជាព្រះបានទេ។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅទីនោះទ្រង់មានបន្ទូលថា “គ្មានអ្នកណាបានឡើងទៅស្ថានសួគ៌ទេ គឺមានអ្នក ដែលបានចុះមកពីស្ថានសួគ៌ សូម្បីតែកូនមនុស្សដែលឥឡូវនេះនៅស្ថានសួគ៌។” វាគឺច្រើនពេកសម្រាប់គាត់។ តើទ្រង់អាចជា បុត្រមនុស្ស ដែលចុះមកពីស្ថានសួគ៌ ហើយបានយាងឡើងទៅស្ថានសួគ៌វិញដោយរបៀបណា ហើយម្នាក់ដដែល ដែលឈរនៅលើផ្ទះនេះ និយាយជាមួយនីកូដេម តើឥឡូវនៅក្នុងស្ថានសួគ៌ឬ? មែនហើយ គាត់គួរតែឃើញថាវាគឺជាព្រះ។ ទ្រង់មានវត្តមានគ្រប់ទីកន្លែង! ឃើញ ទេ? ប៉ុន្តែគាត់ បានតាមប្រពៃណីរបស់គាត់ មិនបានដឹងរឿងនោះទេ។ គាត់មិន មានស្មារតីខាងវិញ្ញាណទេ។ ចិត្តខាងសាច់ឈាម ហើយមិនអាចចាប់បានទេ។

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើមនុស្សនិយាយថាខ្ញុំជាកូនមនុស្ស?”

“អ្នកខ្លះនិយាយថា មែនហើយ លោកជាបុត្ររបស់ព្រះបាទដាវីឌ។”

142 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហេតុអ្វីបានជាដាវីឌហៅទ្រង់ដោយព្រះវិញ្ញាណ? ‘ព្រះអម្ចាស់អើយ’ ថា ‘ព្រះអម្ចាស់’ មានព្រះបន្ទូលទៅកាន់ព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំថា ‘អង្គុយខាងស្តាំដៃរបស់ខ្ញុំ រហូតដល់ខ្ញុំដាក់ជើងអ្នកលើសត្រូវ?’” របៀបដែលទ្រង់ ជាប្អូសគល់ និងជាកូនចៅរបស់ព្រះបាទដាវីឌ។ ទ្រង់គឺមុនដាវីឌ ទ្រង់គឺជាដាវីឌ ហើយបន្ទាប់ពីដាវីឌ។ ឃើញទេ? “ទ្រង់ជាប្អូសនិងជាពូជរបស់ដាវីឌ” ព្រះគម្ពីរបាន និយាយដូច្នោះ ទាំងប្អូសនិងពូជរបស់ព្រះបាទដាវីឌ។ តើទ្រង់អាចធ្វើជាកូនស្តេច ដោយរបៀបណា? តើទ្រង់អាចធ្វើជាព្រះរបស់ស្តេចដោយរបៀបណា? ព្រះគម្ពីរ បាននិយាយថា “ចាប់ពីពេលនេះទៅ ពួកគេមិនបានសួរទ្រង់សោះឡើយ។” ខ្ញុំ គិតថាវាជារឿងល្អ ផងដែរ។ បាទ លោក។ ត្រូវហើយ។



143 កើតជាថ្មីម្តងទៀតពីខាងលើ។ បន្ទាប់មកយើងសកម្ម សកម្មនៅក្នុងរឿងពី ខាងលើ ហើយសម្រាប់ជីវិតរបស់ទ្រង់គឺនៅក្នុងយើង ដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ជាការបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលខ្លួនឯង។ ព្រះវិញ្ញាណដែលគង់នៅក្នុងអ្នកគឺជាព្រះបន្ទូល ដែលបានក្លាយជាសាច់ឈាមនៅក្នុងអ្នក។ គំនិតព្រះវិញ្ញាណតាមព្រះបន្ទូល ហើយសកម្មក្នុងការបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូល។

144 ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណមិនសកម្មនៅក្នុងនិកាយណាមួយឡើយ។ វាមិន ចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការបង្កើតអង្គការទេ ព្រោះព្រះវិញ្ញាណផ្ទាល់គឺផ្ទុយនឹងអង្គការ។ អង្គការកំពុងស្វែងរកវត្ថុលោកិយ ចិត្តនៃលោកិយ ហើយគេធ្វើព្រះវិហារធំៗ និង របស់របរប៉ូល និងរៀបចំអង្គការប៉ូលដ៏អស្ចារ្យ រៀបចំគ្រូអធិប្បាយ ជាដើម និង ថ្នាក់ ល្អបំផុតនៅក្នុងទីក្រុង។ នៅឯណា ព្រះវិញ្ញាណកំពុងព្យាយាមស្វែងរក ដួងចិត្តស្មោះត្រង់ កន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណមានព្រះទ័យចង់បង្ហាញ ហើយ បង្ហាញថាគ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺពិត។ តើអាចជាអ្នកធ្វើយ៉ាងណា តើ ព្រះវិញ្ញាណអាចធ្វើការក្នុងអង្គការមួយបានយ៉ាងដូចម្តេច នៅពេលវាកំពុង បដិសេធ ដោយទទួលយកគោលលទ្ធិជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូល? មិនអាចធ្វើវាបានទេ។ អញ្ចឹង អ្នកឃើញទេ វាស្លាប់ហើយ។ ព្រះមិនយាងទៅរកពួកគេនូវកន្លែងណាមួយ ដើម្បីស្វែងរករកស្រ្តីទ្រង់ និង—មនុស្សមួយក្រុមធ្វើការឲ្យទ្រង់ ព្រោះពួកគេបាន ស្តាប់ទៅហើយ។ ពួកគេជាអ្នកមិនជឿលើព្រះបន្ទូល ឬនឹងមិននៅទីនោះទេ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ យើងសកម្មនៅក្នុងអ្វីៗពីខាងលើ។ ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណ គិតតាមព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ ត្រូវហើយ ពីព្រោះព្រះវិញ្ញាណផ្តល់ជីវិតដល់ ព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? “សំបុត្រសម្លាប់ ព្រះវិញ្ញាណប្រទានជីវិត។”

145 ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំឡើងមកមើលដើមឈើធំៗ ក្រឡេកមើលដើមឈើដ៏ស្រស់ស្អាត នៅលើព្រៃ កូនភ្នំធំៗ ពណ៌ត្នោត លឿង បៃតងចាស់ មានចំណុចនៅក្នុងពួកវា។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងថានោះជាអ្វីទេ?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “យើងមាន សេចក្តីស្លាប់ ហើយព្រះបានដាក់ក្នុងរបស់ទ្រង់ចេញ ដោយចង់វានៅលើភ្នំ។ វា ជាផ្កាបុណ្យសព។ ជីវិតបានចូលទៅក្នុងធូលីជីវិត។ ព្រះគ្រាន់តែកប់គ្រាប់ពូជ ទាំងអស់របស់ទ្រង់ចេញពីផ្កានិង បញ្ចុះពួកគេមកវិញ ហើយទ្រង់ចេញក្នុងរបស់ ទ្រង់។ ទ្រង់ក្រឡេកមើលទៅលើផែនដី ព្រោះវាជាផ្កាបុណ្យសព។ ប៉ុន្តែនៅពេល

ដែលព្រះអាទិត្យរះម្តងទៀត គ្រាប់ពូជនោះនឹងរស់ឡើងវិញ។” អាម៉ែន។ ត្រឹមត្រូវ ហើយ។

146 ព្រះវិញ្ញាណចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូល។ ហើយប្រសិនបើ អ្នកទទួលយកប្រពៃណីជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូល... ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ យើងជឿទាំងអស់ ប៉ុន្តែបងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំដឹងថាយើងមិនជឿរឿង នេះទេ។” នោះហើយជាកន្លែងដែលអ្នកឈប់។

147 បព្វជិតបានប្រាប់ខ្ញុំពេលមួយថាគាត់...គឺ—ប្រធានក្រុមបាននិយាយថា ឬខ្ញុំ ជឿថាវាជាមេ បាននិយាយថា “បព្វជិតទៅទីនោះ មានមេទ័ពម្នាក់ស្លាប់។ គាត់ត្រូវ កាំភ្លើងយន្ត។”

148 គាត់បានទៅទីនោះ ហើយប្រធានក្រុមកំពុងតស៊ូ។ ពួកគេបានទាញគាត់ចូល ទៅក្នុងតង់កាកបាទក្រហម ហើយគាត់បាននិយាយថា “ប្រធានក្រុម។”

149 គាត់ងើបមុខឡើងដោយឈាម ហើយគាត់និយាយថា “បាទលោក។” ហើយ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកគឺជាបព្វជិត។”

“បាទ។” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកជិតស្លាប់ហើយ ប្រធានក្រុម។”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងហើយ។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកជាគ្រីស្ទានមែនទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំធ្លាប់ជាគ្រីស្ទាន។”

150 បាននិយាយថា “តើអ្នកបានចាកចេញពីទ្រង់ទៅណា លោកមេទ័ព?” គាត់ បាននិយាយថា “អ្នកនឹងរកឃើញទ្រង់នៅត្រង់កន្លែងដែលអ្នកចាកចេញពីទ្រង់។” ត្រឹមត្រូវ។

ប្រធានក្រុមបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនបានគិតទេ។”

151 បព្វជិតបាននិយាយថា “អ្នកគួរតែ អ្នកមិនមាន ប៉ុន្តែប្រហែលពីរបីនាទីទៀត ជាវិធីដែលអ្នកកំពុងតស៊ូ។” មាត់បើកចេញ ឈាមហូរចេញពីមាត់ត្រចៀក និង គ្រាប់កាំភ្លើងយន្តពេញខ្លួនគាត់។ បាននិយាយថា “អ្នកគួរប្រញាប់ទៅទៀត ស្ងួត របស់អ្នកកំពុងពេញហើយ។”

152 ហើយប្រធានក្រុមក៏ចាប់ផ្តើមរង្វេង ដោយដេកនៅទីនោះពេលគាត់តស៊ូ។  
ស្នាមញញឹមមកលើមុខគាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងឥឡូវនេះ។”

បាននិយាយថា “តើអ្នកទុកទ្រង់នៅឯណា? ចាប់ផ្តើមនៅទីនោះ។”

153 គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះជាក់ខ្ញុំឲ្យដេក។” នោះហើយជាកន្លែងដែល  
គាត់បានចាកចេញពីទ្រង់ នោះហើយជាកន្លែងដែលគាត់ស្វែងរកទ្រង់។

154 នៅពេលដែលអង្គការរបស់អ្នកបង្រៀនអ្វីមួយដែលផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល  
នោះអ្នកទុកទ្រង់នៅទីនោះ។ ចូរត្រឡប់មកវិញចុះ ពីព្រោះទ្រង់សកម្មក្នុងការ  
បញ្ជាក់និងធ្វើឲ្យព្រះបន្ទូលនោះពិត។ នោះជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវជានិច្ច គឺធ្វើតាម  
ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះវរបិតា។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

155 ដូច្នោះ ឃើញទេ ដោយការយល់ដឹងអំពីអង្គការរបស់នីកូដេមមិនមានន័យ  
ចំពោះព្រះទេ។ ឥឡូវនេះ មិនថាគាត់ជាអ្នកប្រយុត្តខ្លាំងប៉ុណ្ណាទេ ដូចដែល  
យើងហៅវាបែបនេះ នៅក្នុងអង្គការ មេនៅអឺរ៉ុប រាល់ការរៀនសូត្រនិង  
ការយល់ដឹងរបស់គាត់មិនមែនមានន័យថា ប្រុងប្រុសប្រាណហាំចាប់ម្រាមដៃ  
របស់គាត់—អដ។ ពេលគាត់ឈរនៅចំពោះព្រះគ្រិស្ត នោះមានតែការបន្ទោស  
គាត់ប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំស្រមៃថាមនុស្សទាំងអស់និយាយថា “បិតាបរិសុទ្ធ នីកូ  
ដេម។ បិតាបរិសុទ្ធ នីកូដេម។ យើងក្រាបថ្វាយបង្គំ លោក។” ប៉ុន្តែពេលដែលគាត់  
បានឈរនៅចំពោះមុខព្រះយេស៊ូវ នោះទ្រង់បានបន្ទោសលោកដោយសារតែភាព  
ល្ងង់ខ្លៅរបស់លោក។ ដូច្នោះ ឃើញថាមានអ្វីកើតឡើង ភ្លេចវាទៅ! ចូរយើងទៅឯ  
ព្រះ។ ត្រូវហើយ។ ត្រូវហើយ។

156 ទាំងការយល់ដឹងដ៏អស្ចារ្យរបស់កូរ៉ាមិនមានន័យអ្វីទាំងអស់ ឬរបស់អ៊ីដាម  
ដែលម្នាក់ៗបដិសេធសារដែលបានបញ្ជាក់របស់ព្រះ។ តោះស្តាប់ឲ្យជិត យើង  
នឹងទៅដល់ទីទឹកខ្ពស់ក្នុងមួយនាទីទៀត។ ឃើញទេ ពួកគេម្នាក់ៗ មូលហេតុ  
ដែលពួកគេមានបញ្ហា នីកូដេម កូរ៉ា នីម៉ុខ ជាដើម គឺដោយសារពួកគេមិនបាន  
ទទួលស្គាល់អ្នកនាំសាររបស់ព្រះដែលមានព្រះបន្ទូលដែលបានបញ្ជាក់នៅថ្ងៃ  
នោះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកណាក៏ដឹងដែរ។ ឥឡូវនេះ យើងអាចបន្តវាបានយូរទៀត។  
ប៉ុន្តែព្រះបានទាយហើយមានបន្ទូលថាជឿងមួយនឹងកើតឡើង មនុស្សបង្កើត  
អង្គការ កំណត់យ៉ាងជាក់លាក់សម្រាប់មនុស្ស។ ពួកគេជឿថាមានព្រះមេស៊ី

យាងមក។ អូ ពួកគេជាជនជាតិយូដា អូ ខ្ញុំអើយ ពិតណាស់! ប៉ុន្តែ ពេលដែល ព្រះយេស៊ូវយាងមកតាមរបៀបដែលទ្រង់បានធ្វើ ពួកគេនិយាយថា “នោះមិនអាច ជាទ្រង់ទេ។” ពួកគេមិនយល់ពីព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមិនបានមក ផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលទេ (តើមែនទេ?) ប៉ុន្តែទ្រង់បានផ្ទុយទៅនឹងការបកស្រាយរបស់ អង្គការពីព្រះបន្ទូលព្រះ។ លោកម៉ូសេមិនបានមកផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលទេ គាត់មក យ៉ាងពិតប្រាកដជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល។ ប៉ុន្តែក្នុងរូបរាងយមិនបានឃើញវាទេ។ ហើយតាមរយៈវាបានទៅជាបែបនោះ។

157 ឥឡូវនេះមើល។ សារនៃថ្ងៃនេះមិនអាចនិយាយអ្វីមួយបានទេ។ “យើង មានសេចក្តីពិត ហើយយើងទទួលបាននេះ នោះ” វាត្រូវតែត្រូវបានទាយនៅក្នុង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់! ហើយបន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីព្រះបន្ទូលត្រូវបានបញ្ចេញ វាត្រូវតែ ត្រូវបានបញ្ជាក់យ៉ាងត្រឹមត្រូវដោយព្រះបន្ទូល។

158 ព្រះយេស៊ូវត្រូវបានបញ្ជាក់យ៉ាងត្រឹមត្រូវអំពីព្រះ ដោយព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ប្រសិនបើអ្នកបានស្គាល់ម៉ូសេ អ្នកនឹងបានស្គាល់ពេលវេលារបស់ខ្ញុំ។” ហោរាបាននិយាយអំពីទ្រង់យ៉ាងជាក់លាក់ ហើយហោរាទាំងអស់បាននិយាយថា ទ្រង់ជាអ្វី។ ប៉ុន្តែវាធ្វើឲ្យពួកគេខ្វាក់ភ្នែក ពួកគេមិនអាចយល់បាន។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវគឺជា...ហើយខ្ញុំមិន...

159 ខ្ញុំចង់និយាយរឿងនេះសម្រាប់កាសែតនេះ និងសម្រាប់អ្នកផងដែរ។ ឃើញទេ អ្នកនាំសារដែលមានសារនៃថ្ងៃនេះ!

160 ឥឡូវនេះ បើអ្នករាល់គ្នាទៅ អ្នកទៅកាន់សេរ៉ែនដេអែតវ៉ែនទីស្ទថា “យើង ទទួលនាង គ្រាន់តែរក្សាថ្ងៃសប្តិទេ!” អ្នកបង្ហាញខ្ញុំនៅក្នុងបទគម្ពីរមើល។ អ្នកស្រី អេឌី បាហ្គើបាននិយាយថា គាត់មានវា។ បង្ហាញវាដល់ខ្ញុំ។ សាក្សីព្រះយេស៊ូវ បាននិយាយថាពួកគេមានវា។ បង្ហាញវាដល់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? មេតូឌីស្ទនិយាយ ថាពួកគេបានទទួលវា។ បង្ហាញវាដល់ខ្ញុំ។ បាទីស្ទនិយាយថាពួកគេបានទទួល វា។ បង្ហាញវាដល់ខ្ញុំ។ បង្ហាញខ្ញុំពីអង្គការណាមួយ។ ខ្ញុំកំពុងតែបញ្ជាក់ដល់អ្នក ថាពួកគេគឺជា មនុស្សគ្រប់គ្នា ចេញពីបំណងព្រះហឫទ័យនៃព្រះ។ ពួកគេម្នាក់ៗ ផ្ទុយពីគ្នា ការបង្រៀនបែបប្រពៃណីរបស់មនុស្សជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាមានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេដែលនឹងទទួលយកអ្វីដែលពិតជាបាន សរសេរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរតាមរបៀបដែលវាមាន។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែនៅពេលមាន

នរណាម្នាក់មកនិយាយ “ខ្ញុំមានសារនៃថ្ងៃនេះ” គាត់ត្រូវតែត្រូវបានគេមើលឃើញ ជាមុនហើយទាយថានឹងមក។

161 ពេលលោកយ៉ូហានបាទីស្ទដើរចេញពីទីនោះ ពួកគេនិយាយថា “តើអ្នកជា ព្រះគ្រីស្ទឬ?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមែនទេ។”

បាននិយាយថា “តើ—តើ—តើអ្នកជាអេលីយ៉ាមែនទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមែនទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “អ្នកជានរណា?”

162 គាត់អាចកំណត់អត្តសញ្ញាណខ្លួនឯង គាត់មានសារនៃពេលវេលា។ គាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាសំឡេងដែលស្រែកនៅទីរហោស្ថាន ដូចហោរាអេសាយ បានចែង។ ឥឡូវនេះ បើកំណើតនិងជីវិតរបស់ខ្ញុំមិនបានប្រៀបធៀបនឹងរឿងនោះ ទេ កុំអី—កុំទទួលខ្ញុំអី។”

163 នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមក នោះគឺជារឿងដដែល ដូចគ្នា។ អ្នកនាំសារ ដែលមានសារ ត្រូវតែជាសារដែលបានទាយទុកជាមុនដោយព្រះ។ ហើយ បន្ទាប់មក ព្រះមានបន្ទូលតាមរយៈអ្នកនាំសារនេះ បញ្ជាក់ថាវាជាសេចក្តីពិត។ តើ អ្នកព្យាទេ? តើអ្នកយល់ទេ? យល់! ជាដំបូង ត្រូវតែជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលបានទាយទុកជាមុន។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនាំសារដែលមានសារ ត្រូវតែជា អ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលថានឹងកើតឡើងនៅពេលនោះ។

164 នោះជារបៀបដែលលោកម៉ូសេបានធ្វើ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលគាត់ ក្រាបនៅចំពោះព្រះ ហើយនិយាយថា “ព្រះអង្គ ទ្រង់បានចាត់ខ្ញុំមក។”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីក្រុមនោះ។”

165 ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? វាតែងតែជារឿងដែលបំបែរគំនិតរបស់មនុស្ស ធ្វើឲ្យពួកគេចេញពីឆន្ទៈរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ សូមចាំថា បានទាយទុកដោយ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយបានបញ្ជាក់យ៉ាងត្រឹមត្រូវដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការនោះ...ពីព្រះ ដូច្នេះកុំជឿខ្ញុំឡើយ។ សូមមើលប្រសិនបើខ្ញុំខកខាន...ចូរនិយាយថា តើអ្នកណា

អាចថ្កោលទោសខ្ញុំពីអំពើបាបបាន? តើអ្នកណាអាចបង្ហាញខ្ញុំថាខ្ញុំជាអ្នកមិនជឿបាន?”

166 នីកូដេមបាននិយាយថា “យើងដឹងថាលោកគឺជា...គ្រូ អ្នកមកពីព្រះ ពីព្រោះគ្មានអ្នកណាអាចធ្វើរឿងទាំងនោះបានឡើយ លើកតែព្រះនៅជាមួយគាត់។” ឃើញទេ? ដូច្នោះ វាបង្ហាញថាទ្រង់ជាអ្នកជឿ។

167 ឥឡូវនេះ យើងដែលដឹងពីប្រវត្តិក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវនេះដាក់ចុះក្នុងម្នាក់គំនិតរបស់អ្នក។ វាមិនទាន់យឺតពេលទេ ឃើញទេ ដូច្នោះគ្រាន់តែស្តាប់ឱ្យជិតឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំនឹងព្យាយាមឱ្យលឿនតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់...ស្តាប់ឱ្យជិតខ្សែអាត់បន្តិច។ ឥឡូវនេះ អ្នកទាំងឡាយណាដែលធ្លាប់អានប្រវត្តិក្រុមជំនុំ ដឹងថាជាលើកដំបូងដែលគ្រីស្ទានត្រូវបានរៀបចំឡើង គឺជាព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក។ ឥឡូវនេះ បើមានពេលណាមួយមុនហ្នឹង ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកណាម្នាក់យកប្រវត្តិមកបង្ហាញខ្ញុំ។ ខ្ញុំជាមិត្តសម្លាញ់របស់ប៉ុល បិយ ជាអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រដ៏អស្ចារ្យជាច្រើន។ ខ្ញុំបានទទួលការសិក្សារបស់ខ្ញុំនៅទីនោះ ក្រុមប្រឹក្សានីសៀប៉ុស្តិ៍ ក្រុមប្រឹក្សានីសៀ បិតានៃនីសៀ។ រាល់ការសរសេរដ៏ពិសិដ្ឋរបស់ពួកជំនុំ ដែលខ្ញុំដឹង។ សាមសិបបីឆ្នាំដែលខ្ញុំបានសិក្សាពួកគេ មើលពួកគេ។ មិនដែលមានអង្គការទេ។ ព្រះវិហារកាតូលិកគឺជាមាតានៃអង្គការ។ យើងដឹងថានោះជាការពិត។ មិនដែលជាក្រុមជំនុំដែលបានរៀបចំអង្គការ មាននិកាយ រហូតដល់ព្រះវិហារកាតូលិក។ ហើយពាក្យកាតូលិកមានន័យថា “សកល។” ហើយពួកគេបានបង្កើតពួកជំនុំរដ្ឋ ហើយបានធ្វើវាគ្រប់គ្រងនៃក្រុងរ៉ូម ហើយវាមានប្រហែល—ផ្នែកដ៏ល្អបំផុតនៃពិភពលោកបានយកឈ្នះនៅពេលនោះ។ វាជាក្រុមជំនុំរបស់រដ្ឋ ហើយអស់អ្នកដែលមិនស្តាប់បង្គាប់វានឹងត្រូវស្លាប់។ ក្រុមប្រឹក្សានីសៀ ដប់ប្រាំថ្ងៃនៃការប្រយុទ្ធបង្ហូរឈាម នៅពេលដែលហោរាពិតរបស់ព្រះ នៅពេលដែលពួកគេបានក្រោកឈរឡើងនៅទីនោះ...

168 ព្រះវិហារកាតូលិក ហេតុអ្វីបានជាវាចាប់ផ្តើមដំបូង ហេតុអ្វីយើងទាំងអស់គ្នាដឹងវា ខ្ញុំបានបង្រៀនវានៅទីនេះ។ តាមពិត អឺគីឡា និងព្រីស៊ីល គឺជាគ្រូគង្វាល អឺគីឡាគឺជាគ្រូគង្វាល—នៃព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំង។ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានធ្លាក់ចុះនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ វាបានធ្លាក់មកលើជនជាតិយូដាពីគ្រប់ជាតិសាសន៍នៅក្រោមមេឃ។ ប៉ុន្តែប៉ុន្មានថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ ពេក្រុសបាននិមិត្តឃើញនៅលើដំបូល

ផ្ទះ ដើម្បីឡើងទៅដល់កូនលាស ជាជនជាតិរ៉ូម ជាមនុស្សសុចរិត។ ហើយគាត់ បានអធិស្ឋាន ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើគាត់។ មួយសន្ទុះ ក្រោយមក ឥស្សរជនចាប់ផ្តើមទទួលវា។ អ័គីឡានិងព្រីស៊ីលបានចូលទៅ —នៅទីក្រុងរ៉ូមហើយពួកគេបានរៀបចំ ឬមិនដែលរៀបចំទេ ប៉ុន្តែរៀបចំឱ្យមាន របៀបរៀបរយព្រះវិហាររ៉ូមដំបូង។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើ ពួកគេមានរបស់ ពួកគេ—បងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ពួកគេ។

169 ហើយ កូខាស-លូស៊ា ក្នុងរជ្ជកាលរបស់គាត់ បានបណ្តេញជនជាតិយូដា ទាំងអស់ចេញពីទីក្រុងរ៉ូម។ ហើយនោះជាពេលវេលាដែលព្រះវិហាររ៉ូមម្ខាងកាតូលិក បាននិយាយថា ពេត្រុសនៅក្នុងទីក្រុងរ៉ូម។ សូមបង្ហាញខ្ញុំនូវបទគម្ពីរមួយដែល ពេត្រុសធ្លាប់នៅក្នុងទីក្រុងរ៉ូម ឬប្រវត្តិណាមួយដែលនិយាយថាគាត់នៅ។ គាត់ មិនមែនសោះ យោងទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយនោះជាអ្វីដែលខ្ញុំជឿ។ ហើយតើពេត្រុស ជាសាសន៍យូដា អាចនឹងព្រមថ្វាយបង្គំរូបព្រះ និងរបស់ ទាំងនោះដែលគេមាន ពីការថ្វាយបង្គំរូបព្រះនិងរបស់ទាំងនោះបានយ៉ាងម៉េច? កន្លែងណា...ឃើញទេ? តើគាត់នឹងប្រឆាំងនឹងការបង្រៀនរបស់គាត់ដោយ របៀបណានៅទីនេះ? មិនសមហេតុសមផលទេ។ មិនលើសពីនោះទេ ប្រូតេស្តង់ ក៏មានដែរ។ រង់ចាំបន្តិច យើងនឹងទៅដល់វាមួយរយៈក្រោយមក បើព្រះអម្ចាស់ សព្វព្រះទ័យ។ សូមចំណាំ។ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថាពេល ដែលពួកជំនុំនិយាយថាពេត្រុសនៅក្នុងរ៉ូម ប្រវត្តិសាស្ត្របាននិយាយថា កូ ខាស-លូស៊ា (ហើយព្រះគម្ពីរក៏បាននិយាយថា) បានបញ្ជាជនជាតិយូដាទាំងអស់ ចេញពីទីក្រុងរ៉ូម។

170 លោកប៉ុលបានឆ្លងកាត់ក្រុងអេកេសូរ ហើយមកដល់ឆ្នេរសមុទ្រខាងលើ ឃើញសិស្សទាំងនេះ ហើយនៅទីនោះគាត់បានទៅទីនោះដើម្បីសួរសុខទុក្ខ អ័ គីឡានិងព្រីស៊ីល។ បន្ទាប់ពីពួកគេចាកចេញ នោះបងប្អូនរ៉ូមម្ខាងក្រុមជំនុំនេះ ចាប់ផ្តើមបង្កើតគំនិតរៀងខ្លួន ហើយពួកគេបានបន្ថែមការគោរពបូជារូបព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅ ខនស្វែនទីន ដែលម្តាយរបស់គាត់ជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ ហើយសង្ឃឹមថាកូនប្រុសរបស់គាត់នឹងក្លាយជាអ្នកនយោបាយ។ ហើយគាត់ បានឃើញថាភាគច្រើននៃទីក្រុងរ៉ូម ឬមួយផ្នែកធំនៃវា នៃវណ្ណៈក្រីក្រ បាន ទទួលយកការសង្គ្រោះរួចហើយតាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេ

ចាប់ផ្តើមមានការពេញនិយមយ៉ាងខ្លាំង ដោយសារតែពួកគេបានទម្លាក់វ៉ែនញុះ ហើយដាក់ម៉ាវ ហើយទម្លាក់ដូពីតទើហើយដាក់ពេត្រុស ជាដើម—និងពួកសិស្ស ហើយវាជាសាសនាដ៏ពេញនិយមមួយ។ ហើយពួកគេមានភាពក្លាហាន។ ពួកគេ ពួកគ្រីស្ទាននឹងស្លាប់!

171 ហើយព្រះវិហារកាតូលិកបាននិយាយថា “យើងជាការចាប់ផ្តើម។” នោះជា ការពិត ព្រះវិហារកាតូលិកចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាអ្វីដែលធ្វើឲ្យ នាងចេញមក៖ នាងបានរៀបចំ និងចាក់បញ្ចូល (ពីព្រះបន្ទូល) ជាមួយគោល លទ្ធិ។ ហើយគោលលទ្ធិចុងក្រោយបង្អស់ អ្នកដែលមានអាយុលើសពី១០ ឆ្នាំ អាចចងចាំគោលលទ្ធិចុងក្រោយបង្អស់បាន៖ ការយាងឡើងរបស់ម៉ារី ប្រហែល ដប់ឆ្នាំមុន។ គោលលទ្ធិមួយផ្សេងទៀតបានបន្ថែមទៅឱ្យក្រុមជំនុំ។ ជំនួសឱ្យបទ គម្ពីរ វាជាគោលលទ្ធិ! ហើយពួកគេនឹងពន្យល់អ្នកឱ្យយល់ឥឡូវនេះ ពួកគេ “មិន ខ្វល់ពីអ្វីដែលបទគម្ពីរចែងទេ វាជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ។”

ពួកបូជាចារ្យនោះប្រាប់ខ្ញុំថា “ព្រះស្ថិតនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះគឺនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។”

172 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ព្រះគម្ពីរនោះគ្រាន់តែជាប្រវត្តិនៃពួកជំនុំ កាតូលិកដំបូងប៉ុណ្ណោះ។”

173 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បើអញ្ជឹងខ្ញុំជាកាតូលិកដំបូងគេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះធ្វើឱ្យខ្ញុំជាកាតូលិកច្រើនជាង អ្នកជាសង្ឃ។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “ប្រសិនបើអញ្ជឹងមែន នោះខ្ញុំគឺបែបនោះមែនហើយ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកឃើញទេ ខ្ញុំជឿយ៉ាងពិតប្រាកដនូវអ្វីដែលពួកសាវ័កបានបង្រៀន។ អ្នកជឿ អ្វីដែលមនុស្សបានចាក់ចូលទៅក្នុងវា។” ហើយនោះជារបៀបដែលវាបានទៅយ៉ាង ពិតប្រាកដ។ ប្រាកដណាស់ វាគឺអញ្ជឹង។ វាបានទៅបែបនោះ យ៉ាងពិតប្រាកដ។

174 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ប្រវត្តិសាស្ត្រ បន្ទាប់មកពួកគេចាប់ផ្តើមបន្ថែម គោលការណ៍ នៃលទ្ធិ ហើយនៅពេលដែលប៉ុលបានមកដល់ យើងដឹងតាម ប្រវត្តិសាស្ត្រថា គាត់មិនបានទៅលេងក្រុមជំនុំដំបូងនោះទេ ដោយសារគាត់មិន អាចឈរមើលការថ្វាយបង្គំប្រព្រះបានឡើយ។ ហើយគាត់បានទៅលេងក្រុមជំនុំ ទីពីរដែលពួកគេបានបង្កើត ព្រះវិហារទីពីរនៃទីក្រុងរ៉ូម។



175 ហើយនៅពេលដែលក្រុមប្រឹក្សានីសៀមកដល់ ដែលជាកន្លែងដែល ខន ស្មែនទីនបានឃើញគំនិតដើម្បីបង្រួបបង្រួមនគរបស់គាត់។ រឿងដូចគ្នាដែលអ័ ហាប់បានធ្វើជាមួយនឹងយេសេបិលដែរ គឺរៀបការនៅទីនោះ។ ឃើញទេ? ហើយ នៅពេលដែលគាត់បានឃើញឱកាសដើម្បីបង្រួបបង្រួមប្រជាជនរបស់គាត់និង បង្កើតប្រជាជាតិដ៏មានឥទ្ធិពលមួយចេញពីវា គាត់គិតថាពួកគេនឹងមានសាសនា របស់ពួកគេ ដូច្នោះគាត់បានធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាសាសនាដ៏រាងកាយ។ ហើយនៅពេល ដែលពួកគេមានក្រុមប្រឹក្សានីសៀ ហើយសំណួរទាំងនេះកើតឡើងថាតើមានព្រះ តែមួយ ឬបី ថាតើពួកគេគួរធ្វើពីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ឬ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សំណួរផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ បាននាំមក—ទៅការប្រគុំនៅទីនោះ។ ហើយនៅពេលដែលវាកើតឡើង ហោរា ចាស់ៗខ្លះចេញមកនៅទីនោះ ដោយគ្មានអ្វីក្រៅពីស្បែកចៀមរុំជុំវិញពួកគេ ហើយ បរិភោគស្មៅ។ ត្រូវហើយ! ប៉ុន្តែពួកឥស្សរជនធំៗបានធ្វើការនៅក្នុងព្រះវិហារ រួចហើយ។ បំបិទពួកគេដោយប្រាជ្ញាលោកិយ។ ប៉ុន្តែពួកគេមានព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។ នាងបានចូលទៅក្នុងភាពងងឹតនៃការមិនជឿអស់មួយពាន់ឆ្នាំ។

176 ប៉ុន្តែនាងបានចេញម្តងទៀតដើម្បី រីកដុះដាល។ ត្រូវហើយ។ អ្នកមិនអាច សម្លាប់វាបានទេ។ “ព្រះអម្ចាស់ មានព្រះបន្ទូលថា យើងនឹងស្តារឡើងវិញ នៅពេល ដែលអ្វីៗទាំងនេះស៊ីអស់ជាច្រើនឆ្នាំ។”

177 និកាយពួកគេបានបន្ថែមគោលលទ្ធិ។ ហើយដើម្បីធ្វើដូច្នោះ ដើម្បីបន្ថែមគោល លទ្ធិដែលជាវិធីតែមួយគត់ដែលក្រុមជំនុំធ្វើ វិធីតែមួយគត់ដែលនិកាយណាមួយ អាចគេចចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ គឺដើម្បីបន្ថែមគោលលទ្ធិជំនួសឱ្យ បទគម្ពីរពិសិដ្ឋ គឺព្យាយាមបង្កើតទំនៀមទម្លាប់របស់អ្នកឬគោលលទ្ធិនៃក្រុមជំនុំ របស់អ្នក ទោះបីជាវាផ្ទុយនឹងបទគម្ពីរក៏ដោយ។ ដូច្នោះ តើអ្នកអាចប្តេជ្ញាទោស ក្រុមជំនុំកាតូលិកដោយរបៀបណា ពេលអ្នកធ្វើដូចដែលពួកគេបានធ្វើដែរ? តើ អ្នកយល់ទេ? ត្រូវហើយ។ ពេលនេះគ្រាន់តែគិតថាបទគម្ពីរមិនអាចបរាជ័យបាន! គោលលទ្ធិគឺជាការកុហកតាំងពីចាប់ផ្តើមដំបូង។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកទទួល យកនិកាយមួយ អ្នកមានគោលលទ្ធិរួចហើយ ព្រោះវាជាអ្វីដែលត្រូវបានបន្ថែម។ វាមិនមាននៅក្នុងបទគម្ពីរទេ។ វាមិនមាននៅក្នុងបទគម្ពីរទេ។

178 មិនមានអ្វីដូចជាអង្គការទេ។ ព្រះយេស៊ូវមិនដែលមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបង្គាប់ឱ្យអ្នកចូលទៅក្នុងពិភពលោកទាំងមូលបង្កើតអង្គការ។” មិនអីទេ លោកអើយគ្មានរឿងបែបហ្នឹងទេ! ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ គឺដើម្បីបដិសេធបទគម្ពីរដ៏ពិសិដ្ឋ។ នៅពេលការនេះត្រូវបានធ្វើឡើង វាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរពី “ក្រុមជំនុំពិភពលោក” ទៅ “ក្រុមជំនុំដោយគោលលទ្ធិនិងសាសនា។” មិនមែនក្រុមជំនុំទេ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំសុំទោស។ ជាផ្ទះសំណាក់! អ្នកបានកើតនៅក្នុងក្រុមជំនុំ ប៉ុន្តែអ្នកចូលរួមក្នុងផ្ទះសំណាក់មួយ។ វាមិនមែនជាក្រុមជំនុំបាទីស្ទ ក្រុមជំនុំមេតូឌីស្ទ ក្រុមជំនុំ ពេនទីកុស្តទេ។ វាជាផ្ទះសំណាក់បាទីស្ទ ផ្ទះសំណាក់ពេនទីកុស្ត និងផ្ទះសំណាក់មេតូឌីស្ទ អ្នកចូលរួមជាមួយពួកគេ។ អ្នកមិនអាចចូលរួមក្រុមជំនុំបានទេ។ មិនមានរឿងបែបនេះទេ។ អ្នកកើតនៅក្នុងវា។ នីកូដេមត្រូវបានប្រាប់រួចហើយ។ ដូច្នោះតើអ្នកឃើញថាអ្នកនៅកន្លែង? អូ ខ្ញុំអើយ!

179 នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំប្រឆាំងនឹងវា។ មិនមែនប្រឆាំងនឹងមនុស្សនៅក្នុងវាទេ វាជាប្រព័ន្ធដែលខ្ញុំប្រឆាំង។ ដោយសារតែពួកគេមិនអាច...ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេចាស់ទុំប្តីមួយផ្សេងទៀត បើក្រុមជំនុំមួយក្នុងចំណោមពួកគេអធិប្បាយអ្វីមួយដែលមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលផ្ទុយនឹងគោលលទ្ធិនោះ ធម្មនុញ្ញដែលគេមាននៅក្នុងព្រះវិហារនោះ គាត់ត្រូវបានគេផ្តាច់ខ្លួនបែបនោះ។ បាទមែនហើយ។ ពួកគេខ្លះអាក្រក់ណាស់ដែលពួកគេមិនអនុញ្ញាតឱ្យការរស់ឡើងវិញមកក្នុងព្រះវិហារផ្សេងទៀតទេ លុះត្រាតែវាជាមនុស្សរបស់គេម្នាក់។ ហេតុអ្វី បានជាពួកគេដូច្នោះ...

180 មានពេលមួយត្រូវអធិប្បាយរៀបរយនឹងចែកចាយព្រះបន្ទូល...នៅទីនេះនៅក្នុងប្រទេសនេះ ត្រូវអធិប្បាយចំណាស់ម្នាក់ឈរនៅទីនេះនៅតាមផ្លូវ យំអង្វរសុំការប្រែចិត្ត ហើយនិយាយថា “ចូរមកទទួលព្រះគ្រីស្ទ បំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” និងរឿងដូចនោះ។ ហើយមាននរណាម្នាក់ចេញពីអង្គការ ពេនទីកុស្ត ដមកហើយផ្តល់ឱ្យបុរសម្នាក់នូវដុល្លារនៅក្នុងដៃរបស់គាត់ ហើយត្រូវតែចេញទៅហើយប្រែចិត្តព្រោះតែគាត់បានជិតក្បត់ប្រឆាំងនឹងក្រុមជំនុំរបស់គាត់។ និយាយពីភាគលិក! ត្រូវហើយ។ ហើយអ្នកដឹងពីកន្លែងដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយផងដែរ ឬអ្វីដែលព្រះវិហារនេះ បានធ្វើ ។ ត្រូវហើយ។

181 ចូរធ្វើដូច្នោះ ដើម្បីបដិសេធបទគម្ពីរនៅពេលដែលការនេះត្រូវបានធ្វើ វាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរនៅពេលដែលអ្នកបន្ថែមគោលលទ្ធិនិងចូលរួមជាមួយស្ថាប័នមួយ នោះអ្នកបានទទួលយកគោលលទ្ធិដំបូងរបស់អ្នកដោយស្វ័យប្រវត្តិ ព្រោះវាមិនមែនជាបទគម្ពីរ ដូច្នោះវាជាអ្វីដែលបានបន្ថែម។ ហើយគោលលទ្ធិគឺជាអ្វីដែលបន្ថែម “យកជំនួស” វាជំនួសពីកំណើតដើម។ នៅពេលអ្នកទទួលយកនិកាយ អ្នកបានបន្ថែមគោលលទ្ធិ។ ត្រូវហើយ។ នៅពេលការនេះត្រូវបានធ្វើរួច វាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរពី “ព្រះវិហារពីកំណើត” ទៅ “ផ្ទះសំណាក់ដោយគោលលទ្ធិបូសាសនា។” សូមមើលវាជាគោលលទ្ធិនៅក្នុងខ្លួនវាផ្ទាល់ មិនមែនជាព្រះគម្ពីរទេ។

182 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមិនដែលបាននិយាយថា “ចូរចូលទៅក្នុងពិភពលោកទាំងមូល ហើយបង្កើតនិកាយ ចូរទៅរៀបចំមនុស្សជាមួយគ្នា។” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរទៅបង្កើតសិស្ស។” តើអ្នកជឿទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយ “អាមែន។”—អេដ។] អាមែន។ ដូច្នោះ អ្នកឃើញហើយ អ្នកចេញទាំងស្រុង។

183 សូមស្តាប់ មើលនៅទីនេះ។ សូមបិទវានៅលើអ្វីផ្សេងទៀតនៅទីនេះ ជំរុញអ្វីមួយឱ្យតឹងរ៉ឹងណែននៅពេលនេះ។ តើវចនានុក្រមភាសាក្រិចមានប៉ុន្មានក្បាលឈ្មោះ ដ៏ អមជាតទិក ដោយអាឡុត ពីភាសាដើមចាស់ ជាភាសាក្រិច? ត្រូវហើយ។ អានវា យកអ្នកប្រាជ្ញណាមួយដែលអ្នកចង់បាន។ ចូលទៅក្នុងបណ្ណាល័យ ហើយយកវចនានុក្រម វចនានុក្រមក្រិក។ សូមអានវិវរណៈ១៧ ហើយនៅពេលដែលអ្នកអាននៅទីនោះ កំណែស្តេចដើមនៅទីនេះនិយាយថា ហើយនេះ “ទេវតានោះក៏នាំវិញ្ញាណខ្ញុំទៅឯទីរហោស្ថាន នោះខ្ញុំឃើញមានស្រ្តីម្នាក់ជិះនៅលើសត្វសម្បុរក្រហម ដែលពេញ—ជាឈ្មោះប្រមាថ។” ឥឡូវនេះ នេះជាអ្វីដែលស្តេចដើមបាននិយាយ។ ប៉ុន្តែការបកស្រាយដើមបាននិយាយថា៖

...ទេវតានោះក៏នាំវិញ្ញាណខ្ញុំ...នោះខ្ញុំឃើញមានស្រ្តីម្នាក់...ដែលពេញជាឈ្មោះប្រមាថ...

184 មានភាពខុសគ្នាជាច្រើនរវាង “ឈ្មោះនៃការប្រមាថ” និង “ឈ្មោះប្រមាថ។” ឥឡូវនេះមើល។ យើងទាំងអស់គ្នាយល់និងដឹងហើយថា នោះគឺជាព្រះវិហាររ៉ូមាំងដែលអង្គុយនៅលើភ្នំប្រាំពីរ គ្រប់គ្រងអំណាចនៃពិភពលោក។ ហើយនាងត្រូវបានគេហៅថា “ស្រីសំផឹង” ហើយនាងគឺជា “ម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា។” អ្វី? តើអ្វីជាស្រីពេស្យា? តើវាអាចជាបុរសទេ? វាត្រូវតែជាស្រ្តី។ ដូច្នោះ ប្រសិនបើវាជា

ស្រ្តី វាត្រូវតែជាក្រុមជំនុំ នាងជាម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា ដូចនាងដែរ។ ហើយមើល មើល “នៅក្នុងនាង!” ទុកឱ្យវាត្រាំ។ “នៅក្នុងនាងមានឈ្មោះប្រមាថ។” តើវាគឺជាអ្វី? ឥឡូវនេះ អ្នកបម្រើព្រះនៅទីនេះ និងនៅលើកាសែត សូមរក្សាសន្តិភាពរបស់អ្នក។ តើឈ្មោះប្រមាថទាំងនោះជាអ្វី? មេតូឌីស បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរៀន លូធើរ៉ាន ពេន ទីកុស្ត ជាដើម។ ឈ្មោះប្រមាថ ព្រោះវាជាអង្គការ អំពើសហាយស្មន់ ចំពោះព្រះ ដូចនាងដែរ។

185 ហើយពួកគេនៅក្នុងក្រុមទាំងនោះ ប្រជាជននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាគាត់ ជាមេតូឌីស ហើយធ្វើវែបនេះ។ គាត់គឺជាពេនទីកុស្ត ហើយធ្វើវាវែបនេះ។ គាត់ជាប្រេសប៊ីធើរៀន ហើយធ្វើវាវែបនេះ។” ពួកគេធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅលើប្រតិទិន អ្នកដឹងរឿងនោះ។ ហើយវាជាអ្វី? ឈ្មោះដែលគួរតែដូចព្រះគ្រីស្ទ ហើយត្រូវ ហៅតាមឈ្មោះគ្រីស្ទាន ហើយវាជាឈ្មោះប្រមាថមើលងាយ! ពួកគេមិនមែន ជាក្រុមជំនុំទេ។ ពួកគេត្រូវបានគេហៅថា “ក្រុមជំនុំ” ក្លែងក្លាយ ពួកគេជា ផ្ទះសំណាក់! ឥឡូវអ្នកឃើញថាហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងអង្គការ? មិនមែន មនុស្សទេ ប្រព័ន្ធនៃអង្គការ ឃើញទេ ឈ្មោះ ឈ្មោះប្រមាថ (មើល) នៃផ្ទះសំណាក់ ហៅថាក្រុមជំនុំក្លែងក្លាយ។ ព្រះវិហារមេតូឌីស ព្រះវិហារបាទីស្ទ ព្រះវិហារប្រេសប៊ីធើរៀន ព្រះវិហារ ពេនទីកុស្ត ព្រះវិហារលូធើរ៉ាន ក្រុមជំនុំ បងប្អូនរួម មិន មានរឿងវែបនេះទេ។ នោះជាការខុសច្បាប់។

186 មានក្រុមជំនុំតែមួយ ហើយអ្នកមិនអាចចូលរួមជាមួយវាបានទេ។ អ្នកកើត នៅក្នុងវា។ អ្នកត្រូវបានកំណត់ទុកជាមុនសម្រាប់វា។ រូបកាយទៅរកថារបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ... រូបកាយអាចកំបាំង ជាជាងនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅលើផែនដី នេះ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ បុត្រានិងបុត្រីរបស់ព្រះ ពួកគេមិនមែនជាបស់ណាមួយឡើយ។ “ចូរចេញពីចំណោមពួកគេ” ទ្រង់មាន បន្ទូលដូច្នោះ។ បាទ។

187 មើល ឆាប់ៗឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើឱ្យអ្នកនឿយហត់ទេ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នក គ្រាន់តែឱ្យខ្ញុំប៉ុន្មាននាទីទៀតឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងទៅឱ្យលឿនតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកប្រាកដថាទទួលបានវា ដើម្បីកុំឱ្យខកខាន។ ឃើញទេ?

188 ចូរចាំថា ម្តាយរ៉ូម ត្រូវបានគេរកឃើញនៅក្នុងនាង ដែលពោរពេញទៅ ដោយឈ្មោះប្រមាថ ម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា។ ចុះបើគេជាស្រីពេស្យា តើអ្វីទៅជា

ស្រីពេស្យា? តើស្រីសំផឹងជាអ្វី? រឿងដូចគ្នាទៅនឹងស្រីពេស្យា។ វាជាស្រ្តីដែលរស់នៅមិនស្មោះត្រង់ចំពោះពាក្យសន្យារៀបការរបស់នាង។ ហើយក្រុមជំនុំណាដែលអះអាងថាជាក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទ ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នោះនាងមិនស្មោះត្រង់ចំពោះពាក្យសន្យាអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់នាងឡើយ! រួចនាងប្រព្រឹត្តអំពើធិតក្បត់ ដោយបន្ថែមអំពើទុច្ចរិត ការសេពគប់នឹងលោកិយ និងប្រាជ្ញារបស់នាង ជំនួសឱ្យការទទួលយកព្រះគ្រីស្ទនិងអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយនាងជាម្តាយរបស់ស្រីពេស្យាដែលធ្វើរឿងដូចគ្នា។ ដឹងមិនហៅកំសៀវថា “ភ្លឺចាំង” អ្នកយល់ទេ ឃើញទេ ប្រាំមួយនិងមួយ កន្លះនៃអាជ្ញេងទៀត។ មនុស្សទាំងនេះខ្លះរត់តាមដោយគ្រាន់តែលេងសើចនឹងភាគល្អិត ហើយជាកម្មសិទ្ធិរបស់រឿងតែមួយដូចគ្នា។ នាងគឺជាម្តាយនៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្លែងក្លាយនៅក្នុងទឹក។ នាងគឺជាមាតានៃភស្តុតាងមិនពិតនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយអ្នកធ្វើតាមជាមួយនាង។ ឥឡូវសូមមើល។

189 “តើនោះជាការពិតទេ បងប្រុសប្រាណហាំ?” រក្សាសន្តិភាពរបស់អ្នកមួយភ្លែត។

190 ឃើញទេ នាងជាមាតានៃឈ្មោះប្រមាថ នៃផ្ទះសំណាក់ដែលមនុស្សបានចូលរួម ហើយនាំមកនូវការតិះដៀល រស់នៅតាមរបៀបណាក៏ដោយ ស្លៀកខោខ្លី ស្រ្តីដែលមានសក់រួញ លាបពណ៌ ច្រៀងក្នុងក្រុមចម្រៀង ជក់បារី ទទួលយកការរូបរួម ភាពកខ្វក់គ្រប់ប្រភេទនៃពិភពលោក ហើយវាគឺជាការធំពប់ដួលសម្រាប់អ្នកមិនជឿ។ តើដំបូងមិនបាននិយាយអំពីវាទេ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ឃើញទេ។ សូមមើលនាង រ៉ូមគឺជាម្តាយរបស់ពួកគេម្នាក់ៗ។ ឃើញទេ? អ្នកបានធ្វើយ៉ាងពិតប្រាកដនៅក្នុងស្ថាប័នរបស់អ្នក ដូចអ្វីដែលនាងបានធ្វើ ចាក់បញ្ចូលគោលលទ្ធិជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូល ដោយសារតែមនុស្សមួយក្រុមបានរៀបចំវាជាមួយគ្នា ពួកអ្នកជំនុំនិងប៊ីស្សុពជាដើមថាវាត្រូវតែរំលែក។ ហើយនោះជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅទីក្រុងរ៉ូម។ ហើយអ្នកព្យាយាមទៅ បងប្រុសគ្រូគង្វាលរបស់ខ្ញុំទទួលយកព្រះបន្ទូលពេញលេញរបស់ព្រះ ហើយ មើលទៅកន្លែងដែលអ្នកនឹងទៅ ខាងក្រៅទ្វារ! ឥឡូវនេះ យើងនឹងមើលថា តើព្រះបានប្រាប់អ្នក ឬអត់ នៅពេលប៉ុន្មាននាទី។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

191 មើល នាងជាម្តាយរបស់មនុស្សគ្រប់រូប ពីព្រោះនាងជាមនុស្សដំបូងគេដែល ដកយកការសរសេរគម្ពីរ និងបន្ថែមគោលលទ្ធិដោយសារតែនាងបានបដិសេធ ហោរាចាក់ប្រេងតាំងដែលមានជីវិតដែលត្រូវបានបញ្ជាក់ ដោយព្រះបន្ទូល។ ដ្បិត ភាពឆ្លាតវៃរបស់ពួកគេ បុរសឆ្លាត អធិរាជ្ជម៉ាំង ជាដើម ដែលបានទទួលយកគ្រិ ស្ទាន ប៉ុន្តែចង់...ទទួលយកវាតាមរបៀបរបស់ពួកគេ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ពួកគេចង់បានវាតាមរបៀបរបស់ពួកគេ។

192 ណាម៉ាន់ចង់កម្ចាត់រោគឃ្នងនៅក្នុងទឹកនៃប្រទេសរបស់ខ្លួន គាត់មិនចូលចិត្ត ទឹកកក់នៃទន្លេយ៉ាដាន់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់អាចកម្ចាត់ជំងឺឃ្នងបាន គាត់ត្រូវតែ ដើរចេញពីទីនោះក្នុងភក់ ដូចហោរាបានប្រាប់គាត់។ ឃើញទេ ព្រះមិនគោរព មនុស្សទេ។

193 ចំណាំនាងគឺជានិកាយដំបូង។ សូមក្រឡេកមើលកូនស្រីរបស់នាង បាន ធ្វើរឿងដូចគ្នានេះ បន្ថែមគោលលទ្ធិនិងលទ្ធិសាសនាជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូល។ កុំ ប្រាប់ខ្ញុំ តែបង្ហាញខ្ញុំមួយដែលមិនមែនចេញពីវា។ បង្ហាញខ្ញុំពីគ្រូគង្វាលម្នាក់ដែល នឹងទទួលយកការពិត ថាពួកគេនឹងមិនបង្វែរអ្នកចេញពីវាទេ លុះត្រាតែអ្នកមាន ប្រជាប្រិយភាពខ្លាំង។ អ្នកដឹងទេ ពួកគេត្រូវតែរក្សាអ្នកសម្រាប់ប្រជាប្រិយភាព របស់អ្នក ឬអ្វីមួយ។ វាមិនអីទេ។

194 ឥឡូវនេះ សូមក្រឡេកមើល វិវរណៈ១៨ ដោយគ្រាន់តែពីរបីនាទីប៉ុណ្ណោះ ខ គម្ពីរបន្ទាប់បញ្ចប់ ជំពូកបន្ទាប់ បន្ទាប់ពីវិវរណៈ ១៧ បានរុករកឃើញ—ហើយបាន បង្ហាញពីអាថ៌កំបាំងនៃបរិកញ្ញាបាបីឡាននេះ។ ជំពូកទី ១៧ នៃវិវរណៈពន្យល់ ថា នាងគឺជាព្រះវិហារដែលអង្គុយលើភ្នំប្រាំពីរ គឺប៉ារ៉ាទីកង់ ដែលគ្រប់គ្រងស្តេច ទាំងអស់នៃផែនដី (នោះជាការត្រឹមត្រូវ) និងប្រធានាធិបតីផងដែរ ជាដើម។ អូហូ។ ដូច្នោះ ប៉ុន្តែនាងនៅទីនោះ ដោយកាន់ទ្រព្យសម្បត្តិនៃពិភពលោករបស់ នាងនៅក្នុងដៃរបស់នាង។ នោះពិតមែន។ “តើអ្នកណាអាចធ្វើសង្គ្រាមជាមួយ នាង?” ត្រូវហើយ។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែហេតុអ្វីបានជាអ្នកជា កម្មសិទ្ធិរបស់អ្វីមួយដែលភ្ជាប់ជាមួយនាង? ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់នៅក្នុង ជំពូកទី១៨ ដែលជាជំពូកបន្ទាប់បន្ទាប់ពីអាថ៌កំបាំងរបស់នាងត្រូវបានពន្យល់។ “អង្គុយនៅក្នុងព្រះវិហារនៃព្រះ។” ឥឡូវនេះ នៅទីនេះថ្ងៃផ្សេងទៀត...

195 ហ្សឺឡា ប្រាយមែន តើអ្នកនៅទីនេះទេយប់នេះ ហ្សឺឡា? នាងបាននាំយក វានៅក្នុងបន្ទប់នៅទីនោះឥឡូវនេះ ភ្ញៀវថ្ងៃអាទិត្យរបស់យើង ជាអ្នកកាសែត កាតូលិក។ ហើយកាសែតកាតូលិកកំពុងឆ្លើយតបនឹងអ្នកបម្រើព្រះម្នាក់។ បាន និយាយថា “តើអ្នកបាននិយាយ ដោយគោរព ដែលបានធ្វើ...នៅក្នុងលេខរៀងម៉្យាង លើប៊ុកឯកទិកង ឬលើបណ្ណាល័យរបស់សម្តេចប៉ាប ត្រូវបានសរសេរថា ព្រះរាជបុត្ររបស់ ព្រះ ដែលវាមានន័យ អញ្ចឹងមែនឬ” នៅក្នុងភូមិភាគកាតូលិកនៅទីនោះ: “នោះ គឺជា—ចំនួនសត្វនៃការបំផ្លិចបំផ្លាញចុងក្រោយនៃពិភពលោកនេះ?”

196 “ហេតុអ្វី” គាត់បាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ វាក៏មែន។ វាច្បាស់ណាស់ សរសេរប្រាំមួយរយហុកសិបប្រាំមួយ។ វាពិត។” ហើយភូមិភាគរ៉ូម៉ាំងទទួលស្គាល់ វា ថាវាមែន។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាចម្លើយរបស់ពួកគេ ឆ្លាត ពោរពេញដោយប្រាជ្ញា បាន និយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេ ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅក្នុងភាសាជាក់លាក់មួយអាច សរសេរចេញដូចគ្នា។”

197 បុរសនេះបាននិយាយថា “របស់ខ្ញុំ ស្ទើរតែដូចគ្នានៅក្នុងភាសាខ្លះៗ” គាត់ បានសរសេរវាចេញ។ បាននិយាយថា “ឃើញទេ ខ្ញុំក៏ជិតប្រាំមួយរយហុកសិប ប្រាំមួយដែរ។” បាននិយាយថា “មានពួកគេរាប់រយនាក់។” បាននិយាយថា “រាល់ពេលដែលមានអ្វីកើតឡើង នរណាម្នាក់មានប្រាំមួយរយហុកសិបប្រាំមួយ។” ហើយបាននិយាយថា “ដោយការគោរព តើអ្នកដឹងជាភាសាមួយដែលឈ្មោះរបស់ អ្នកអាចសរសេរចេញជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទទេ?” បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជា អ្នកមើលរឿងបែបនេះ?” មើលប្រាជ្ញាទេចុះ។

198 ប៉ុន្តែ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជ្រាបច្បាស់ជាង។ មើល។ នោះប្រហែលជា ឈ្មោះរបស់ខ្ញុំអាចសរសេរចេញជាប្រាំមួយរយហុកសិបប្រាំមួយ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនបាន បំពេញលក្ខខណ្ឌដែលនៅសល់នោះទេ។ ខ្ញុំមិនអង្គុយលើភ្នំទេ។ ខ្ញុំមិននិយាយ រឿងទាំងនេះទេ។ ខ្ញុំមិនមែនជាអភិបាលខេត្តទេ អ្នកឃើញហើយ។ ត្រូវហើយ។ នោះជាអ្វីដែលគាត់កំពុងតែនិយាយ។ ដូច្នេះ ប្រាជ្ញារបស់លោកិយរបស់អ្នកនឹង មិនមានអ្វីកើតឡើងទេ លោក នោះត្រូវហើយ ក្នុងវត្តមាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំមិនបានជួបអ្វីដែលនៅសល់នោះទេ ប៉ុន្តែគាត់ជួប។ “អង្គុយក្នុងព្រះវិហាររបស់ ព្រះ បង្ហាញខ្លួនថាជាព្រះ ហើយអង្គុយលើភ្នំប្រាំពីរ។” ខ្ញុំមិនអង្គុយលើភ្នំប្រាំពីរទេ ប្រសិនបើវាសរសេរប្រាំមួយរយហុកសិបប្រាំមួយ។ ខ្ញុំមិនបានជួបអ្វីដែលនៅសល់

នោះទេ ប៉ុន្តែគាត់ជួប។ ឃើញទេ ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ ចូរពឹងផ្អែកលើ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ “កុំគិតអ្វីដែលអ្នកនឹងនិយាយ ព្រោះវាមិនមែនជាអ្នកនិយាយ ទេ។ វាជាព្រះបិតា។”

199 ដូច្នោះ តើប្រាជ្ញារបស់អ្នក និងកំណើតថ្មីរបស់អ្នកពីស្ថានលើអាចប្រៀបធៀប នឹងរបស់ទាំងនេះនៅលើផែនដីបានយ៉ាងណា? ទាំងនេះ—ចេស្តាដ៏អស្ចារ្យ ទាំងនេះនៅក្នុងវា? ហេតុអ្វី ពួកគេស្គាល់គ្រប់ច្រកនិងជ្រុង។ តើម៉ូសេអាចឈរ ដោយរបៀបណា ពេលគាត់ធ្វើតាមព្រះបញ្ញត្តិនៃព្រះ ដើម្បីទម្លាក់ដំបងរបស់គាត់ ទៅក្លាយជាសត្វពស់ ហើយពួកវាទមន្តមកដល់ហើយធ្វើដូចគ្នា? ប៉ុន្តែ ម៉ូសេ បានឈរនៅស្ងៀម ដោយដឹងថាគាត់បានធ្វើតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយពស់ របស់គាត់ក៏ស៊ូរបស់អស់ទាំងនោះដែរ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះពេលអ្នកបានគោរព តាមនិងទទួល... តើគាត់អាចធ្វើអ្វីបានពេលដែលគាត់នាំពួកគេទៅកាន់ដែនដី សន្យា ហើយសមុទ្រក្រហមបានដាក់ជារនាំងទាំងនោះចូល ប៉ុន្តែផ្លូវរបស់ព្រះបាន ដើរកាត់វាចេញ។ អាម៉ែន។ បាននិយាយថា “ចូរឈរនៅស្ងៀម ហើយមើលសិរីល្អ នៃព្រះ!”

200 នៅពេលដែលវាស្ថិតនៅក្នុងផ្លូវនៃកាតព្វកិច្ច នៃការធ្វើតាមព្រះបន្ទូល ចូរឈរ នៅទីនោះ ហើយមើលវាបើកឡើង។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំមានអាយុហុសិបបីឆ្នាំ បាន បម្រើទ្រង់ប្រហែលសាមសិបបីឆ្នាំ ប្រាថ្នាថាខ្ញុំមានដប់លានឆ្នាំដើម្បីបម្រើទ្រង់។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញទ្រង់បរាជ័យនៅឡើយទេ នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលទ្រង់ត្រូវបាន រក្សាទុក។ ត្រូវហើយ។

201 ឥឡូវនេះមើល ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីអំពើបាបរបស់នាង អាថ៌កំបាំងរបស់នាងត្រូវ បានរកឃើញ។ យើងមានវាយុរមកហើយ យើងដឹងហើយ។

202 ឥឡូវនេះ ជំពូកបន្ទាប់ សូមក្រឡេកមើលវិវិណៈ ១៨។ សូមឲ្យខ្ញុំងាកទៅវា បន្តិចសិន។ វាអាចជារឿងល្អ វាមិនចំណាយពេលយូរតែប៉ុន្មាននាទីទៀតទេ ហើយ វាអាចមានន័យបន្តិចសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាអញ្ចឹង។

203 ឥឡូវនេះ យើងឃើញនៅទីនេះ នៅក្នុងជំពូកទី១៧ ខទី៥:



...ហើយនៅថ្ងៃសារវាមានកត់ឈ្មោះថា សេចក្តីអាថ៌កំបាំង ក្រុងបា  
ប៊ីឡូនដ៏ធំ ជាមួយនៃពួកស្រីសំដឹង និងអស់ទាំងសេចក្តីគួរឱ្យខ្លើមនៅ  
ផែនដី។

ហើយមើល។

ខ្ញុំក៏ឃើញស្ត្រីនោះ (ក្រុមជំនុំ) ស្រវឹងនឹងឈាមនៃពួកបរិសុទ្ធ  
ហើយនិងឈាមរបស់ពួកអ្នកធ្វើបន្ទាល់ពីព្រះយេស៊ូវ លុះខ្ញុំឃើញវា  
ហើយ ក៏មានសេចក្តីអស្ចារ្យជាខ្លាំង។

204 ឃើញទេ ឃើញនាង ថានាងជារបស់ស្រស់ស្អាតម៉្លេះ។ ហើយនាងជាមាតានៃ  
ស្រីពេស្យា សាសនាពេស្យា ជានិកាយ អ្វីដែលនាងបានធ្វើ ឃើញទេ ព្រោះពួកគេ  
បានចាក់បញ្ចូលគោលលទ្ធិដូចនាងធ្វើដែរ។ ឥឡូវនេះ សូមក្រឡេកមើលវិវរណៈ  
ឥឡូវនេះ នោះគឺជាជំពូកទី១៧ បញ្ចប់ដោយខទី១៨។ ឥឡូវនេះមើល។

...បន្ទាប់ពីរឿងទាំងនេះ (បន្ទាប់ពីអាថ៌កំបាំងរបស់នាងត្រូវបានរក  
ឃើញ) ក្រោយនោះមក ខ្ញុំឃើញទេវតា១ទៀតចុះពីស្ថានសួគ៌មក  
មានអំណាចយ៉ាងធំ...

205 ឥឡូវនេះ អ្នកនាំសារម្នាក់ទៀតចុះមក ជំពូកបន្ទាប់ អាថ៌កំបាំងរបស់នាង  
ត្រូវបានរកឃើញ។ ឥឡូវនេះ នេះគឺជាការរកឃើញអាថ៌កំបាំងរបស់នាង និង  
អាថ៌កំបាំងរបស់កូនៗរបស់នាង។ សូមមើល ឥឡូវនេះ យើងយល់ច្បាស់ពីអ្វី  
ដែលបានធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាស្រីពេស្យា៖ ដោយសារតែនាងបានជិតក្បត់ប្រឆាំង  
នឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយនោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាអង្គការ។  
នាងមិនអាចស្នាក់នៅក្នុងព្រះវិហារព្រះគម្ពីរហើយទទួលយករឿងនោះ។ ហើយក៏  
មិនអាចមានអង្គការណាដែលមិនយកគ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់វា (របៀបដែលវាបាន  
សរសេរ) មិនអាចក្លាយជាព្រះវិហារព្រះគម្ពីរបានដែរ។ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេធ្វើបែបនោះទេ តាមដែលខ្ញុំដឹងអ្វីទាំងអស់ មិនមានសូម្បីតែ  
ម្នាក់។ ដូច្នេះ សូមមើល នៅពេលដែលនាងរៀបចំ នូវអ្វីដែលនាងធ្វើ (ទាំង  
ដោយបទគម្ពីរ និងដោយភស្តុតាង) នាងស្លាប់នៅទីនោះ នាងទទួលយកគោល  
លទ្ធិ។ ឥឡូវមើល នេះជាអ្វីដែលបានកើតឡើង។

206 ព្រះបានចាត់នៅក្នុងជំពូកទី១៨នេះ ទេវតាដ៏អស្ចារ្យមួយរូប។ បន្ទាប់ពី អាថ៌កំបាំងនោះត្រូវបានគេដឹង ជាទេវតាដ៏ខ្លាំងក្លា ឬជាអ្នកនាំសារ។ មើលនៅ ទីនេះ។

...ក្រោយនោះមក ខ្ញុំឃើញទេវតា១ទៀតចុះពីស្ថានសួគ៌មក មានអំណាចយ៉ាងធំ ហើយសិរីល្អរបស់ទេវតានោះក៏បំភ្លឺផែនដី។

ទេវតានោះបន្តឡើង...ដោយសំឡេងយ៉ាងខ្លាំងថា...ក្រុងបាប៊ី ឡូន(ភាពច្របូកច្របល់) ដ៏ជាធំបានលំហើយ... ក៏ត្រឡប់ជាលំនៅ នៃពួកអារក្ស ...ជាកន្លែងរបស់អស់ទាំងវិញ្ញាណអសោច និងអស់ទាំង សត្វស្លាបអសោចគួរខ្ពើម...សត្វអសោចគួរខ្ពើម។

ពីព្រោះគ្រប់ទាំងសាសន៍បានផឹកស្រាបរបស់សេចក្តីឃោរឃៅផង សេចក្តីកំផិតវា ពួកស្តេចនៅផែនដី...បានសហាយស្មន់នឹងវា ហើយ ពួកជំនួញនៅផែនដីបានត្រឡប់ជាមានឡើង ដោយអំណាចនៃ ការហ៊ឺហាររបស់វាដែរ។

207 មើល ភ្លាមក្រោយអាថ៌កំបាំងរបស់នាងត្រូវបានគេដឹង ថា នាងជានរណា នាងជាអ្វី កូនស្រីរបស់នាងជានរណា អាថ៌កំបាំងត្រូវបានគេដឹង ពេលនោះ ព្រះជាម្ចាស់បានចាត់ទេវតាមួយរូប ជាអ្នកនាំសារមួយរូបមក (អ្វី?) ហៅចេញ មក “ចេញមក!” សារនៃសម័យកាល!

...ពោលថា វាស្រ្តអញអើយ ចូរចេញពីទីក្រុងនោះមក ដើម្បីកុំឲ្យត្រូវ មានចំណែកក្នុងអំពើបាបវាឡើយ...

ទ្រង់នឹងដាក់បណ្តាសានាង។ មើល។

208 ចេញពីនាងមក! ព្រះបានចាត់ទេវតាដ៏ខ្លាំងក្លា ឬ អ្នកនាំសារមួយរូប។ ហើយ ពន្លឺរបស់គាត់មិនស្ថិតនៅជ្រុងមួយទេ វាបានរាយប៉ាយពេញផែនដី។ ចេញពីនាង មក! អ្វី? នាង និងប្អូនស្រីរបស់នាង ផងដែរ។ ដើម្បីបំភ្លឺផែនដី ហើយហៅវាស្រ្ត របស់ទ្រង់ចេញពីនាង។ ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងថានោះជាសេចក្តីពិត។ អ្នកនាំសារម្នាក់ ត្រូវបានបញ្ជូនពីស្ថានសួគ៌ ដើម្បីហៅវាស្រ្តរបស់ព្រះចេញពីបាបីឡូន។ ហើយពន្លឺ របស់ទ្រង់បានបំភ្លឺផែនដី ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យ។

209 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “នាងជាទ្រង់ ហើយចាប់បាន សត្វស្លាប មិនស្អាតដែលគួរស្អប់។” មិនមែនឥន្ទ្រីទេ ឥឡូវនេះ អត់ ទេ ទេ ទេ ទេ។ សត្វភ្នាត “មិនស្អាត ជាបក្សីគួរស្អប់” នោះជាអ្វីដែលនៅជុំវិញនាង។ នាង ជាហ្វូងពេញមួយទ្រង់។ ជាមួយអ្វី? “ឈ្មោះប្រមាថ” ផ្ទុយនឹងបទគម្ពីរ។ ធីម៉ូថេ ទី២ ជំពូក៣បាននិយាយថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ គេនឹងចាកចេញពីសេចក្តីជំនឿ ហើយស្តាប់តាមវិញ្ញាណដែលល្អៗ។” វាក៏បាន និយាយថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលថា: “ថានៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ពួកគេ នឹងមានស្មារតីខ្ពស់។” ស្តាប់: “សូមថ្វាយព្រះពរ ព្រះអង្គជាបរស័យើង ឬអ្នកមិន មានឈ្មោះរបស់អ្នកនៅក្នុងសៀវភៅរបស់យើង នោះអ្នកបានបាត់បង់ហើយ។” ហ៊ឹម គួរឲ្យស្អប់! មិនស្អាត! ហ៊ឹម ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនឈឺទេ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំធ្វើបាន ល្អ។ សត្វមិនស្អាត គួរស្អប់ខ្ពើម នាងបានដាក់ទ្រង់គេ។

210 សូមចាំថា ព្រះជាឥន្ទ្រី។ ទ្រង់បានហៅខ្លួនឯងថាជាឥន្ទ្រី។ ហើយទ្រង់បាន ហៅយ៉ាកុបថាជាឥន្ទ្រី។ ហើយយើងជាឥន្ទ្រីរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។ ទ្រង់បានហៅ ហោរារបស់ទ្រង់ថាជា “ឥន្ទ្រី”។ ទេវតានេះចុះមកបកស្រាយហើយស្រែកហៅ!

211 ដូចជាសារតូចរបស់ខ្ញុំនៅលើ សត្វឥន្ទ្រីចេញពីសំបុករបស់នាង។ ឥន្ទ្រីចាស់ តូចនោះបានដើរតាមមេមាន់ចំណាស់នោះនៅក្នុងចម្ការគ្រប់ពេលវេលា ហើយ ស្រែកជុំវិញ ប៉ុន្តែគាត់មិនអាចស៊ើបសួរដែលនាងមាន ក្នុងសង្គម និងស្ត្រីដែល លាបមុខ សក់ហាយឡាយ និងខោខ្លី។ គាត់មិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ប៉ុន្តែគាត់ មិនដឹងអ្វីផ្សេងក្រៅពីសម្រែកក្រកវរបស់មេមាន់ចំណាស់នោះ។ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយមេ ឥន្ទ្រីបានរកឃើញគាត់។ នាងស្រែកហៅគាត់ចេញមកថា “កូនប្រុស អ្នកមិនមែន ជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេទេ។ ចេញពីនាងមក!”

បាននិយាយថា “ម៉ាក់ តើខ្ញុំត្រូវធ្វើម៉េច?”

212 បាននិយាយថា “ទទះស្លាបរបស់អ្នកហើយចាប់ផ្តើមហើរ។” ដំបូងត្រូវរលាក គាត់ទង្គិកលើអ្វីមួយ នៅកណ្តាលអង្គការ។ បាននិយាយថា “កូនត្រូវមកខ្ពស់ជាង នេះ បើមិនដូច្នោះទេម្តាយចាប់អ្នកមិនបានទេ។ ត្រូវតែឈានរឹងរបស់អ្នកចេញពី ដី។” នាងនឹងនាំគាត់ហោះទៅលើ។ គាត់ដឹងថាគាត់អាចហោះហើរបាន។ នាង មកហៅគាត់ចេញ។ ត្រូវហើយ។

213 ប៉ុន្តែម្តាយបាប៊ីឡូននេះបានចាប់កូនមាន់មួយចង្កោម កូនមាន់តូចៗ លាបមុខសក់ហាយឡាយ ហៅខ្លួនឯងថា “គ្រីស្ទាន”។ នាងមានទ្រុឌមួយពេញដោយពួកគេ។ អ្នកអធិប្បាយដែលឈរនៅក្នុងវេទិកាហើយឲ្យស្ត្រីទាំងនោះចូលទៅតាមនោះ អ្នកគួរខ្មាស់អៀន ដើម្បីធ្វើឱ្យនិកាយរបស់អ្នកកាន់តែមានសមាជិកច្រើន។ ព្រះនឹងទាមទារពីដៃរបស់អ្នកវិញ។ ចេញពីវា! “ចៀមរបស់ខ្ញុំឮសំឡេងរបស់ខ្ញុំ” ទ្រុឌនៃសេចក្តីគួរស្អប់ខ្ពើម មានចិត្តគំនិតខ្ពស់ ស្រឡាញ់ការសប្បាយ ជាជាងស្រឡាញ់ព្រះ ចង់បានដូចលោកិយជាជាងធ្វើដូចព្រះគ្រីស្ទ។ ពេលឃើញនារីតុបតែងមុខច្រើន វាបង្ហាញថានាងទទេស្អាតនៅខាងក្នុង។ នាងមិនពិតនៅខាងក្នុង។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ប្រសិនបើស្ត្រី... ខ្ញុំបានឃើញថ្ងៃមុនមួយដែលមានសក់ពណ៌បៃតង នោះត្រូវហើយ ជាមួយនឹងវត្ថុពណ៌បៃតងទាំងអស់នៅទីនោះនៅលើភ្នែករបស់ពួកគេ។

214 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នក—ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើអ្នកមិនមានសក់ ហើយ—ហើយអ្នកចង់ពាក់សក់ខ្លះ វាមិនអីទេ ប៉ុន្តែ ពាក់មួយដែលមើលទៅដូចមនុស្ស។ ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនមានក្រចកដៃទេ ហើយ—ហើយអ្នកចង់បានក្រចកដៃខ្លះ កុំពាក់ពួកវាដូចជាសំបកដែលបកចេញពីសណ្តែក ទៅ—ទទួលយកក្រចកដៃពិតប្រាកដ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់មានរបស់ទាំងនេះទេ វាមិនអីទេ។ បើអ្នកមិនទាន់មានធ្មេញទេ ចូរយកវាទៅដាក់បើគេធ្វើឱ្យអ្នកខ្លះ ទៅដាក់វាទៅ។ ប៉ុន្តែ កុំដកធ្មេញដែលព្រះប្រោសប្រទានឲ្យអ្នកចេញដោយសារតែវាកោងបន្តិច ហើយវាជាធ្មេញដ៏ល្អ ដើម្បីទៅដាក់វាខ្លះ។ កុំលាបពណ៌សក់របស់អ្នក ឬអ្វីមួយ ហើយមើលទៅដូចជាអ្វីដែលចេញពីកក់កន្លែងណាមួយ។ កុំ... បើអ្នកគ្មានពណ៌ ហើយអ្នកចង់ធ្វើឱ្យខ្លួនឯងដូចជាអ្នកមានពណ៌ខ្លះ មិនអីទេ ខ្ញុំស្រមៃថា។ ប៉ុន្តែកុំធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកមើលទៅដូចយេស៊ូ ដូចជាជង្រុកមួយកន្លែងត្រូវបានគេលាបពណ៌។

215 ហើយអ្នកជាបងប្អូនពេនទីកុស្ត អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេជាស្ត្រីកាត់សក់របស់ពួកគេ នៅពេលដែលព្រះគម្ពីរបានចែងថានោះជាសិរីល្អរបស់នាង! ហើយវាជារឿងចម្លែកដៃសម្រាប់នាងដែលអធិដ្ឋានជាមួយសក់បែបនោះ។ ហើយសូមឱ្យនាងឡើងមកលើវេទិកាហើយផ្សាយដំណឹងល្អ ច្រៀងនៅក្នុងក្រុមចម្រៀងបង្រៀនសាលាថ្ងៃអាទិត្យ។ វាគួរឱ្យខ្មាស់ចំពោះអ្នក! អ្នកគួរតែខ្មាសខ្លួនឯង។ ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងអង្គការ? អ្នកគិតថាខ្ញុំអាចទទួលបានអ្វីមួយដូចនោះ?

ខ្ញុំដឹងពីមូលហេតុដែលអ្នកធ្វើវា បងប្រុស។ អ្នកដឹងច្បាស់ជាង ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នក ចង់បង្រៀនប្រឆាំងនឹងវា អ្នកនឹងក្លាយជាទីស្នាក់ការកណ្តាល ហើយពួកគេនឹងដក អ្នកចេញ។ ប្រទានពរដល់ព្រះសម្រាប់ភាពក្លាហានរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកនឹងធ្វើ វា។ ត្រូវហើយ។ ព្រះនឹងគោរពអ្នក។

216 តើទេវតានេះបាននិយាយអ្វី? “ចេញពីនាងមក!” បាទ មែនហើយ។ ទេវតា នេះបានមកផែនដី ហើយទ្រង់យាងមកដើម្បីនាំពន្លឺ ហើយទ្រង់បានបំភ្លឺពន្លឺជុំវិញ ពិភពលោក។ គាត់គឺជាទេវតាដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយគាត់បានមកដើម្បីប្រកាសសារ “ចេញពីបាបីទ្រូន! កុំប៉ះរបស់មិនស្អាតរបស់នាង!”

217 មានទ្រង់ពេញមួយ។ បាននិយាយថា “នាងគឺជាទ្រង់របស់បក្សីដែល គួរស្អប់ខ្ពើមទាំងអស់នោះ។” មែនហើយ នាងមានទ្រង់មួយពេញឥឡូវនេះ ក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោកនៃព្រះវិហារ ឬផ្ទះសំណាក់។ នាងត្រូវបានគេដាក់ទ្រង់ ទាំងមូលឥឡូវនេះ ពួកគេមកជុំគ្នា។ នាងក្លាយជាទ្រង់មួយ មែនហើយ ពេញ ទៅដោយសត្វស្លាប់ដែលគួរឲ្យស្អប់។ ត្រូវហើយ។ សាកនិយាយជាមួយគេម្តង មើល សាកល្បងមើល កូនប្រុស ឆ្លាតក្នុងប្រាជ្ញារបស់ពិភពលោក ប៉ុន្តែមិនស្គាល់ ព្រះជាជាងទន្សាយជើងវែងស្គាល់ឡើយ។ ត្រូវហើយ។ គ្រាន់តែ នោះហើយ ឃើញទេ គ្រាន់តែពួកគេដឹងប្រាជ្ញាមួយចំនួនដែលពួកគេអាចដាក់វាអញ្ចោះនិង ធ្វើវាបែបនោះនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ការស្គាល់ទ្រង់? ហ្ន៎! មែនហើយ ចាប់បាននៅក្នុងទ្រង់របស់នាងជាមួយនឹងគោលលទ្ធិរបស់នាង។ ក្រុមជំនុំប្រូតេស្តង់ចាប់ផ្តើមដូចគ្នា ក្លាយជាកូនស្រីរបស់នាង ដែលបណ្តាលមក ពីការនេះដោយការបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ដែលនាងធ្វើ។ នាងបដិសេធព ព្រះបន្ទូល។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកទទួលយកអ្វីផ្សេងទៀតជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូល នោះអ្នកបដិសេធជាដោយខ្លួនឯង។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកចូលរួមនៅក្នុងមួយ ក្នុងចំណោមពួកគេ អ្នកក៏បានបដិសេធព្រះបន្ទូលដែរ។ ព្រះមិនចង់ឲ្យអ្នកធ្វើបែប នោះទេ គ្មានកន្លែងណាក្នុងបទគម្ពីរទេ។

218 សូមកត់សម្គាល់ នេះគឺជាទេវតានៃពន្លឺ សូមចងចាំ ទេវតាចុងក្រោយបង្អស់ គឺជាទេវតានៅសម័យពួកជំនុំដល់ពួកឡេឌីសេ។ វាគឺជាអ្នកនាំសារឡេឌីសេ នោះហើយ ជាចុងក្រោយ ព្រោះជំពូកបន្ទាប់គឺជាជំពូកទី១៩ ដែលជាកូនក្រមុំ ដែលនឹងមកដល់។ ហើយនេះគឺនៅក្នុងបទគម្ពីរ ទេវតាចុងក្រោយដែលបានមក

នាំពន្លឺ មុនពេលកូនក្រមុំមកជួបព្រះគ្រីស្ទ។ វាជាយុគសម័យ ក្រុមជំនុំឡៅឌីសេ។ តើអ្វីទៅជាអ្នកនាំសារសម័យក្រុមជំនុំឡៅឌីសេ? ហៅពួកគេចេញពីបាប៊ីឡូន! មើល! ព្រះវិហារចាប់នៅក្នុងទ្រុងរបស់នាងជាមួយនាង ជាមួយនឹង គោលលទ្ធិរបស់នាង បដិសេធព្រះបន្ទូល និងទទួលយកទ្រឹស្តីរបស់មនុស្ស។ នេះគឺជាទេវតានៃពន្លឺទៅកាន់ក្រុមជំនុំឡៅឌីសេ ដែលបានបដិសេធព្រះគ្រីស្ទ និងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដោយព្រោះតែមានអំពើទុច្ចរិត ហើយបានដាក់ទ្រង់នៅខាងក្រៅ។ ហើយទ្រង់ឈរនៅមាត់ទ្វារ គោះព្យាយាមចូលទៅ។ ប្រងប្រុស ប្រាណាហាំគោះនៅលើវេទិកា—អដ។ ឃើញទេ? គ្រាពួកជំនុំបានបដិសេធព្រះគ្រីស្ទ ហើយព្រះគ្រីស្ទជាព្រះបន្ទូល ហើយទ្រង់ត្រូវបានគេបដិសេធហើយទ្រង់គង់នៅខាងក្រៅ។ គ្រាពួកជំនុំតែមួយគត់ដែលយើងមានដែលព្រះគ្រីស្ទនៅខាងក្រៅ គោះ ព្យាយាមចូល។ ប្រងប្រុស ប្រាណាហាំគោះនៅលើវេទិកា។ ហើយសាររបស់ទេវតានេះ ជាអ្នកនាំសារមកពីព្រះជាម្ចាស់ កំពុងបន្តសាររបស់ទ្រង់នៅលើផែនដី ទៅ “ចេញពីបាប៊ីឡូន! ចេញពីអង្គការ!” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថ្ងៃនេះ ការបង្ហាញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាទេវតាដែលព្យាយាមនាំមនុស្សត្រឡប់ទៅព្រះបន្ទូលវិញ ព្រោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងបញ្ជាក់តែព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។ វាមិនអាចបញ្ជាក់ពីទ្រឹស្តីរបស់មនុស្សទេ វាគ្មានជីវិតនៅក្នុងពួកគេទេ។ ទ្រង់ជាជីវិត។ សូមកត់សម្គាល់ គ្រាក្រុមជំនុំឡៅឌីសេបានបដិសេធទ្រង់ បដិសេធទ្រង់ ហើយពួកគេបានដាក់ទ្រង់នៅខាងក្រៅ។

219 សូមកត់សម្គាល់ ទេវតានេះគឺជាអ្នកនាំសារចុងក្រោយមុនការយាងមករបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងវិវរណៈជំពូកទី១៩។ សំឡេងអ្នកនាំសារ! បើយើងសង្កេតឃើញថា នៅពេលដែលព្រះអង្គប្រទានសំឡេងរបស់ព្រះអង្គមកលើផែនដី មានសំឡេងមួយបន្តិចឡើងម្តងទៀតនៅស្ថានសួគ៌ ខ៤ បើអ្នកចង់អាន មិនអីទេ ខ៤ ជំពូកទី១៩។ អ្នកនាំសារនេះនៅលើផែនដីមានទំនោរនឹងព្រះរហូតដល់ នៅពេលដែលគាត់និយាយវានៅលើផែនដី ព្រះជាម្ចាស់បានបន្លឺសំឡេងដូចគ្នាចេញពីស្ថានសួគ៌។ តើការបកប្រែខ៤នោះជាអ្វី? តើវាមានន័យយ៉ាងដូចម្តេច? សំឡេងរបស់ព្រះមានបន្ទូលទៅកាន់មនុស្សដែលបានកំណត់ទុកជាមុនរបស់ទ្រង់ដោយបន្ទូលថា “ចេញពីនាងមក!” ពិតជាអ្វីដែលជាសម្លេង! ទ្រង់មានមនុស្សនៅទីនោះទាំងអស់នៅក្នុងក្រុងបាប៊ីឡូន។ “ចូរចេញពីនាងទៅ ដើម្បីកុំឲ្យអ្នកចូលរួមក្នុង

អំពើបាបរបស់នាង” បាទ លោកម្ចាស់ ចេញពីទ្រឹស្តីរបស់មនុស្សនិងគោលលទ្ធិនោះ ចំពោះព្រះបន្ទូលបានបង្កើតព្រះវិញ្ញាណនិងជីវិត។ អាម៉ែន។

220 សូមកត់សម្គាល់ ជំពូកទី ១៩ ជាបន្តបន្ទាប់។ “បន្ទាប់ពីរឿងទាំងនេះ។” តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ឃើញនៅទីនេះក្នុងជំពូកទី១៩ទេ? “បន្ទាប់ពីរឿងទាំងនេះ?” មើលមានអី? បន្ទាប់ពីអ្វី? បន្ទាប់ពីសារដែលថា “ចេញពីនាងមក!” “បន្ទាប់ពីរឿងទាំងនេះ” មើល “គឺជាការស្រែករបស់ពួកបរិសុទ្ធកូនក្រមុំ ជាមួយកូនកំលោះ ទៅអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់កូនចៀម។” ពេលនោះយើងជិតប៉ុណ្ណាហើយ បងប្អូន? តើការហៅចុងក្រោយជាអ្វី? “ចេញពីបាបឡូន!”

221 ឥឡូវនេះ បងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំអើយ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំប្រឆាំង។ វាខុសនឹងបទគម្ពីរ។ វាជារឿងមិនសមហេតុផល។ វាត្រូវបានបង្ហាញថាមិនពិត។ ព្រះមិននៅក្នុងវា ទ្រង់មិនដែលគង់ ទ្រង់មិនដែលគង់នៅឡើយ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិននិយាយថាមិនមានមនុស្សនៅក្នុងអង្គការទាំងនេះទេ នោះហើយជាកន្លែងដែលព្រះវិហារត្រូវបានបង្កើតឡើង។ ប៉ុន្តែ ដរាបណាអ្នកស្ថិតនៅក្នុងប្រព័ន្ធនោះ អ្នកគឺជាផ្នែកមួយរបស់វា។

222 ប្រសិនបើខ្ញុំស្នាក់នៅសហរដ្ឋអាមេរិក ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក។ ដរាបណាខ្ញុំជាពលរដ្ឋឬសមាជិកនៃសហរដ្ឋអាមេរិកនេះ ខ្ញុំក៏ជាផ្នែកមួយនៃវា។ ប្រសិនបើខ្ញុំទៅប្រទេសអាស្រ៊ីម៉ង់ហើយបដិសេធសមាជិកភាពរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ឬសញ្ជាតិរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំត្រូវបានដកសញ្ជាតិចេញ ចូលទៅប្រទេសអាស្រ៊ីម៉ង់វិញ ខ្ញុំមិនមែនជាជនជាតិអាមេរិកទៀតទេ ខ្ញុំជាជនជាតិអាឡឺម៉ង់។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំទៅប្រទេសជប៉ុន ឬកន្លែងណាក៏ដោយ ប្រទេសរុស្ស៊ី ខ្ញុំក្លាយជាពលរដ្ឋនៅទីនោះ។

223 ហើយនៅពេលដែលអ្នកចូលរួមជាមួយពលរដ្ឋ...ប្រព័ន្ធមួយ ហើយក្លាយជាពលរដ្ឋនៃប្រព័ន្ធនោះ អ្នកកំពុងបង្ហាញពីអ្វីដែលជាអ្នក។ ហើយនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ព្រះកំពុងហៅមនុស្សចេញពីវា។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ចូរចេញពីនាងទៅដើម្បីកុំឲ្យអ្នករាល់គ្នារួមចំណែកជាមួយនឹងនាង នោះខ្ញុំនឹងទទួលអ្នក។ កុំប៉ះរបស់មិនស្អាតរបស់នាង ឃើញទេ ខ្ញុំនឹងទទួលអ្នក។ ហើយអ្នកនឹងក្លាយជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនឹងក្លាយជាព្រះសម្រាប់អ្នក។” ឃើញទេ?

224 នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំបាននិយាយប្រឆាំងនឹងក្រុមជំនុំ ជា—ផ្ទះសំណាក់។ ខ្ញុំមិនអាចហៅវាថាព្រះវិហារបានទេ។ មានក្រុមជំនុំតែមួយ នោះគឺជាក្រុមជំនុំនៃរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែផ្ទះសំណាក់ទាំងនេះត្រូវបានគេហៅថា “ព្រះវិហារ” ព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំប្រាប់ខ្ញុំថា ពួកគេគឺជាឈ្មោះប្រមាថ ពួកគេទាំងអស់ អង្គការទាំងអស់។ តើពួកគេប្រមាថអ្វី? ការប្រមាថគឺដើម្បី “ផ្ទុយទៅនឹង” ឬ “និយាយប្រឆាំង។” នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូលថា “មកកើតជាថ្មី” ហើយពួកគេនិយាយថា “មកចូលរួម។” ឃើញទេ? នៅពេលដែលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណត្រូវបានក្លែងបន្លំនៅក្នុងព្រះវិហារភាគលិក ការចាប់ដៃគ្នានៅក្នុងព្រះវិហារប្រូតេស្តង់ និងអាមេរិកានៅក្នុងព្រះវិហារពោធិកុស្ត ជំនួសឱ្យបុគ្គលនៃអង្គព្រះគ្រីស្ទដែលចូលមកជាមួយនឹងអគារពីរ៉ាមីតនោះយើងមាននៅថ្ងៃផ្សេងទៀត។

225 “បន្ថែមលើជំនឿ គុណធម៌របស់អ្នក” ហើយអ្វីៗទាំងអស់នេះនៅក្នុងពេត្រុសទីមួយ ទី១... ពេត្រុសទីពីរ ខ្ញុំជឿថា ជំពូកទី១ ដែលវាត្រូវបានបន្ថែមទៅក្នុងសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នក រឿងទាំងអស់នេះ ភាពជាព្រះ ភាពបរិសុទ្ធ ភាពដ៏រិសុទ្ធ និងអ្វីៗទាំងអស់ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

226 ប៉ុន្តែវាដូចជានរណាម្នាក់ដែលពួកគេ...មនុស្សអះអាងថាមាននេះនៅពេលដែលពួកគេមិនមានផង ដោយសារតែពួកគេត្រូវបានបង្រៀនបែបមិនពិត។ មេតូឌីស្ទទទួលបានអារម្មណ៍គួរឱ្យអស់សំណើច ធ្លាប់ និងញាប់ញ័របន្តិច ឬ—ឬក៏ក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ពួកពោធិកុស្តនិយាយដោយភាសាដទៃ ឬ—ឬធ្វើអ្វីមួយតាមអារម្មណ៍។ ខ្ញុំជឿរឿងទាំងនោះ ប្រាកដណាស់ ប៉ុន្តែរឿងទាំងនោះបើគ្មានអ្នកដទៃគឺមិនល្អទេ។

227 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីថ្ងៃមុន វាដូចជាសត្វក្លោក...ឬសត្វស្លាបខ្មៅព្យាយាមដាក់ឆាមក្លោកនៅក្នុងខ្លួន ឬសត្វក្លោកដែលកំពុងព្យាយាមប្រើស្លាបព្រាប។ ពួកគេមិនដែលលូតលាស់នៅទីនោះទេ គាត់បានរុញពួកគេចូលទៅក្នុងខ្លួនគាត់។ ពួកគេត្រូវបានដាំ ពួកគេគឺជានិកាយ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ដាក់អ្វីៗនៅទីនោះ វាជាធម្មជាតិ។ អ្នកបង្កើតខ្លួនឯងឱ្យនិយាយថា “ខ្ញុំបានចូលរួមព្រះវិហារកាលពីយប់មិញ។ ខ្ញុំមិនអាចទៅទៀតទេ ខ្ញុំមិនអាចដឹកទៀតទេ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ខ្ញុំបានចូលរួមព្រះវិហារ។” ឃើញទេ អ្នកកំពុងព្យាយាមដាក់



ឆាមក្រោកក្នុងគ្រោងស្តើងសត្វក្អែករបស់អ្នក។ ត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី! អ្នកត្រូវតែទទួលព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកទទួលព្រះគ្រីស្ទ អ្នកមិនអាចទទួលព្រះគ្រីស្ទដោយមិនបានទទួលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ ពីព្រោះទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកមានទម្រង់នៃភាពជាព្រះហើយបដិសេធផ្សេងនោះ នោះខ្ញុំឆ្ងល់។ ឃើញទេ? ហើយអ្នកនៅតែអាចជាប់របស់អង្គការទាំងអស់ដែលអ្នកចង់ធ្វើ ហើយមានទម្រង់នៃភាពជាព្រះ ហើយនៅតែមិនមានវា។

228 ឥឡូវនេះ អ្នកនៅទីនោះហើយ មិត្តភក្តិអើយ។ មានរឿងទាំងមូល។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះជួយអ្នក។ ខ្ញុំមិននិយាយថានេះវាខុសគ្នាទេ។ ខ្ញុំកំពុងពន្យល់ខ្លួនឯង។ នេះជាថ្ងៃឈប់បាញ់គ្នា ខ្ញុំមិនបានចុះហត្ថលេខាលើសន្ធិសញ្ញាសន្តិភាពជាមួយអ្នកដឹកនាំ ទាំងអស់ទេ។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកគួរកម្រចុះហត្ថលេខាជាមួយខ្ញុំ។ មិនមែនខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែជាមួយនឹងព្រះ ជាព្រះបន្ទូល។ ត្រូវហើយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ចូរនិយាយនូវអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ ចូរនិយាយវាតាមដែលវានិយាយ។ ពីព្រោះព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ្នកណានឹងយកប្រទេសទៅនឹងដូចគ្នា។” ហើយអ្នកឃើញថាអង្គការគឺជាការខុសបទគម្ពីរ ហើយនៅពេលដែលអ្នកទទួលការបង្រៀនរបស់មនុស្សដំបូងអ្នកក៏អាចត្រលប់មកវិញដែរ ព្រោះថាអ្នកឆ្លងកាត់បន្ទាត់នៅទីនោះ។ ពេលអ្នកត្រឡប់ទៅកំណើតថ្មីនោះអ្នកនឹងដើរចូលទៅក្នុងបទគម្ពីរ។

229 ហើយអ្នកចូលទៅក្នុងនិកាយមួយ ពួកគេនិយាយថា “ខ្ញុំដឹង យើងមិនជឿលើរឿងនេះទេ។ ប៊ីស្សពររបស់យើងនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់យើងបានបង្រៀន យើងជាព្រះវិហារចាស់បំផុតមួយ។ យើងមិនបង្រៀន...” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលពួកគេមិនបង្រៀនទេ។ ប្រសិនបើព្រះគម្ពីរបង្រៀនវា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នក វានឹងចិញ្ចឹមនៅលើព្រះបន្ទូល។ មិនថាមនុស្សប្រុសឆ្លាតប៉ុណ្ណា ហើយគាត់អាចព្យាយាមពន្យល់វាឆ្ងាយប៉ុណ្ណាក៏ដោយ ក៏គេអាចពន្យល់បានដែរ។ មនុស្សមិនស្មោះត្រង់អាចយកព្រះគម្ពីរ ហើយពន្យល់ពីព្រះចេញពីអ្នក។

230 ដូច្នោះ គ្មានអ្នកណាមានសិទ្ធិផ្សាយដំណឹងល្អឡើយ លុះត្រាតែគាត់បានដូច លោកម៉ូសេ ត្រឡប់នៅលើដីខ្សាច់ដ៏ពិសិដ្ឋដែលជាកន្លែងដែលគាត់និងព្រះតែមួយគត់ឈរ ទាល់តែមនុស្សកើតម្តងទៀត ហើយឈរទល់មុខនឹងព្រះ ហើយដឹង។ គ្មានភាពមិនស្មោះត្រង់ គ្មានចិត្តវិទ្យា គ្មានការពន្យល់ គ្មានអ្នកប្រាជ្ញក្នុង

លោកអាចយកវាចេញពីអ្នកបានទេ។ អ្នកនៅទីនោះនៅពេលដែលវាកើតឡើង!  
បាទ មែនហើយ។ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលបានកើតឡើង។

231 បន្ទាប់មកអ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំមានបទពិសោធន៍បែបនោះ ហើយខ្ញុំ  
មានវិញ្ញាណមកលើខ្ញុំ។” ហើយប្រសិនបើវាបដិសេធព្រះបន្ទូលតាមមធ្យោបាយ  
ណាមួយ នោះអ្នកបានទទួលវិញ្ញាណខុសហើយ។ អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិន  
អាចទៅរករឿងបែបនេះបានទេ។ ខ្ញុំដឹង ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំរបស់យើង...” អូ មានវិញ្ញាណ  
ខុស។ មានសញ្ញាសម្គាល់អត្តសញ្ញាណរបស់អ្នក។ កាអ៊ីន អ្នកត្រូវបានសម្គាល់។  
បាទ មែនហើយ។

232 អេវ៉ាគ្រាន់តែសង្ស័យពាក្យតូចមួយ។ មិនមែនព្រះមានបន្ទូលទាំងអស់ទេ  
គ្រាន់តែជាព្រះបន្ទូលតូចមួយប៉ុណ្ណោះ ហើយវាបានធ្វើឲ្យគ្រប់ទាំងការឈឺចិត្ត  
និងការសោកសង្រេង និងសេចក្តីស្លាប់ និងអំពើបាប និងការប្រយុទ្ធ និងអ្វី  
ៗផ្សេងទៀត គ្រប់ផ្លូវ រាល់ថយន្តសង្គ្រោះ ធ្លាប់ស្រែក គ្រប់មន្ទីរពេទ្យត្រូវបាន  
សាងសង់សម្រាប់អ្នកជំងឺ។ នាងម្នាក់ដែលសង្ស័យព្រះបន្ទូលតូចមួយរបស់ព្រះ  
បណ្តាលឱ្យកើតរឿងទាំងអស់នេះ។ ហើយនាងត្រូវបានគេដាក់ចេញ នៅពេល  
ដែលរឿងនេះមិនដែលកើតឡើង។ តើអ្នកនឹងចូលទៅដោយរបៀបណា ដោយ  
សង្ស័យពាក្យមួយរបស់វា? និយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាវានិយាយថាបែបនោះ ប៉ុន្តែវា...”  
វាមានន័យអញ្ចឹងមែន!

233 ឥឡូវនេះមើល។ ព្រះត្រូវតែជំនុំជំរះពិភពលោកដោយអ្វីមួយ។ អ្នកមិនអាច  
មានការជំនុំជំរះបានទេលុះត្រាតែអ្នកមានច្បាប់ជាមុនសិន។ ត្រូវតែមានអ្វីមួយ  
អ្នកត្រូវតែបានធ្វើខុសអ្វីមួយទើបត្រូវជំនុំជំរះ។ ឃើញទេ? ហើយមិនអាចមានការ  
ជំនុំជំរះទេ ត្រូវហើយ ដោយគ្មានការពិន័យនោះ។ ឥឡូវនេះ មើល អ្នកមិនអាច  
មានច្បាប់នៅក្នុងទីក្រុងដែលនិយាយថា “ពិន័យប្រាំដុល្លារសម្រាប់ការបើកភ្លើង  
ក្រហម” ហើយច្បាប់បន្ទាប់និយាយថា “ទេ គាត់អាចទៅដោយសេរី។” ឃើញទេ  
អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ដូច្នេះមិនអាចមានច្បាប់ពីក្នុងពេលតែមួយទេ។ ហើយ  
មានច្បាប់តែមួយ ព្រះតែមួយ សៀវភៅមួយ ព្រះគ្រីស្ទមួយ។ ហ្នឹងហើយ។ ជំនឿ  
តែមួយ ក្តីសង្ឃឹមមួយ។ ហ្នឹងហើយ។ នោះគឺជាព្រះគម្ពីរ ព្រះគ្រីស្ទ។

234 សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមានអ្វីដែលត្រូវបានបន្ថែមទៅលើនេះ វា  
ត្រូវតែបន្ថែមដោយមនុស្ស។ វាមិនអាចលើសពីនេះទេ...

235 ហើយប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់នឹងជំនុំជំរះពិភពលោកដោយក្រុមជំនុំមួយ ដូចដែលកាតូលិកបាននិយាយថា តើព្រះវិហារកាតូលិកអ្វីដែលទ្រង់នឹងជំនុំជំរះ វា? មានពួកគេជាច្រើន មានមួយ រ៉ូម៉ាំង មួយ ក្រិក ហើយ អូ មានប្រភេទ ផ្សេងគ្នាទាំងអស់។ តើព្រះវិហារកាតូលិកមួយណាដែលទ្រង់នឹងជំនុំជំរះ? ឬ ប្រហែលជាទ្រង់នឹងជំនុំជំរះដោយលូធើរាន? អញ្ចឹង ហើយ ប្រហែលជាទ្រង់ នឹងជំនុំជំរះវាដោយ ប្រេសប៊ីតេរីយ៉េន? ឃើញទេ? តើទ្រង់នឹងធ្វើអ្វី? ទ្រង់នឹងមិន ជំនុំជំរះវាដោយតាមព្រះវិហារទេ? ទ្រង់នឹងជំនុំជំរះវាដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ មែនហើយ អញ្ចឹង ទ្រង់មិនដែល...

236 មើល ទ្រង់មិនអាចរក្សាមនុស្សមួយក្រុមបានឡើយ ដូចជាការនិមិត្តរបស់ បងស្រីនៅយប់នោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានចាក់ចូល វាបានឆ្លងកាត់ប្រអប់ នោះ។ ប្រាកដណាស់ គ្មានអ្វីរក្សាវាទេ។ វាជាបុគ្គល។ វាត្រូវបានផ្តល់ឲ្យដើម្បី សម្អាតក្រុមជំនុំ ប៉ុន្តែវាមិនអាចកាន់ជាប់វាបានទេ។ គ្មានអង្គការណាអាចកាន់ វាបានទេ។ ហ្នឹងហើយ។ វាគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។ អ្នកមានអ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅ ទីនោះ ហើយអ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ អង្គការមិនអាចធ្វើបានទេ។ ប៉ុន្តែវាគឺជា បុគ្គលដែលមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។

237 បន្ទាប់មក ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់នឹងជំនុំជំរះពិភពលោកដោយព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់ បន្ទាប់មកទ្រង់ពិតជាបានមើលវាហើយរក្សាវាឱ្យស្ថិតក្នុងស្ថានភាព។ ឬប្រសិនបើវាត្រូវបានច្របូកច្របល់ តើទ្រង់នឹងកាត់ទោសដោយរបៀបណា? ឃើញទេ? វាត្រូវតែជាអ្វីមួយ។ ហើយទ្រង់មិនដែលបាននិយាយថា “អ្នកណា ក៏ដោយ ដោយពួកជំនុំ។” ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលដកពាក្យមួយ ចេញពីនេះ ឬបន្ថែមពាក្យមួយទៅវា ដូចគ្នាដែរនឹងយក (ចំណែករបស់គាត់) ចេញពីសៀវភៅជីវិត។” ដូច្នេះចំពោះខ្ញុំ វាគឺជាព្រះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ និង ការជំនុំជំរះ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំជំនុំជំរះ ហើយទទួលយកព្រះបន្ទូល ហើយ ឃើញថា ព្រះគ្រីស្ទបានសុគតជំនួសខ្ញុំ។ នោះខ្ញុំនឹងសុំជីវិតរបស់ទ្រង់ចូលមក ហើយណែនាំខ្ញុំ។ ហើយប្រសិនបើជីវិតរបស់ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយទ្រង់បាន សរសេរព្រះបន្ទូល តើជីវិតរបស់ទ្រង់អាចនៅក្នុងខ្ញុំដោយរបៀបណា ហើយខ្ញុំ អះអាងថាមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបន្ថែមគោលលទ្ធិជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូល? វាគ្រាន់តែនឹងមិនដំណើរការ។ តើខ្ញុំអាចបន្ថែមនិកាយដោយរបៀបណា ពេល

ទ្រង់ប្រឆាំងនឹងវា ហើយបានបង្ហាញវា ហើយបង្ហាញវាតាមរយៈប្រវត្តិសាស្ត្រ ថា រាល់ពេលដែលមាននិកាយគេបានស្លាប់ ខាងវិញ្ញាណ? អូ ពួកគេក៏ចម្រើនខាងសមាជិក។ ត្រូវហើយ។ ពួកគេបង្កើនសមាជិក។ ប៉ុន្តែខាងវិញ្ញាណ ពួកគេមិនដែលទៅណាទេ។ បង្ហាញខ្ញុំ ប្រាប់ខ្ញុំនៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រដែលជាកន្លែងដែលធ្លាប់ជាក្រុមជំនុំនោះ... បន្ទាប់ពីវាបានរៀបចំ វាបានស្លាប់នៅទីនោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទុកវាចោល។ មិនមានអព្ភូតហេតុ និងទីសំគាល់ទៀតទេ ហើយនាងគ្រាន់តែចូលទៅក្នុងភាពរីករវ។

238 នោះហើយជាអ្វីដែលបានកើតឡើងចំពោះព្រះវិហារពនទីកុស្តរបស់យើង។ ពួកគេបានធ្វើតាមអ្វីដែលម្តាយរបស់ពួកគេបានធ្វើ។ នៅដើមដំបូង ពួកគេចេញមកជាមនុស្សដែលបដិសេធនិកាយ។ ឥឡូវនេះ បងប្អូនខ្លះដែលកំពុងស្តាប់ខ្សែអាត់នេះ ចាស់ៗខ្លះដឹងថាប៉ុន្មានឆ្នាំមុន សែសិប ហាសិបឆ្នាំមុន ប្រសិនបើពួកគេបាននិយាយជាមួយអ្នកអំពីអង្គការមួយ អ្នកប្រាកដជានិយាយថាវាជាការប្រមាថ។ ប៉ុន្តែថ្ងៃនេះអ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្វីដែលអ្នកគិតថាជាការប្រមាថ។ អ្នកស្រីដែលកោរសក់និងលាបមុខ ម្តាយរបស់អ្នកប្រឆាំងនឹងរឿងនោះ ល្អណាស់—ពួកបរិសុទ្ធពនទីកុស្តចាស់ដ៏ល្អ។ តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះអ្នក? ប៉ុលបាននិយាយថា “អ្នករត់បានល្អ តើមានអ្វីរាំងអ្នក?” ឃើញទេ? ត្រលប់មកទីនោះវិញ អ្នកបានរួចពីវត្តទាំងនោះ ប៉ុន្តែអ្នកចង់ធ្វើដូចពួកគេផ្សេងទៀត។

239 ពិតជាអ្វីដែលសាំយូអែលបាននិយាយ។ អ៊ីស្រាអែលមានស្តេចមួយអង្គ ហើយនោះជាព្រះ។ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “សាំយូអែល អ្នកចាស់ទៅហើយ។ លើកស្តេចមួយឱ្យយើង យើងចង់ធ្វើដូចពិភពលោក។ យើងចង់ធ្វើដូចជាតិសាសន៍ដទៃ។ យើងចង់បានស្តេចមួយអង្គនាំយើងទៅធ្វើសង្គ្រាម យើងចង់បានស្តេចដែលអាចប្រយុទ្ធនឹងនាំមុខការប្រយុទ្ធរបស់យើង។” ហើយសាំយូអែលមិនពេញចិត្ត។

240 គាត់បាននិយាយថា “តើខ្ញុំធ្លាប់យកអ្វីពីអ្នកទេ? តើខ្ញុំធ្លាប់យកលុយពីអ្នកទេ? តើខ្ញុំធ្លាប់សុំគោឬអ្វី? តើខ្ញុំធ្លាប់សុំអ្វីពីអ្នកទេ?”

ពួកគេថា “ទេ អ្នកមិនដែលសុំអ្វីពីយើងទេ។”

241 ឫនិយាយថា “តើខ្ញុំធ្លាប់និយាយអ្វីខ្លះទៅកាន់អ្នករាល់គ្នាក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះអម្ចាស់ ប៉ុន្តែតើមានអ្វីកើតឡើង?” តើវាត្រូវទេ? គាត់បាននិយាយថា “ដូច្នោះកុំ ចង់បានស្តេចនោះឡើយ ព្រោះវានឹងមានភាពរីករវដល់អ្នក។”

242 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកនូវអ្វីមួយ ក្រុមជំនុំរោងឧបោសថប្រាណហាំ។ អ្នក កំពុងតែកែប្រែដើម្បីរីកចម្រើនទៅជាត្រសាលធំមួយឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំប្រហែលជា នៅឆ្ងាយមួយរយៈ។ ខ្ញុំប្រហែលជាទៅកន្លែងណាមួយ។ ពិបាកប្រាប់កន្លែងដែល ព្រះអម្ចាស់នឹងហៅខ្ញុំ ប្រហែលជាចេញពីផទិការ ប្រហែលជាត្រឡប់ទៅវាលវិញ ប្រហែលជាទ្រង់អាចហៅខ្ញុំចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថាន។ ខ្ញុំមិនដឹងថាទ្រង់នឹងហៅ ខ្ញុំនៅឯណាហូតដល់ព្រះយេស៊ូវយាងមក។ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីអ្វីមួយ។ តើខ្ញុំធ្លាប់សុំ អ្វីពីអ្នកទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ទេ—អេដ។” តើខ្ញុំធ្លាប់សុំលុយអ្នកទេ? [“ទេ”] តើខ្ញុំធ្លាប់ប្រាប់អ្នករាល់គ្នាអំពីរឿងរាប់ពាន់ដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកក្នុងព្រះនាមរបស់ ព្រះអម្ចាស់ ប៉ុន្តែតើវាមិនបានកើតឡើងទេ? [“អាម៉ែន”] ដូច្នោះ កុំចង់ចូលរួមក្នុង អង្គការ។ វាប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ចូរចេញពីវា បើអ្នកនៅក្នុងនោះ ហើយ ត្រូវនៅជាចំដោយឡែក ហើយទទួលព្រះបន្ទូលនៃព្រះអម្ចាស់។

សូមអានក្បាលយើងចុះ។

243 ព្រះដ៏អស្ចារ្យនៃពួកហោរា ជាព្រះរបស់អំប្រាហាំ អ៊ីសាក និងនៃសាសន៍ អ៊ីស្រាអែល សូមបន្ថែមគុណធម៌ ព្រះអម្ចាស់អើយ! ចំពោះសារដ៏តូចមួយនេះដែល ស្ថិតក្នុងចិត្តខ្ញុំជាយូរមកហើយ ដើម្បីចែកចាយទៅកាន់បងប្អូនរបស់ទូលបង្គំ។ មនុស្សជាច្រើនដែលនៅទីនោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ មានចំណាប់អារម្មណ៍ខុស ចំពោះទូលបង្គំ។ ពួកគេគិតថាទូលបង្គំចង់ខុសពីគេ។ ពួកគេគិតថាទូលបង្គំ កំពុងព្យាយាមធ្វើជាអ្នកដឹងគ្រប់យ៉ាង។ គេប្រាប់ប្រជាជនថាទូលបង្គំបោក ប្រជាជន ជាពិសេសលើប្រធានបទដូចជា ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ និងលើពូជសត្វពស់ស្រីពេស្យាដ៏អស្ចារ្យ ហើយនៅក្នុងខ្សែអាត់ ជាច្រើនដែលចេញដោយគ្មានអ្វីក្រៅពីការពិតដែលមិនបានផិតក្បត់។ ហើយ ទូលបង្គំបានសួរពួកគេថា “អ្នកខ្លះមកបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលខ្ញុំធ្វើបាប ឬមិន ជឿ ឬបកស្រាយព្រះបន្ទូលខុស។” ហើយគ្មាននរណាម្នាក់បានបង្ហាញខ្លួនទេ។ ទូលបង្គំសូមអង្វរទ្រង់ ឱព្រះវរបិតា សូមឲ្យបុរសទាំងនេះដឹងថា ពួកគេកំពុង

បាក់បង់ក្នុងសម័យនេះ។ គេនឹងរង់ចាំយីតពេល បើមិនមើល។ សូមអោយពួកគេ ទាំងអស់គ្នា...

244 ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំប្រាកដក្នុងការនេះ ចិត្តទូលបង្គំនឹងបាក់បែក ប្រសិនបើបទគម្ពីរនេះមិនពិតចំពោះទូលបង្គំ នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្វីទាំងអស់ដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមក។ ចៀមរបស់ខ្ញុំឮសំឡេង របស់ខ្ញុំ។” បពិត្រព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំគិតថា វាជាណាចក្រពិតជាដូចព្រះអង្គ បានមានព្រះបន្ទូលមកហើយ។ ទូលបង្គំដឹងថា វាគឺដូចជាមនុស្សម្នាក់ដែល យកសំណាញ់ទៅបឹង បោះសំណាញ់ ហើយទាញយកគ្រប់ប្រភេទ។ គឺមាន កុំ ឆ្ងល់ មានត្រីតូច មានអណ្តើក។ សត្វពឹងពាងទឹក សត្វពស់ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល បណ្តាញដំណឹងល្អចាប់បានក្នុងសំណាញ់។ ប៉ុន្តែទីបំផុត ត្រីក្អកក៏ធ្លាក់ចូលទឹក ម្តងទៀត។ អណ្តើកបានទាញចេញ សត្វពស់បានស្រែកឡើងហើយត្រឡប់ទៅ រន្ធកក់វិញ ដូចជាឆ្កែទៅស៊ីក្អក ឬជ្រូកទៅជញ្ជ្រាំរបស់វា។ ប៉ុន្តែមានត្រីពិតនៅ ទីនោះ ព្រះអម្ចាស់។ ហើយទូលបង្គំមានការល្ងង់លោមនេះដោយដឹងថា សូម្បីតែ មុនពេលអូនបានបោះទៅលើពួកគេ ពួកគេក៏ជាត្រីដែរ។ ពួកគេកើតមក ជាត្រី កំណត់ទុកជាមុន។ ហើយក៏ជាសំណាញ់នៃដំណឹងល្អដែលចាប់ចេញទៅក្នុងការ រស់ឡើងវិញ។ អ្នកស្គាល់ខ្លួនឯង។ រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំទទួលខុសត្រូវចំពោះ ព្រះបិតា តាមដែលខ្ញុំដឹង គឺនៅស្មោះត្រង់ចំពោះព្រះបន្ទូលនេះ។ ទ្រង់គឺជាអ្នក ដែលសម្រេចចិត្តថាមួយណា។ ហើយទូលបង្គំដឹងថា មិនលើសពីអណ្តើកអាច ក្លាយជាត្រីត្រឡាច ដូច្នោះមនុស្សម្នាក់ឬបុគ្គលម្នាក់ ដែលមានត្រចៀកថ្លង់ចំពោះ ដំណឹងល្អ មិនអាចនឹងយល់សេចក្តីពិតបាន។ ដ្បិតព្រះបិតាបានទតឃើញការនេះ ហើយទ្រង់បានសន្យាថា អ្វីៗទាំងអស់ដែលទ្រង់ប្រទាននឹងមក។

245 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ទូលបង្គំសូមអង្វរទ្រង់ថា មនុស្សគ្រប់រូបដែលបានឮ សារដ៏ខ្លីមួយនេះ ថាពន្លឺដែលវាត្រូវបានអធិប្បាយនៅក្នុង និងអត្ថន័យដែល ទូលបង្គំមាននៅក្នុងបេះដូងរបស់ទូលបង្គំចំពោះមនុស្សរបស់ខ្ញុំ មនុស្សដែលទ្រង់ បានសុគត់ជំនួស... ហើយបុរសខ្លះនៅទីនោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដូចជានៅក្នុង ក្រុមរបស់ កូរ៉ា បុរសពិតប្រាកដ។ ត្រូវបានដឹកនាំដោយខុសឆ្គង ដោយដៃកាន់ ទៀនបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែត្រូវវិនាសទៅ។ ហេតុអី គឺគេមិនព្រមឲ្យភ្លើងទៀនចូលជាមួយ គេ។ អេលាសារ ជាកូនរបស់អឺរីន ត្រូវប្រមូលវាឡើង។ ពួកគេបានធ្វើបដាសម្រាប់

អាសនៈចេញពីកំសៀវទាំងនោះ ជាខែល ដើម្បីបង្ហាញ និងទុកជាអនុស្សាវរីយ៍ នៃអំពើដ៏អាក្រក់នោះ។ ថា កូរ៉ា បានព្យាយាមបង្កើតគណបក្សមួយ ប្រឆាំងនឹង អ្នកនាំសាររបស់ព្រះ។ សូមកម្ចាត់ឱ្យឆ្ងាយពីពួកយើង ព្រះអម្ចាស់ អើយ។ សូម ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធការពារយើងជានិច្ច។

246 ទូលបង្គំសូមអរព្រះគុណព្រះអម្ចាស់ ដែលក្រុមជំនុំតូចរបស់យើង ជាទី សក្ការបូជាដ៏ពិសិដ្ឋតូចនេះ។ ជាច្រើនឆ្នាំមុន សាមសិបឆ្នាំជាង ទូលបង្គំបាន លុតជង្គង់ក្នុងស្រះនៅទីនេះពោរពេញដោយស្មៅ និងសំណើម ហើយយើង បានខ្ចិសដីនេះដល់ទ្រង់ រចនាសម្ព័ន្ធដ៏តូចនេះ។ ហើយនៅជ្រុងម្ខាងនៃព្រះ រោងខ្មោលចំនោះ មាននិមិត្តនោះ។ នោះបានកើតឡើងយ៉ាងពិតប្រាកដ។ នៅតែមាន។ ពួកគេនឹងមិនបំផ្លាញវាចុះទេ ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកគេគ្រាន់តែ ទៅ... វាកាន់តែចាស់ ហើយពួកគេគ្រាន់តែនឹងរក្សាវាដោយដាក់មួយពីលើវា។ ព្រះជាម្ចាស់អើយ ប្រទានឱ្យដំណឹងល្អមាសនេះ ដែលបានកត់ត្រានៅក្នុងទំព័រ នៅទីនេះ ប្រហែលជាវាមិនចាកចេញពីក្រុមជំនុំតូចនេះរហូតដល់ព្រះគ្រីស្ទយាង មក។ សូមឲ្យគ្រប់សមាជិក គ្រប់រូបកាយនៃព្រះគ្រីស្ទ មកទីនេះពីគ្រប់ប្រទេស និង ជុំវិញពិភពលោក។ សូមឲ្យពួកគេម្នាក់ៗទទួលបានពន្លឺ ជាដំណឹងល្អ ហើយដើរ ក្នុងវា រួចទទួលព្រះគ្រីស្ទ។

247 ហើយសូមឲ្យវាពិតដែលព្រះបន្ទូលទ្រង់នឹងកើតឡើងថា “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ គេក៏នឹងធ្វើដែរ។ អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ ខ្ញុំមក នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” ហើយនៅពេលដែលជីវិតដ៏អស់កល្ប ចូលមក ពួកគេបានកើតចេញពីស្ថានលើ ហើយកិច្ចការដែលមកពីព្រះបង្ហាញ ដោយខ្លួនពួកគេផ្ទាល់ ព្រោះវាជាជីវិតដូចគ្នាដែលមាននៅក្នុងទ្រង់។ វាមិនអាច ធ្វើអ្វីផ្សេងបានទេ។

248 ដូច្នេះ ព្រះវរបិតាអើយ សូមឲ្យក្រុមជំនុំនេះមិនផ្អែកលើគោលដៅដ៏អស់ កល្បរបស់ពួកគេតាមអារម្មណ៍មួយ ឬលើអង្គការមួយឡើយ លើអ្វីដែលតិច ជាងព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ផ្ទាល់ដែលរស់នៅក្នុងពួកគេ ដោយបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់តាមរយៈពួកគេ និងការសន្យារបស់ទ្រង់។ សូមឱ្យ ចាប់ពីក្មេងតូចបំផុតនៅ ទីនេះយប់នេះ រហូតដល់មនុស្សចាស់ជាងគេ ទទួលបានបទពិសោធន៍នេះ។ ហើយសូមឲ្យមនុស្សប្រុសស្រី ទាំងប្រុសស្រី ដែលបានឮខ្សែអាត់នេះសូមឲ្យវានៅ

ជាប់នឹងគេផង ព្រះអម្ចាស់ ហើយផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវការយល់ដឹងថាទូលបង្គំគ្រាន់តែ  
ព្យាយាមព្រមាននិងហៅចេញ ដ្បិតម៉ោងនេះគឺជាប់ណាស់តាមដែលយើងគិត។

249 ហើយយើងឃើញបាប៊ីឡូន ដែលជាម្តាយស្រីសំផឹង និងកូនស្រីពេស្យា  
ទាំងអស់មកជុំគ្នា។ ព្រះជាម្ចាស់អើយ យើងដឹងហើយថា បទគម្ពីរចែងថា ស្រងែ  
ដែលចេញពីវាលស្រូវសាលី នឹងត្រូវចងជាមុន ជាបាច់។ ហើយពួកគេបានចងជា  
បាច់ ដោយហៅខ្លួនឯងជាឈ្មោះប្រមាថដែលពិតជាមិនទាក់ទងនឹងពួកគេ វាមិន  
ទាក់ទងនឹងព្រះវិហារទេ វាជាផ្ទះសំណាក់ មិនមែនព្រះវិហារទេ។ មានតែម្នាក់គត់  
ព្រះបិតាអើយ ហើយនោះគឺជាអ្នកដែលទ្រង់បានសុគតសម្រាប់។

250 ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតាអើយ ដូចដែលយើងឃើញពួកគេ  
ទាំងអស់ត្រូវបានរៀបចំទុកសម្រាប់ភ្លើងអាតូមិចក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ ទូលបង្គំ  
អធិស្ឋានសូមព្រះ អម្ចាស់ សូមឲ្យស្រូវពេញគ្រាប់និងធូន។ សូមប្រទានមក  
ព្រះអម្ចាស់។ សូមឲ្យយើងរីកចម្រើន ហើយបញ្ចេញពន្លឺ ហើយធ្វើដូចព្រះយេស៊ូវ  
“ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការដែលព្រះតម្រូវឱ្យខ្ញុំធ្វើ នោះខ្ញុំគ្មានជីវិតនៅក្នុងខ្ញុំទេ។  
ប៉ុន្តែប្រសិនបើព្រះមានបន្ទូល និងបង្ហាញជីវិតរបស់ទ្រង់ នោះវានិយាយសម្រាប់  
ខ្លួនវាផ្ទាល់។” សូមប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់។ ទូលបង្គំសូមផ្ញើសារនេះដល់  
ទ្រង់ ហើយថាទ្រង់មើលថែរក្សាវា ហើយនាំមនុស្សរាប់ម៉ឺននាក់ ឱព្រះអម្ចាស់  
ឬកូនៗទាំងអស់របស់ទ្រង់ដែលបានកំណត់ទុកជាមុនចំពោះដំណឹងល្អ។ ក្នុង  
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ព្រះអង្គជាព្រះបន្ទូល ក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន។ អា  
ម៉ែន។

ខ្ញុំស្រឡាញ់...ខ្ញុំ...  
ដោយព្រោះ...ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

251 ខ្ញុំនឹងសួរសំណួរ។ តើយប់នេះប៉ុន្មាននាក់ក្នុងទស្សនិកជនដែលអាច  
មើលឃើញនៅទីនេះ នៃព្រះវិហារដ៏ធំរបស់មនុស្សដ៏ល្អនេះ ឬ ផ្ទះរបស់មនុស្ស  
នៅក្នុងកន្លែងថ្វាយបង្គំនេះ ដែលជឿដោយអស់ពីចិត្ត ជីវិតរបស់អ្នកវាស់វែងតាម  
តម្រូវការ (អ្នក) នៃព្រះនិងព្រះគម្ពីរ ហើយអ្នកជឿ ដោយមើលជីវិតរបស់អ្នក  
ផ្ទាល់ ហើយឃើញពីរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណកំពុងធ្វើការនៅក្នុងអ្នក ថាជឿគ្រប់



ព្រះបន្ទូលដូចដែលវាត្រូវបានសរសេរ ហើយរក្សាវា? តើអ្នកជឿវាទេ? ព្រះប្រទាន  
ពរអ្នក។ សូមទ្រង់រក្សាព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់នៅលើអ្នក។

252 ហើយចំពោះមិត្តរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងខ្សែអាត់ ខ្ញុំសូមជូនពរឱ្យអ្នកបានមើលនៅ  
ទីនេះនៅក្នុងទស្សនិកជនយប់នេះ ខ្ញុំគិតថាយ៉ាងហោចណាស់ កៅសិបភាគរយ  
នៃមនុស្សបានលើកដៃឡើង ដែលពួកគេបានជឿ និងបានមើលព្រះគម្ពីរ (មិនមែន  
ជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ) អ្វីដែលព្រះគម្ពីរចែង (មិនមែនជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំ  
និយាយ) អ្វីដែលព្រះគម្ពីរចែង ហើយពួកគេឃើញជីវិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទឆ្លុះបញ្ចាំង  
នៅក្នុងវា។

253 អ្នកដឹងទេ នៅសម័យបុរាណមុនពេលដែលពួកគេមានរោងចក្រចម្រាញ់  
នេះ ជាង—ជាងមាសធ្លាប់វាយមាសដោយញញួរ។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកបានឮអំពីវា។  
មុនពេលវាទៅកន្លែងចំហុយ ពួកគេវាយវា។ ហើយមាសជាវត្ថុធាតុធ្ងន់បំផុត វា  
ធ្ងន់ជាងសំណា។ ដូច្នេះហើយបានជាខ្ញុំបានធ្វើការរំពឹងទុកបន្តិច ហើយអ្នកអាច  
ចូលទៅក្នុងខ្សាច់ក្នុងការលាងសម្អាតនៅក្នុងវាលខ្សាច់ ហើយជូតដៃរបស់អ្នកលើ  
ខ្សាច់ ហើយបន្ទាប់មក “កេវ” ផ្លុំបែបនោះ ហើយធ្វើវិញនិងអ្វីៗទាំងអស់នឹងហើរទៅ  
ឆ្ងាយ ដុំថ្ម ប៉ុន្តែមាសមានទម្ងន់ធ្ងន់ណាស់វាដាក់នៅទីនោះ។ ហើយពេលដែលអ្នក  
យកមាសនោះមក វាត្រូវបានរំកិលចេញពីភាពកខ្វក់រហូតដល់ប្រមូលបានច្រើន។  
ហើយតាមរយៈយុគសម័យភ្នំភ្លើងនៅពេលដែលវាប្រមូលផ្តុំឡើង វាមានភក់និងអ្វី  
ៗគ្រប់យ៉ាង ជាតិដែក សារធាតុក្រូមីញ៉ូមនិងវត្ថុធាតុផ្សេងទៀតលាយជាមួយវា។ អ្នក  
វាយយកដុំមាសនេះវាយហើយបែរវាទៅម្ខាង ហើយវាយវា ហើយបង្វែរវា រហូត  
ទាល់តែគាត់វាយកម្ទេចចោលទាំងអស់។ ហើយតើអ្នកដឹងទេថាគាត់បានដឹងថា  
គាត់បានអស់ទាំងអស់ដោយរបៀបណា? គាត់អាចមើលឃើញរូបភាពរបស់គាត់  
ផ្ទាល់ដែលឆ្លុះបញ្ចាំងនៅក្នុងវា។

254 ហើយនោះជារបៀបដែលព្រះធ្វើជាមួយក្រុមជំនុំ។ ទ្រង់វាយឈ្នះរាល់គោល  
លទ្ធិ គ្រប់និកាយ គ្រប់អំពើដែលមនុស្សបង្កើតឡើង រហូតដល់ទ្រង់ឃើញជីវិត  
របស់ទ្រង់ឆ្លុះបញ្ចាំងពីក្នុងអ្នក។ “បើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះវរបិតាទេ កុំជឿខ្ញុំ  
ឡើយ។” ឃើញទេ? បើអ្វីដែលមានគោលបំណងចំពោះពួកជំនុំ នោះជីវិតដែល  
នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទមិនបានឆ្លុះបញ្ចាំងពីអ្នកទេ ចូរអ្នកកុំនៅស្ងៀម ប្រសិនបើអ្នកមិន  
មានការអត់ធ្មត់ គុណធម៌ របស់ទាំងអស់នេះ និងភាពអត់ធ្មត់ និង—និងអ្វីៗ និង

ភាពជាព្រះ និងសេចក្តីសប្បុរសជាបងប្អូន និងអ្វីៗទាំងអស់នេះដែលត្រូវការពីអ្នក។ មិនថាអ្នកបានធ្វើអ្វីក៏ដោយ មិនថាអ្នកបានស្រែកប៉ុណ្ណា អ្នកបានចូលរួមព្រះវិហារប៉ុន្មានទេ តើមានរោមប៉ុន្មានដែលអ្នកបានចាក់ក្នុងខ្លួនអ្នក កុំធ្វើវា។ រង់ចាំរហូតដល់អ្នកស្មោះអស់ពីចិត្ត អ្នកអាចអត់ទោសបាន រហូតដល់ក្នុងចិត្តអ្នកមានចិត្តសប្បុរស។ ទោះបីគេដកពុកមាត់មួយក្តាប់ពីចង្ការម្ខាង ក៏អាចបង្វែរថ្ពាល់ម្ខាងទៀតដោយភាពផ្អែមល្អែម ឃើញទេ រហូតដល់គុណធម៌ទាំងនោះ មិនថាពួកគេនិយាយអ្វីទៅកាន់អ្នកឡើយ។

255 ពេលគេយកក្រណាត់រុំមុខទ្រង់ ហើយវាយក្បាល បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះពួកគេប្រាប់ខ្ញុំថា អ្នកគឺជាហោរា។” ឥឡូវនេះបានហែកក្រណាត់ចេញពីទ្រង់ ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេកាន់ដំបងនិយាយថា “តើយើងមួយណាវាយអ្នក? ទាយមើល ហើយប្រាប់យើង បើមិនដូច្នោះទេ យើងនឹងជឿថាអ្នកគឺជាហោរា។” ទ្រង់មិនដែលបើកមាត់ឡើយ។

256 នៅពេលដែលអ្នកពូហោរាម្នាក់កំពុងក្រោកឡើង នោះគឺជាចម្លើយទាំងអស់ចំពោះរាល់ល្បែងដែលអ្នកអាចលើកឡើងបាន សូមចាំថា គាត់មិនមែនជាហោរាទេ។ ថ្ងៃនេះគេត្រូវដឹងគ្រប់យ៉ាង នៅពេលអ្នកឈឺធ្មេញ ហើយនៅពេលដែលអ្នកនឹងឈឺពោះ និងអ្វីផ្សេងទៀត ហើយប្រាប់អ្នកទាំងអស់គ្នាអំពីវា។ នោះមិនមែនជាធម្មជាតិនៃព្រះរបស់យើងទេ។ មើលហោរា មើលព្រះយេស៊ូវ។

257 សូមក្រឡេកមើលលោកប៉ុល ពេលដែលគាត់អាចវាយបុរសម្នាក់ខ្វាក់ភ្នែក ហើយអោយជាងដែកដឹកគាត់ចេញពីប្រទេស “ខ្ញុំគិតថាគាត់បានបាត់បង់អំណាចរបស់គាត់ព្រោះវាយឱ្យខ្វាក់។”

258 ព្រះយេស៊ូវជាអ្នកដែលអាចប្រោសមនុស្សស្លាប់ឲ្យរស់ឡើងវិញបាន ហើយនៅតែមានបន្ទូលថា...ទាហានស្រវឹងស្មោះទឹកមាត់ដាក់ព្រះភក្រ្តទ្រង់ ហើយស្មោះទឹកមាត់ និងកន្ត្រាក់ពុកចង្ការចេញពីព្រះភក្រ្តទ្រង់ ហើយវាយទ្រង់លើសិរសាដោយកន្សែងរុំជុំវិញទ្រង់ បាននិយាយថា “ទាយហើយប្រាប់យើងថាអ្នកណាវាយអ្នក។” ហើយទ្រង់មិនបានបើកមាត់របស់ទ្រង់ឡើយ។

259 កុំមើលកម្មករនិយោជិតទាំងអស់នេះ។ ប៉ុន្តែត្រូវចាំថា គេបានតែនិយាយលុយដុល្លារនិយាយថាមានរបស់ពិតនៅកន្លែងណាមួយ។ ពេលឃើញអង្គការនេះមានការរីកចម្រើននិងដុះដាល ដូចដែលបាននិយាយ “សិប្បកម្មនឹងរីកចម្រើន

នៅក្នុងដែររបស់គាត់” សូមចាំថា មានព្រះវិហារតូចមួយនៃព្រះនៅកន្លែងណាមួយ ពិតជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានចំពេញ ដោយពិត ដែលកំពុងឡើងលើជណ្តើរ។ កុំមើលទៅកាន់ស្ថាប័នធំ។

260 តើក្រុមជំនុំមួយណាធំជាងគេក្នុងព្រះគម្ពីរជាងសម័យពួកជំនុំអេភេសូរ? ហើយនៅពេលដែលលោកប៉ុល ឆ្លងកាត់ឆ្នេរសមុទ្រខាងលើនៃក្រុងអេភេសូរ ហើយមកដល់ព្រះវិហារនេះ មានមនុស្សដប់ពីរនាក់នៅក្នុងនោះ។ ត្រូវហើយ។ ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាជាមនុស្សល្អបានស្រែកឡើង ហើយមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែមិនទាន់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅឡើយទេ។ ប៉ុលបាននិយាយថា “តើអ្នកមិនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿទេឬ?”

ពួកគេថា “ហេតុអ្វី យើងមិនបានដឹងថាមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ?”

261 គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយរបៀបណា?” បើមិនមានអ្វីប្លែកទេ តើគាត់បាននិយាយអ្វីទៅព្រះវិហារនៅទីនោះ?

262 ពួកគេថា “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹករួចហើយដោយបុរសដ៏អស្ចារ្យ បំផុតម្នាក់ដែលធ្លាប់ឈរនៅលើផែនដី យ៉ូហានបាទីស្ទ ដែលបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកដល់ព្រះអម្ចាស់របស់យើង។ តើការជ្រមុជទឹកនោះមិនល្អគ្រប់គ្រាន់ទេឬ?”

263 គាត់បាននិយាយថា “អត់ទេ បាទ។ អ្នកត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ព្រោះរាជាណាចក្រត្រូវបានផ្សាភ្ជាប់នឹងអ្វីផ្សេងទៀត។” ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានឮរឿងនេះ...បាននិយាយថា “យ៉ូហានគ្រាន់តែធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យប្រៃចិត្តមិនមែនសម្រាប់ការផ្តាច់បាបឡើយ និយាយថា អ្នកគួរតែជឿលើទ្រង់ដែលនឹងយាងមក នោះគឺនៅលើព្រះយេស៊ូវ។” ហើយពេលពួកគេបានឮដូច្នោះ ពួកគេបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ត្រូវហើយ។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។ ពួកគេបានធ្វើតាមបទគម្ពីរ។

264 អ្នកដឹងទេ នៅក្នុងការខ្ចិសនៅព្រឹកនេះ ម៉ូសេបានធ្វើតាមគំរូដែលគាត់បានឃើញនៅស្ថានសួគ៌ ហើយបានបោះតង់ដើម្បីតំណាងវា។ ពេលសាឡូម៉ូនបានសង់ព្រះវិហារ នោះគាត់ (តើគាត់បានធ្វើអ្វី?) បានធ្វើតាមគំរូដែលម៉ូសេនៅជាប់នឹងតង់ ដោយរក្សាបទគម្ពីរជាជូរ។

265 ហើយនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់យាងមកព្រះវិហាររបស់ទ្រង់សម្រាប់ថ្ងៃចុងក្រោយ។ ព្រះវិហារបរិសុទ្ធនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ “ព្រះអង្គបានរៀបចំរូបកាយមួយអោយខ្ញុំ” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានធ្លាក់នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ សារគឺ “អ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាប អ្នកនឹងទទួលអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតពាក្យសន្យាគឺចំពោះអ្នក និងកូនចៅរបស់អ្នក ហើយចំពោះអ្នកដែលនៅឆ្ងាយ ទោះបីជាច្រើនតាមដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃយើងទ្រង់នឹងត្រាស់ហៅ។” បើអ្នកចង់ហៅអ្នកបម្រើព្រះរបស់អ្នកថាជាវេជ្ជបណ្ឌិត វេជ្ជបណ្ឌិតស៊ីម៉ុន ពេត្រុសបានសរសេរវេជ្ជបញ្ជាមួយ ដែលជាវេជ្ជបញ្ជាដ៏អស់កល្ប។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្យាបាលអ្នកជំងឺ។

266 ទុកអោយអ្នកញៀនក្លែងបន្លំមួយចំនួនចុះ ព្យាយាមដោយនិកាយ ដើម្បីបំពេញវាតាមវិធីផ្សេង នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកគេមាន...អ្នកដឹងទេប្រសិនបើអ្នកមិនបន្ថែម...អ្នកបន្ថែមច្រើនពេកទៅលើវេជ្ជបញ្ជា អ្នកប្រហែលជា...មានជាតិពុលច្រើនពេក អ្នកអាចសម្លាប់អ្នកជំងឺរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមិនដាក់វាគ្រប់គ្រាន់ទេ អ្នក...មិនមែនប្រើថ្នាំផ្សេងទេ បើអ្នកមិនធ្វើ វានឹងមិនធ្វើឱ្យអ្នកជំងឺរបស់អ្នកជាឡើយ។ គ្រូពេទ្យរបស់អ្នកដឹងពីរបៀបសរសេរវេជ្ជបញ្ជា។

267 ហើយព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាអ្នកសរសេរវេជ្ជបញ្ជា ហើយទ្រង់បានសរសេរវា។ កុំបន្ថែមវាឬយកវាចេញពីវា គ្រាន់តែទទួលតាមរបៀបដែលនាងមាន។ វាជាឱសថព្យាបាលគ្រប់បញ្ហា។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ អ្នកស្រលាញ់ទ្រង់ទេ? អាម៉ែន។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំ...[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេដ។]  
 ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
 ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
 នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

268 ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងកំពុងឈរ ឥឡូវនេះ សូមងាកមកចាប់ដៃជាមួយអ្នកជិតខាងរបស់អ្នកនៅទីនោះ។ អូ គាត់ជាអ្នកធ្វើដំណើរផងដែរឆ្លងកាត់។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំ... (...? ...វាអស្ចារ្យណាស់។)  
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
ហើយបានទិញ...ការសង្គ្រោះ

(មកតាមច្រកនេះ បាទ អរគុណបងប្រុស។)

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះខ្ញុំ  
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់

សូមច្រៀងវាឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះខ្ញុំ  
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

269 ឥឡូវនេះ ចូរយើងឱនក្បាល បិទភ្នែករបស់យើង លើកដៃឡើង និងសំឡេង  
របស់យើងចំពោះព្រះឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំប្រគល់អ្នកទៅត្រួតងូល។ យើងរីករាយ  
ដែលមានអ្នកនៅទីនេះ។ យើងមិនមែនជានិកាយទេ។ យើងគ្មានច្បាប់អ្វីក្រៅពី  
សេចក្តីស្រឡាញ់ គ្មានជំនឿក្រៅពីព្រះគ្រីស្ទ គ្មានសៀវភៅក្រៅពីគម្ពីរទេ។ គ្មាន  
សមាជិកភាព គ្រាន់តែជាការប្រកបគ្នាតាមរយៈព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ  
ដែលសំអាតយើងពីគ្រប់ការមិនជឿ។

270 មិនអីទេ ទាំងអស់គ្នាឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំ... ខ្ញុំ...

ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ត្រលប់មកលេងយើងម្តងទៀត។

ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន...

មិនអីទេ លោកត្រួតងូល។ អ្នកត្រៀមរួចរាល់ឬនៅ? ព្រះប្រទានពរអ្នក។  
និង...



**ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងការរៀបចំបែបសាសនា** KHM62-1111E

(Why I'm Against Organized Religion)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 11 វិច្ឆិកា 1962 នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺសាន់វិល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2022 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG